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133 کیلو طلا از اصفهان به امارات رفت

پشت پرده ماجراى رضاییانکدام سودهاى بانکى کم شد؟واردات برنج خارجى ممنوع مى شودعجیب ترین یافته ها در چاه زمزمدعوت سفیر ژاپن از سیدحسن خمینى ورزشاقتصاداقتصاداجتماعجهان نما

 آمار استاندار از جدیدترین ارقام صادراتى

سرخابى ها محدودیتى 
براى جذب بازیکن

 ندارند

پشت پرده ماجراى رضاییان ش

قولى نداده 
بودم که به آن 
پشت پا بزنم

در صفحه جهان نما بخوانیددر صفحه اجتماع بخوانید

چرا مسئولان به جان هم افتاده اند؟رنگ دریاچه ارومیه خونین شد!
دریاچه ارومیه، یادگارى اســت نمکیــن از دوران هاى دور بــا خاطراتى 
که شنیدنشــان مانند دیدن نیســت. دور تــا دور دریاچه ارومیه گشــتن، 
سخت است؛ چون انتخاب تعدادى از دیدنى هاى طبیعى و تاریخى و تفریحى 
بســیارى که در این مســیر نمکى وجود دارد و صرف نظر کردن از تعداد 

دیگرى، کارى دشوار مى کند...

حجت الاسلام والمسلمین  ســیدمهدى طباطبایى در گفتگو با خبرآنلاین 
خاطرنشان ساخت: برخى تریبونداران توهین و جسارت مى کنند تا عده اى را 
بخندانند یا خوشحال کنند. این روش ها به زیان دین و روحانیت است. اینکه 
همه چیز را زیر سئوال ببرى مشى روحانیت نیست. لذا بر همه گوینده ها و 

سخنران ها در این شب هاى ماه رمضان واجب است که ...
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تحصیل دخترانتحصیل دختران
جهشى مى شود؟جهشى مى شود؟
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«بى آر تى» 
اصفهان را مى خورد!

این یادداشت را بخاطر داشته باشــید. حداقل تا آن زمان که 
یک شهردار یا مسئول دلســوز و اندیشمند دیگر، پا در میدان 
گذاشته و سفره خطوط «بى آر تى»، ایستگاه ها و دیواره هاى 
آهنین آن را از خیابان هاى اصفهــان جمع کند. در آن زمان 
است که بسیارى از خود مى پرســند: «بى آر تى» چه بود و با 

اصفهان چه کرد؟
فلسفه وجود خطوط حمل و نقل شــهرى از نوع «بى آر تى» 

بسیار پیچیده است. اینکه نخســتین بار به چه علت و در چه 
شرایطى این خطوط در پهنه خیابان هاى شهرها خود نمایى
کردند، چندان مشــخص نیســت. مدافعان این سیســتم 
حمل و نقل درون شــهرى معتقدند که با ایجــاد این نوع از 
ترابرى،  سرعت جابه جایى بیشتر شده و مى توان از طریق آن، 

کیفیت بیشترى را نیز به شهروندان ارائه نمود.
ادامه در صفحه 2

ایرج ناظمى

جدیدترین جزئیات 
مرگ دانشجوى نخبه

 اعلام زمان  برگزارى 
جشنواره 
فیلم کودك
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روز قدس، عرصه نمایش وحدت استروز قدس، عرصه نمایش وحدت است
فردا ساعت 10:30، میدان امام(ره)

5

شهردارى ورزنه به استناد بودجه مصوب سال 1395 شهردارى در نظر دارد از محل منابع 
داخلى، نسبت به خرید آسفالت از نوع توپکا و بیندر و همچنین حمل و پخش آسفالت 
جهت آسفالت ریزى معابر به همراه زیرســازى و بسترسازى معابر فرعى شهر ورزنه با 
اعتبارات بالغ بر 4/000/000/000 ریال از کارخانجات و شرکتهاى تولیدکننده آسفالت 
و واجدین داراى صلاحیت اقدام نماید، لذا متقاضیان مى توانند جهت کسب اطلاعات 
بیشتر در ساعات ادارى به واحد عمران شهرى شهردارى ورزنه مراجعه و ضمن دریافت 
اوراق مناقصه، پیشنهاد خودرا حداکثر تا پایان وقت ادارى روز شنبه مورخ 95/4/19 
به دبیرخانه شهردارى تحویل نمایند. توضیح اینکه هزینه درج آگهى به عهده برنده 

مناقصه مى باشد. کمیسیون در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است. 
تلفن تماس: 46482220

آگهى مناقصه   
     نوبت اول- مرحله دوم   

هادى فروزان- شهردار ورزنه

موضوع مزایده: واگذارى اجاره آغل هاى دامى کشتارگاه شهردارى نجف آباد بصورت کلان.  
قیمت پایه اجاره بهاى آغل هاى شماره یک تا هشت: به ازاى هر راس گوسفند ورودى به هر آغل مبلغ 10/000 

ریال. 
قیمت پایه اجاره بهاى آغل هاى شماره نه تا بیست و پنج: اجاره ثابت هر آغل براى هر ماه مبلغ 5/000/000 ریال 

و به ازاى هر راس گوسفند ورودى مبلغ 10/000 ریال. 
محل و مهلت دریافت و ارسال اسناد مزایده و پیشنهاد قیمت: از افراد واجد شرایط دعوت مى شود جهت کسب 
اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد مزایده تا پایان وقت ادارى روز  شنبه مورخ 95/04/19 به امور قراردادهاى 
شهردارى نجف آباد مراجعه و پیشنهادات خود را حداکثر تا پایان وقت ادارى روز دو شنبه مورخ 95/04/21 به 

دبیرخانه محرمانه شهردارى نجف آباد تحویل نمایند. 
پیشنهاد دهندگان باید مبلغ 51/000/000 ریال به عنوان سپرده شرکت در مزایده به صورت واریز به حساب 
سپرده شماره 0104544150002 شــهردارى نزد بانک ملى مرکزى نجف آباد واریز و یا معادل آن ضمانتنامه 

معتبر بانکى ارائه نمایند. 
برندگان اول، دوم و سوم مزایده هر گاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به ترتیب ضبط خواهد شد. 

سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مزایده در اسناد مزایده مندرج است. 
تذکر: شهردارى نجف آباد در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار مى باشد. 

آگهى مزایده

مسعود منتظرى- شهردار نجف آباد

نوبت دوم

شهردارى سین در نظر دارد به استناد مجوز شماره 107 شوراى محترم اسلامى شهر 
نسبت به فروش 1 قطعه پلاك مســکونى واقع در مجموعه تفکیکى امیرالمومنین با 

مشخصات ذیل اقدام نماید.
لذا از کلیه متقاضیان دعوت به عمل مى آید تا پایان وقت ادارى روز یکشــنبه مورخ 
95/4/27 جهت دریافت مدارك مربوطه و شرکت در مزایده به واحد مالى شهردارى 

سین مراجعه نمایند.

آگهى مزایده (نوبت اول)

ابوالفضل توکلى- شهردار سین 

چاپ اول

قیمت پایه کارشناسى به ازاى هر مترمربع کاربرى متراژشماره پلاك ردیف 

3/000/000 ریال مسکونى 200 مترمربع 1278

تلفن تماس: 45834516- 031
www.seen-sh.ir :آدرس پرتال شهردارى

سوغات دانش محورى یا بروز خلاقیت؟



پیشنهاد سردبیر:2
یارانه 10 میلیون نفرحذف مى شود
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جهان نما
قیمت خودرو در ایران

 15 برابر قیمت هاى جهانى 
تابناك: عضو هیئت علمى دانشگاه علامه طباطبایى 
گفت: با مقایسه سطح درآمدى مردم در ایران و جهان ،
 قیمت خودرو در ایــران 15 برابر قیمت هاى جهانى 

است.
على خاکسارى با بیان اینکه یک کارگر ساده در کانادا 
با حقوق 14 ماه خود مى تواند یک تویوتا کمرى 25 
هزار دلارى خریدارى کند، خاطرنشان کرد:  اما یک 
کارگر ساده در ایران باید حقوق 200 ماه خود را براى 

خرید این خودرو پرداخت کند.
وى ادامه داد: ایران خودرو و سایپا به دلیل نفوذى که 
در شوراى سیاستگذارى خودرو دارند نمى گذارند 
خودروهاى وارداتى بــا قیمت هاى عادلانه و واقعى 
در ایران عرضه شــود زیرا در آن صورت مجبور به 
کاهش 100 درصدى قیمت محصولات خود خواهند

 بود.

افزایش ذخایر ارزى و طلاى ایران
تسنیم :سازمان اطلاعات مرکزى آمریکا ذخایر ارز 
و طلاى ایــران را 110میلیارد دلار بــرآورد و اعلام 
کرد ایران از 147 کشــور جهان ذخیره ارز و طلاى 

بیشترى دارد.
چین ســه هزار و 980 میلیارد دلار ذخیره ارز و طلا 
دارد که بیشــترین رقم میان کشورهاى جهان است. 
ژاپن با ذخایر یکهــزار و 267 میلیارد دلارى در رتبه 
دوم و عربستان با 756 میلیارد دلار در رتبه سوم از این 

نظر قرار گرفته اند.

حقوق هاى نجومى زمان من نبود
آفتاب: وزیر تعــاون، کار و رفــاه اجتماعى دولت 
احمدى نژاد با بیان اینکه حقوق هاى نجومى در دوره 
وزارت اینجانب وجود نداشت، گفت: خیلى از وزرا 
از حقوق هیئت علمى خود اســتفاده مى کردند و از 
وزارتخانه حقوق نمى گرفتند. ضمن اینکه ســطح 

حقوق در هر دو جا تقریباً یکسان بود.
اسدا... عباسى نماینده رودســر در مجلس شوراى 
اســلامى گفت: طبق قانون حقوق هیئــت مدیره و 
مدیرعامل تأمین اجتماعى باید افزایش مى یافت اما 
وقتى در سال 92 در دوره تصدى اینجانب  بر وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعى، افزایش حقوق را نزد من 
آوردند، امضا نکردم چرا که پایه حقوق آنها حتى با 

حقوق وزرا تفاوت داشت.

نوباوه: ترور بیولوژیک شده ام
خبرگزارى دانشجو: بیژن نوباوه نماینده سابق مردم 
تهران در مجلس، گفت: بیوتروریسم یک بحث جدى 
است. تا حالا چندین مورد اتفاق افتاده. درباره خود 
من هم صادق بوده. ابتداى تشخیص بیمارى من گفتند 
سم هاى آمریکایى وارد بدنم شده. سمى که از جنگ 
دوم جهانى باقى مانده بود و آمریکایى ها هنوز از آن 
اســتفاده مى کنند. این یک واقعیت است.وى افزود: 
کار آمریکایى ها همین است. افرادى را که نمى توانند 

با خود همراه کنند، یا آنها را بخرند، ترور مى کنند.
 

ماجراى کنار گذاشتن سیگار 
توسط امام(ره)

افکار: خاطره ترك ســیگار امام خمینى(ره) را فاطمه 
طباطبایى، عروس امام (ره) در کتاب «اقلیم خاطرات» 
نقل کرده است. او مى گوید: یک شب امام (ره) گفتند: 
در جوانى سیگار مى کشیدم. تا اینکه یک شب سرد 
زمســتان که پشت کرسى مشــغول مطالعه بودم، به 
مطلب مهمى رسیدم و فکرم به شدت درگیر فهم آن 
شد. در همین حال براى آوردن سیگار از اتاق بیرون 
رفتم. پس از بازگشت همین که نگاهم به کتاب افتاد 
که آن را بر زمین گذاشته و به دنبال سیگار رفته  بودم، 
احساس شرمندگى کردم و باخود عهد کردم که دیگر 
سیگار نکشــم. آن را خاموش کردم و دیگر سیگار 

نکشیدم.

یارانه 10 میلیون نفرحذف مى شود
فارس: یک مقام مســئول در گفتگو یــى که درباره 
موضوع حذف خانــوار جدید از لیســت دریافت 
یارانه نقدى، پرســید اظهار داشت: امکان حذف 24 
میلیون نفر به صورت سیستمى و براساس تصویب 
دهک ها وجود دارد، امــا براى کاهش درصد خطاى 
این موضوع، پیشنهاد حذف 10 میلیون نفر را داریم.
وى دربــاره تعیین تکلیف حذف خانــوار جدید از 
تیرماه نیز گفت: لیست حذفیات جدید آماده شده و به 
احتمال زیاد از تیرماه یکسرى دیگر از افراد غیرنیازمند 
و ثروتمند جامعه حذف خواهند شد.این مقام مسئول 
وزارت رفاه همچنین با بیــان اینکه امکان حذف 10 
میلیون نفر از یارانه بگیران تا پایان سال با درصد خطاى 
بسیار پایین تر وجود دارد، گفت: منتظر دستور هیئت 

دولت هستیم تا در این باره نظر نهایى را اعلام کنند.

بانک جهانى شهرام!
برنا: شــهرام جزایرى در دهه هاى اخیر به بهانه هاى 
مختلف در کانون توجه قرار گرفته است، اما محور 
تمام خبرهایى که در رابطه با او مطرح شده اقتصادى و 
تجارى بود. اکنون شهرام جزایرى در تدارك ساخت 
فیلم «بانک جهانى شــهرام» است؛ فیلمى که به زعم 
خودش آرام، آرام درصدد فراهم کردن تغییر نگاه مردم 

به شهرام جزایرى است.
شــهرام جزایرى تاجر و فعال اقتصادى در رابطه با 
آخرین وضعیت ساخت اثر سینمایى که وعده آن را 
داده بود گفت: در حال حاضر شرایط براى تولید این 
فیلم مهیا نیست چرا که هنوز به پختگى لازم  نرسیده 
اســت. جدایى از پختگى محتواى فیلم باید  برابر با 
چارچوب نظام جمهورى اسلامى باشد. زمانى که تمام 
این نکات اعمال شود،  پیش تولید آن را آغاز خواهیم 
کرد، علاوه بر نکاتى که بــراى تولید این فیلم مطرح 
کردم، ســناریو باید براى مخاطب آموزنده باشد به 
طورى که به لحاظ اعتقادى، باورهاى دینى و مذهبى 

او را تقویت کند.

هواپیماهاى خریدارى شده 
هنوز وارد نشده اند

قائم مقام وزیر راه و شهرسازى در واکنش به برخى 
شــایعات در رابطه بــا ورود هواپیماهاى جدید به 
کشــور در ســکوت خبرى، گفت: «هنوز هیچیک 
از هواپیماهاى خریدارى شــده به ایــران نیامده و 

مذاکرات قرارداد تمام نشده است.»
پس از اجراى برجام در دى ماه سال گذشته، رقابت 
تنگاتنگى میان شــرکت هاى هواپیمایى دنیا براى 
فروش هواپیما به ایران شکل گرفت و از این رهگذر، 
اولین پالس مثبت از سوى فرانســوى ها به کشور 

رسید.
به گــزارش خبرآنلاین، بلافاصله پــس از اجراى 
برجام، در ســفرى که رئیس جمهور بــه برخى از 
کشورهاى اروپایى داشت، قرارداد با ایرباس فرانسه 
را امضا کرد. این قرارداد مربوط به خرید 118 فروند 

هواپیماى ایرباس بود.
وزیر راه و شهرسازى در روزهاى پایانى خردادماه 
امســال در صحن علنى مجلس دربــاره مذاکرات 
با ایرباس عنوان کرد: «با حذف تمام واســطه ها و 
دلال ها، پیش نویس قــرارداد خریــد 118 فروند 
هواپیماى ایرباس را به امضا رسانده ایم و توافقاتى با 

بوئینگ نیز صورت گرفته است.»
در این شرایط، هم اکنون شایعاتى مطرح شده مبنى 
بر اینکه تعدادى هواپیماى ایرباس در سکوت خبرى 
به کشور وارد شده اســت. اما قائم مقام وزیر راه و 
شهرسازى در امور بین الملل در گفتگو با خبرگزارى 
خبرآنلاین از ورود هواپیماها اظهار بى اطلاعى کرد 
و گفت: «هنوز هواپیماهاى خریدارى شده به ایران 

نیامده است.»
اصغر فخریه کاشان در واکنش به این موضوع اظهار 
داشــت: «هنوز هیچیک از هواپیماهاى خریدارى 
شده به ایران نیامده و مذاکرات قراردادى تمام نشده 
اســت.» وى افزود: «به محض اینکه مذاکرات تمام 

شود، کار اجرایى شروع خواهد شد.»
قائم مقام وزیر راه و شهرســازى در امور بین الملل 
تصریح کرد: «ما در مراحل پایانــى مذاکرات قرار 
داریم و ان شاءا...تا پاییز هواپیماهاى جدید به کشور 

مى آیند.»

توئیتر یک نگاه 

تمجید کرى از نقش ایران در 
مبارزه با داعش

«جان کرى» وزیر خارجه آمریــکا با اذعان به نقش 
مفید ایــران در مبــارزه با داعش در عــراق، گفت 
ارتباط مستقیم وزراى خارجه ایران و آمریکا به حل 

بحران هاى جهانى کمک مى کند.
به گزارش فارس، جان کــرى وزیر خارجه آمریکا 
روز سه شنبه گفت: حضور ایران در عراق، در مبارزه 

با داعش «مفید» بوده است. 
به نوشته سایت شبکه CNN، وى این صحبت را در 
جشنواره ایده هاى «آسپن» و در پاسخ به این سئوال 
که آیا نقش ایران «مفید بوده یا مخرب» مطرح کرده 

است.
کرى گفته است: «ببینید، همانطور که همه مى دانند 
ما با ایران چالش هایى داشــته ایم و داریم روى آن 
چالش ها کار مى کنیم. اما مى توانم به شــما بگویم 
که ایران در عــراق به انحاى مشــخصى مفید بوده 
اســت. آنها به وضوح بر داعش متمرکز هســتند. 
بــه همیــن خاطــر قطعــاً منفعــت مشــترکى

 داریم.»
وى با اشاره به برقرار شدن تماس مستقیم میان وزراى 
خارجه آمریکا و ایران، گفت این امر به تسهیل حل 

بحران هاى جهانى کمک مى کند. 
روز سه شــنبه، «بــرت مک گــورك» نماینــده 
رئیس جمهور آمریکا در ائتــلاف هم نقش نیروى 
بسیج مردمى عراق را مفید خوانده و گفته بود اغلب 
این نیروها تحــت فرمان ارتــش و دولت فعالیت 

مى کنند.

پایان تغییر استانداران 
سخنگوى وزارت کشور گفت: روند تغییر استانداران 
تمام شــد اما جابه جایى فرمانــداران ادامه خواهد 

داشت.
حســینعلى امیرى درباره تغییر استانداران خراسان 
شمالى و جنوبى، اظهار داشــت: این تغییرات یک 
امر معمول و متعارف بوده و عجیب و غریب نیست.

وى در ادامه افزود: با این تغییــرات،  روند تغییرات 
استانداران به پایان رسید.

امیرى در پایان با اشــاره بــه اینکــه ارزیابى همه 
فرمانداران سراسر کشور هم به پایان رسیده است، 
گفت: این ارزیابى ها بر اساس نگاه مدیریتى است و 
تغییرات فرمانداران هم چند وقتى است که آغاز شده 

و جابه جایى ها در حال انجام است.

دعوت سفیر ژاپن از سیدحسن خمینى
 به گزارش تابناك، ســفیر ژاپن در تهران در دیدار با 
سید حســن خمینى ضمن گفتگو درباره روابط دو 
کشور، از طرف دولت توکیو از او براى انجام سفر به 

ژاپن دعوت کرد.

خبر

عضو شــاخص جامعه روحانیت مبارز  با 
تأکید براینکه هر نوع تندروى سیاســى از 
تریبون هــاى مذهبى به شــدت خطرناك 
است، خاطرنشان کرد: برخى به جاى 

روشنگرى، عقده گشایى مى کنند.
حجت الاســلام والمســلمین  
سیدمهدى طباطبایى در گفتگو با 

خبرآنلاین خاطرنشان ساخت: برخى تریبون داران توهین و جسارت مى کنند تا 
عده اى را بخندانند یا خوشــحال کنند. این روش ها به زیان دین و روحانیت 
است. اینکه همه چیز را زیر سئوال ببرى مشــى روحانیت نیست. لذا بر همه 
گوینده ها و سخنران ها در این شب هاى ماه رمضان واجب است که با دقت و 

وسواس بیشتر به موضوعات سیاسى و اجتماعى ورود کنند.
این عضو شاخص جامعه روحانیت مبارز در ادامه با تأکید براینکه برخى در 
مسائل سیاسى به جاى روشنگرى عقده گشایى مى کنند، گفت: این افراد به جاى 

بیان کارهاى انجام شده نگرانى هاى عجیبى دارند، تهمت مى زنند، افترا مى زنند. 
اتفاقاً یکى از مسائلى که من را به شخصه بسیارنگران کرده است همین مشى اى 

است که برخى افراد دنبال مى کنند.
وى گفت: نگرانم که چرا مسئولان به جان هم افتادند و آبروى هم را مى ریزند، 
این روش ها بسیار خطرناك است و بدترین ضربه را به اسلام و نظام مى زند. 
باید مراقبت کرد تا با این نوع رفتارها بنیان هاى نظام و انقلاب را آسیب پذیر

 نکرد.

چرا مسئولان به جان هم افتاده اند؟

صاحب امتیاز : شرکت رسانه گستر نصف جهان
مدیرعامل و سردبیر : ایرج ناظمى  
  مدیر مسئول : هوشنگ غلامى
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...ادامه از صفحه اول
با این اوصــاف نمى تــوان حمل و نقل مســافر از نوع 
«بى آر تى» را رد کرد و آن را در رفع نیازهاى حوزه خدماتى 
یک شهر، مثمر ثمر ندانست. ولى نکته در اینجاست که 
آیا مى توان در هر شــهر و در هر خیابانى از این سیستم 

استفاده نمود؟
موافقان «بى آر تى» یک اعتقاد دیگر نیــز دارند مبنى بر 
آنکه با اســتفاده از این سیســتم که مبتنى بر راه اندازى 
مســیرهاى ویژه تردد و همچنین تخصیص بخشــى از 
عرض خیابان اســت، بــا ترافیک ایجاد شــده، تمایل 
عمومى بــر این موضــوع قانع مى شــود که اســتفاده 
از وســایل نقلیه عمومى بر وســایل شخصى ارجحیت 
داشته و با هزینه تمام شده کمترى به لحاظ مالى و زمانى 

مى توان به مقصد رسید.
این ایده نیز در نوع خود جاى تعمق دارد. ولى موضوع این 
است که شهرى همچون اصفهان، به لحاظ ساختارى و 
مردمى و امروز و دیروز آن، تا چه اندازه مهیاى بهره مندى 

از سیستم اتوبوس هاى تندرو به شکل فعلى است؟
قاعدتاً ایجاد و موفقیت هر پدیــده جدیدى در نوع خود، 
نیاز به زمینه ها و زیر ساخت هاى از پیش تعیین شده اى
دارد که هم بستر لازم براى موفقیت آن پدیده را مهیا مى کند 
و هم اینکه دلیل توسعه آن مى شود. ولى آیا در اصفهان ما 
این ساختارها فراهم شده که شهردارى اصفهان با سرعتى 

باور نکردنى سرگرم تغییر شکل خیابان هاست؟
خیابان هاى تنگ و باریک اصفهان که اغلب به دو یا سه 
خط عبور و مرور خودرو خلاصه مى شــوند، با حجم 
خودروهاى موجود و در حال افزایش، مطلقاً دیگر جاى 
نفس کشــیدنى ندارند که بخشــى از آن نیز براى مسیر 

اتوبوس هاى مثلاً تندرو مصادره شوند.
زندگى مصرفگراى تحمیل شــده بــه اصفهان با حجم 
انبوهى از خودروهایى که هر روز شــماره گذارى شده 
و به عرصه شــهر وارد مى شــوند، فرهنگى دیگر را به 
مردم تزریق نمــوده اند که متأســفانه در آن، جایى براى 
حوزه حمل و نقل عمومى باقى نمانده است و فاجعه اى 
پنهان را در خود نهفته دارد که قابل بررســى است. اما در 
برابر این معضل عمومى، ارزش افزوده ایجاد مسیرهاى 

«بى آر تى» چه اندازه است؟
براى توســعه «بى آر تى» به یک نمونه سازى براى ایجاد 
فرهنگ استفاده از سیســتم حمل و نقل عمومى نیاز بود 
که در دوره شهردار قبلى ایجاد شد. قاعده بر این بود که 
با طرح مزایاى آن و همچنین ایجاد فرهنگ اســتفاده از 
سرویس هاى همگانى، به تغییر ذائقه عمومى پرداخته و 
ذوق استفاده از این پدیده در باور مردم تزریق شود. ولى 
متأسفانه در حال حاضر بدون توجه به اینکه تغییر ذائقه 
مردم نیازمند تبلیغ و فرهنگسازى بسیار است، این خطوط 
با رشد و نمو زیادى همراه شده که گویى در حال خوردن 

اصفهان و خیابان هاى آن است.
اگر شهردارى اصفهان بر این باور است که سیستم استفاده 
از اتوبوس هاى تندرو مــى تواند در حل معضل ترافیک 
اصفهان نافع باشد، جا داشت همپاى توسعه آن، به تبلیغ 
در این زمینه و فرهنگ سازى در استفاده از آن نیز مبادرت 
مى ورزید. موضوعى که در حــال حاضر ضعف آن به 
خوبى مشهود است. به وضوح شاهد آن هستیم که همپاى 
توســعه «بى آر تى» در اصفهان، میزان استفاده از وسایل 
نقلیه شخصى نیز در حال گسترش است. چرا که متأسفانه 
اقدامات مدیران شــهرى اصفهان نتوانسته است همپاى 
تبلیغات گسترده خودروسازان رشد نموده و از مدت ها 

پیش قافیه را به آنان باخته اند.
از ســوى دیگر خطوط اتوبــوس هاى تنــدرو، اغلب 
خیابان هاى اصلى شــهر را احاطه کــرده اند. حال آنکه 
شــهروندان حتى در صورت تمایل به استفاده از سیستم 
حمل و نقل عمومــى، مجبورند مســافتى را طى نموده 
و خود را به ایســتگاه هاى آن برســانند. اگر شهردارى 
اصفهان تمایــل دارد که فرهنگ عبور و مرور شــهرى 

را به ســمت «بى آر تى» تغییر دهد، بایــد در ابتدا براى 
خطوط فرعى نیز، به تقویت ناوگان حمل و نقل عمومى 
مــى پرداخت. حــال آنکه رســیدن به  ایســتگاه هاى 
«بى آر تى» معضلى اســت که حتى در پیش پاى موافقان 
استفاده از این سیستم نیز وجود دارد. در چنین شرایطى 
اســت که شــهروندان ترجیح مى دهند به جاى معطلى 
و ســرگردانى در خیابان هاى فرعى شهر که اغلب فاقد 
ســرویس هاى حمل و نقل عمومى نظیر خطوط ویژه 
تاکسى و اتوبوس است، از وســایل نقلیه شخصى خود 

استفاده نموده و به تردد بپردازند.
از سوى دیگر شــهردارى اصفهان اگر مى خواست که 
مردم این شهر به سمت اســتفاده از حمل و نقل عمومى 
گرایش پیدا کنند، ابتــدا باید در خیابــان هاى مختلف 
شــهر و بخصوص در نقــاط نزدیک به ایســتگاه هاى 
«بــى آر تى»، نســبت بــه ســاخت پارکینــگ اقدام 
مى کرد تا افرادى که با وسیله شخصى از معابر فرعى به 
خیابان هاى اصلى رســیده انــد، خودرو خــود را در 
نقطه اى امن و مطمئن جا داده و ادامه مسیر را با اتوبوس 

طى کنند. ولى آیا چنین کرده است؟
حال این عابران به محض ورود به حلقه مرکزى شــهر 
با معضلى به نام ترافیک مواجه مى شــوند که ناشــى از 
تخصیص بخشــى از خیابان ها براى تردد اتوبوس هاى 
«بى آر تى» است. وجود ترافیک در شهر نیز برابر با آلودگى 
هواست. موضوعى که به طور پنهان و از درون، این شهر 
را مى خورد و جلو مى رود. ولى آیا در برابر این موضوع 

چاره اى در ذهن و فکر مدیران شهرى وجود دارد؟
رهاورد «بى آر تى» براى اصفهــان، تاکنون چیزى به جز 
ترافیک نبوده اســت و ترافیک یعنى افزایش هزینه مالى 
و زمانى تردد براى شهروندان. ترافیک مساوى با افزایش 
آلودگى هواست و آلودگى هوا نیز یعنى «سرطان»! عبارتى 
که اگر معنا و مفهوم آن در ذهن و اندیشه مدیران شهرى جا 
مى گرفت، مطلقاً به توسعه بدون زیرساخت «بى آر تى» 

روى نمى آوردند.
با این تعبیر، اگر واقعگرایانه با موضوع برخورد کنیم، به 
وضوح متوجه خواهیم شد که ارزش افزوده ایجاد خطوط 
«بى آر تى» بسیار نازل تر از حد تصور است. بسیار کمتر 

از آنکه تمرکز بر توسعه آن را جبران نموده و یا اعتبارات 
ایجاد و ترمیم مسیرها را تأمین نماید.

معمولاً در شهرهاى بزرگى همچون تهران، مشهد و تبریز، 
خطوط ویژه اتوبوس هاى تندرو در مســیرهاى اصلى و 
پر تردد شهروندى و خیابان هاى عریض ایجاد شده است. 
ولى متأســفانه در اصفهان هر چه جلوتر مى رویم، این 
خطوط، شهر را مانند یک کلاف به هم پیچیده در بر گرفته 

و پنهان مى کنند.
متأســفانه در شــهر مــا بخاطــر عــدم توجــه بــه 
زیرســاخت هاى علمى ایجاد و توســعه حمل و نقل 
عمومى از نوع «بى آر تى» و همچنیــن عدم واقعگرایى 

در رفتار شناســى مردم و ضعف فرهنگسازى عمومى، 
شاهد آن هستیم که بهره دهى سیستم مذکور، تنها گروه 
اندکى از مردم را در بر گرفته و نارضایتى جمع گســترده 
دیگرى را بــه وجود آورده اســت کــه مجبورند براى 

ترافیک هاى ایجاد شده بهاى سنگینى را پرداخت کنند.
وقتى در اصفهان زیرگذرها و تقاطع هاى غیر همســطح 

ایجاد مى شد، دلیل مدیران وقت شــهردارى براى این 
اقدام یک موضوع مهم بود: تســریع در عبــور و مرور 
درون شهرى. چرا که با ایجاد ســرعت در شهرى که پر 
از خودروهاى شخصى اســت، نه تنها از نظر اقتصادى 
و هزینه اى که باید براى مصرف بنزین پرداخت شــود، 
صرفه جویى مالى صورت مى گیرد، بلکه از نظر تجمیع 
خودرو در گلوگاه هاى شــهرى نیز جلوگیرى شــده و 
آلودگى هوا به حد چشمگیرى کاهش مى یابد. ولى هم 
اکنون و با وجود «بى آر تى» در شرایط فعلى چطور؟ آیا 
هزینه شخصى شــهروندان کاهش مى یابد و آیا ترافیک 
ایجاد شــده که حاصل باریک نمودن مسیر خودروهاى 

شخصى است، آلودگى هوا رفع مى شود؟
متأسفانه در نقاط شــروع و پایان خطوط سرویس هاى 
«بى آر تى» و در چهارراه هاى اصلى، اتوبوس هاى طویل 
قامت موجود، در تردد و دور زدن خودروها، ایجاد اختلال 
و ترافیک مى کنند. از ســوى دیگــر اختصاص بخش 
انتهایى برخى خیابان ها براى ایجاد پارکینگ «بى آر تى»، 
محدود سازى تردد خودرو هاى شــخصى را به همراه 
آورده است. علاوه بر این عدم رفع مشکلات گلوگاه هاى 
ترافیکى و ایجاد ترافیک مــازاد در این نقاط، نارضایتى 
عمومى از وضعیت تردد در شهر را دوچندان نموده است.

گذشــته از این اوصاف، مگر میزان تــردد اتوبوس هاى 
تندرو و حجم جابه جایى مسافر توسط آنها چقدر است و 
آیا تخصیص حجم عمده اى از خیابان به این میزان تردد و 
جابه جایى منطقى است؟ شاید شهردارى اصفهان به میزان 
رضایتمندى شهروندان استفاده کننده از این خطوط استناد 
کند. ولى موضوع این است که در آمارگیرى آنان، افرادى 
که به هر دلیل، تمایلى به جابه جایى با اتوبوس هاى مذکور 

ندارند نیز گنجانده شده است؟
آیا شــهردار اصفهان غافل اســت از اینکه در ســاعات 
پایانى شــب و زمانى که دیگر هیچ اتوبوسى در خطوط 
«بى آر تى» تردد ندارد، عابران شــهر همچنان با معضل 

ترافیک مصنوعى تحمیل شده به خیابان ها مواجه اند؟ 
در کنار تمام معضلات موجود، متأسفانه حجم آلودگى 
ایجاد شــده از ایــن ترافیــک نابهنجار، باعــث از بین 
رفتن درختان مى شــود. و ریه هاى تنفســى شهر را در 
دراز مدت از بین مى برد. با این وصف متولیان شــهرى 
چه چیزى را قرار است تحت عنوان یک شهر به آیندگان 

تحویل دهند؟
لزوم وجود تمام زیر ســاخت هاى علمــى و فنى ایجاد 
و توســعه خطوط «بى آر تى» به کنار، وقتى شــهر ما با 
فقر فرهنگــى فزاینــده اى در اســتفاده از خودروهاى 
عمومى مواجه است و فرهنگسازى آن صورت نگرفته، 
واقعاً چرا باید شــهردارى اصفهان بــه قلع و قمع همین 
خیابان هاى باریک و پر تردد بپــردازد؟ آیا این موضوع 
سوغات دانش محورى شهردار اصفهان است یا نمودى 

از بروز خلاقیت در این شهر قلمداد مى شود؟
معمولاً هر پروژه شهرى نیاز به ضمیمه و پیوست فرهنگى 
و اجتماعى دارد تا طى آن، ابعــاد مختلف یک موضوع 
بررسى شود. آیا شــهردارى اصفهان معضلات ترافیکى 
ایجاد شده را در پیوست خود بررســى و توجیه نموده 

است؟
در اصفهــان نمى تــوان با شــعار، به دانــش محورى 
مورد نظر شــهردار رســید. اگر قرار اســت این شــهر 
دانش محور باشــد، جا دارد این موضــوع را از همین 
پروژه هاى شهرى آغاز کنند. حال آنکه در توسعه خطوط 
مخصوص اتوبوس هــاى تندرو، هیچگونــه دانش و 

زیرساخت علمى مشاهده نمى شود.
اگر شــهردار اصفهان فردى تئوریک اســت، این دلیل 
نمى شــود که شــهر هم تئورى باشــد. اصفهان وجود 
دارد و یک واقعیت قابل لمس اســت و مشکلات آن با 
نظریه ها و معادلاتى که صرفاً روى کاغذ جواب مى دهند، 
قابل اداره نیست. موضوعى که توسعه خطوط «بى آر تى» 

نمود عینى آن است.

«بى آر تى» 
اصفهان را مى خورد!

سوغات دانش محورى یا بروز خلاقیت؟

رهاورد «بى آر تى» براى اصفهان، 
تاکنون چیزى به جز ترافیک نبوده 
اســت و ترافیک یعنى افزایش 
هزینه مالــى و زمانى تردد براى 
شــهروندان. ترافیک مســاوى 
با افزایش آلودگى هواســت و 
آلودگى هوا نیز یعنى «سرطان»! 
عبارتى که اگر معنا و مفهوم آن 
در ذهن و اندیشه مدیران شهرى 
جا مى گرفت، مطلقاً به توســعه 
بدون زیرساخت «بى آر تى» روى 

نمى آوردند

،،

آیت ا... غرویان از جنجال سازى هاى اخیر دلواپسان 
علیه دولت به شدت انتقاد کرد.

این اســتاد حوزه در گفتگو با «انتخــاب» راجع به 
فشــارهاى اخیر به دولت گفت: ارزیابى همه ملت 
ما از فشارهایى که اخیراً به دولت آقاى روحانى وارد 
مى شود روشن است، همه بر این باور هستند که این 
فشارها بخاطر این است که انتخابات سال 96 نزدیک 
است و افراطیون قصد دارند رئیس جمهور را در نظر 
مردم ساقط کنند تا بتوانند در انتخابات مجدداً جناح و 

تفکر خود را سر کار بیاورند. 
وى افزود: نتیجه انتخابات 7 اســفند 94 نشــان داد 
که مردم طرفدار دولت هســتند و تفکــر اعتدال را 
مى خواهند. مردم مــا از افراط و تفریط متنفر و بیزار 
هستند و مى خواهند روابطشــان با دنیا خوب شود. 
رأیى که مردم در انتخابات مجلس شوراى اسلامى و 
خبرگان در تهران دادند، نشان مى دهد آنها دنبال چه 
تفکرى هستند اما لجبازان افراطى دست بردار نیستند 
و دائماً مى خواهند دولت را ساقط کنند یا تحت فشار 

قرار دهند.
آیــت ا...غرویــان بــا اشــاره بــه جنجــال هاى
اخیر بر ســر فیــش هاى حقوقــى بــه «انتخاب»

گفت: ایــن فیش ها بــا ایــن  قیمت هــا در برابر 
اختلاس هاى دولت قبل چیزى نیست. در دولت قبل، 
اختلاس هاى ســه هزار،  دو هزار و ده هزار میلیارد 
و ... صورت مى گرفت. دادگاه رئیس دولت ســابق 

را فرا خواند ولى نرفت. اینها همه باید بررسى شود. 
استاد حوزه در پاسخ به پرســش «انتخاب» در مورد 
احتمال کاندیداتورى احمدى نژاد در انتخابات گفت: 
به هیچ وجه احتمال روى کار آمدن مجدد این تفکر را 

معقول نمى دانم و پیروزى آن را بعید مى دانم.
آیت ا... غرویان با اشاره به برخى اظهار نظرها در مورد 
دعــوت اصولگرایــان از احمــدى نــژاد گفت:

 اصولگرایان عاقل یا همان ســنتى به دنبال این تفکر 
نخواهند رفت.

وى در پاســخ به اینکه ایــن احتمال وجــود دارد 
که اصولگرایــان از روحانى حمایــت کنند گفت: 
اصولگرایان سنتى از ایشــان حمایت مى کنند ولى 
نواصولگرایان ســایه روحانى را با تیر مى زنند، چه 
برســد به اینکه بخواهند حمایت کنند. روحانى دُم 
خیلى از این افراد را چید و همین افراد از این موضوع 
حسابى شاکى هستند و مى خواهند به هر شکلى که 

شده انتقام بگیرند.

افراطیون به دنبال انتقام گیرى اند
بازیگر مجموعه تلویزیونى «نیاز» گفت: خطاب به 
آن بازیگرى که معضل پیشنهاد بى شرمانه در سینما 
را رد مى کند و مى گوید که وجود ندارد، مى گویم 

که به جرأت دروغ مى گوید.
کمال زاده درگفتگو با میزان درخصوص حواشى 
که این روزها حول محور بازیگران زن در سینماى 
ایران مى چرخد گفت: متأسفانه حواشى همچنان 
در سینماى ما حاکم اســت و در روندکار ما تأثیر 
گذار است اما 100 در صد این کار حواشى نیست 
ولى این را هم باید بگویم یکســرى حواشى این 
روزها در ســینماى ایران وجــود دارد که به هیچ 

عنوان نمى توان آنها را نادیده گرفت. 
وى ادامه داد: حیف که نمى توانم اســم کسى را 
بیاورم اما کســانى این روزها در ســینماى ایران 
هستند که فضاى به شدت ناسالمى را در این حرفه 

به وجود آورده اند.
کمال زاده تصریح کرد: من مجــردم اما بازیگران 
زنى که این روزها مى گویند چون متأهل هستند 
پس دیگر کارى به آنها پیشــنهاد داده نمى شــود 
براى من پذیرفتنى نیست، چرا که همه ما مى دانیم 
بانوان متأهل زیادى در سینما و تلویزیون به شکل 

پرکار حضــور دارند که هم متأهل هســتند و هم 
چند فرزند دارند اما حضور فعالانه در ســینما و 

تلویزیون دارند.
این بازیگر ســینما در خصوص یکى از بازیگران 
زن کــه در مصاحبــه اى گفته بود بــه اعتقاد من 
پیشنهاد بى شرمانه در ســینما وجود ندارد و اگر 
دارد چرا به من نمى دهند! گفــت: خطاب به آن 
بازیگرى که این موضوع را مطرح کرده مى گویم 
که به جــرأت دروغ مى گویــد و حتى حاضرم 
مقابل رویش باز تکرار کنم کــه دروغ مى گوید،  
اصلاً مگر مى شود در چنین حرفه اى به نام سینما 
حاشیه هاى منفى و پیشنهادات بى شرمانه وجود 
نداشــته باشــد؟ نه تنها وجود دارد بلکه تأثیر به 
شــدت منفى در روندکار  من و امثال من گذاشته 

است. 
وى ادامه داد: من در طول سال چندین کار خوب 
با موقعیت هاى مالى ویژه، زیر پا مى گذارم تا وارد 
حواشى ناســالم و رفتار غیر موجه برخى از افراد 
نشــوم در کنار اینها برخى کارها هستند که اصلاً 
نمى توانم آنها را قبول کنم چه برســد که بخواهم 

راجع به آنها فکر کنم. 

دروغ مى گویند که در سینماى ما فساد نیست

j

عضو شــاخص
تأکید براینکه هر
تریبون هــاى مذ
است، خاط
روشنگر
حجت
سیدم
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اجتماع

تکدیگرى میلیونر بوشهرى
 در کازرون

حرفــه اش تکدیگرى اســت و در شــرایطى که از 
شهرش تبعید شده، باز این کار را رها نکرده است. این 
داستان متکدى اهل بوشهر است که چندى پیش خبر 
دستگیرى وى در حالى که تنها در دو حساب بانکى او 

550 میلیون ریال کشف شده بود منتشر شد. 
این متکدى اکنون راهى شــهر کازرون شــده و در 
پوشــش لباس هایى ژولیده و مندرس به اخاذى از 

شهروندان این شهر مى پردازد.  
این متکدى با بهــره مندى از ترفندهــاى مختلف، 
اقدام به گرفتن پول از شــهروندان مى کند و به گفته 
خودش، پس از گذشــت هر ســه مــاه مبالغى که 
جمع آورى کرده را در حســاب بانکى خود ذخیره 

مى کند.  
این متکدى که « اســماعیل . ك» نام دارد مدعى شده 
که 14 سال است مشغول تکدیگرى بوده و براى اینکه 

ازدواج کند، اقدام به این کار کرده است. 
وى تکدیگرى را یک شــغل مى داند کــه بابت آن 
زحمت کشیده و معتقد است درآمد حاصل از این کار 

نیز باید در بانک سرمایه گذارى شود. 
وى پیش از این در 8 آذر 94 توسط مأموران شهردارى 
بوشهر در خیابان طالقانى این شهر دستگیر شد و در 
همان زمان پس از گشــتن وى، مشخص شد که این 
متکدى بیش از 35 میلیون ریال وجه نقد به همراه دارد. 
پس از آن نیز، 9 کیلو و 300 گرم اســکناس مچاله در 

خانه او کشف شد. 
متکدى معروف بوشهرى ها که با حکم دادگاه براى 
همیشه از بوشهر تبعید شــده بود، در حال حاضر در 
شهر کازرون به ســر برده و تاکنون نیز شهردارى این 

شهر واکنشى نسبت به حضور او نداشته است. 
وى در این شهر نیز در یکى از شعب بانک ها، حساب 
ویژه اى باز کرده و هر ســه ماه یک بــار براى انتقال 

پول هاى خود راهى بانک مى شود.

حوادث

اختصاص کمک هزینه حتى 
پس از گذشت 20سال از ازدواج

معاون فنى و درآمد سازمان تأمین اجتماعى گفت: 
انتشار فراخوان حضور افراد بیمه شده براى دریافت 

کمک هزینه ازدواج از حواشى اینترنتى بود.
به گزارش میزان، محمد حســن زدا گفت: سازمان 
تأمین اجتماعى بر اســاس مــاده 85 قانون تأمین 
اجتماعى موظف بــه پرداخت کمک هزینه ازدواج 
به بیمه شــدگان اســت. وى افزود: ایــن قانون از 
سال هاى گذشته جارى اســت و همچنان نیز ادامه 

خواهد داشت.
معاون فنى و درآمد ســازمان تأمیــن اجتماعى با 
اشاره به تعلق کمک هزینه ازدواج به افراد بیمه شده 
خاطرنشان کرد: نمى دانم چرا در فضاى مجازى به 
موضوع کمک هزینه ازدواج پرداخته شــده است 
اما به هر ترتیب بیمه شــدگانى که در زمان ازدواج 
رابطه بیمه اى آنان با ســازمان تأمین اجتماعى قطع 
نشده باشد مشــمول دریافت کمک هزینه ازدواج 

خواهند شد.
زدا رسمى بودن و بار نخســت بودن ازدواج را از 
دیگر شــرایط پرداخت کمک هزینه ازدواج اعلام 

کرد.
معاون فنى و درآمد سازمان تأمین اجتماعى با اشاره 
به اینکه پرداخت کمک هزینه ازدواج  به بیمه شدگان 
مورد به مورد متفاوت اســت مبلغ 812 هزار تومان 
را نادرســت خواند و افزود: براســاس قانون، این 
سازمان به مشمولان دریافت کمک هزینه ازدواج، 
میانگین دو سال آخر حقوق و مزایاى بیمه شدگان 

را مى پردازد.
زدا تأکید کرد: امکان دارد میانگین دریافتى حقوق و 
مزایاى بیمه شده اى در دو سال آخر قبل از ازدواج 
ســه میلیون تومان باشــد که تأمین اجتماعى نیز به 

همین میزان کمک هزینه پرداخت مى کند.
وى گفت: در صورتى که زن و شــوهر، بیمه شده 
اصلى این سازمان تأمین اجتماعى باشند کمک هزینه 
ازدواج به هر دو بیمه شده اختصاص خواهد یافت 
حتى اگر از زمان ازدواج آنان 20 سال گذشته باشد.

مربى آلمانى فیل ها به تهران مى آید
مدیر باغ وحش ارم تهران گفت: با انجام اصلاحاتى 
در ســاختار جایگاه فیل ها و تغییر روش نگهدارى 
مستقیم به غیر مستقیم، مربى آلمانى به منظور ارائه 
آموزش هاى بیشتر به فیل ها بار دیگر به تهران مى آید. 
پرویز قندالــى مدیر باغ وحــش ارم در خصوص 
شــرایط حفاظت از مراقبان فیل هاى باغ وحش ارم 
گفت: ایران از اولین کشــورهایى اســت که روش 
نگهدارى فیل ها را از مستقیم به غیر مستقیم حفاظت 

شده تغییر داده است.
 وى همچنین ادامه داد: در این دوره از روش ارتباط 
مســتقیم با فیل ها به طور کلى حذف و به مراقبان 
فیل ها آموزش داده شد که از این به بعد بدون ارتباط 
رو در رو با فیل ها به تغذیه، جابه جایى و نگهدارى 
این حیوانات اقدام کنند و به فیل ها نیز آموزش داده 
شد تا با حرکات بدن به مراقبان خود خواسته هایشان 
را اعــلام کننــد و براى کوتــاه کــردن ناخن ها و 

شستشویشان نیز  مانع کار  مراقبان خود نشوند.
قندالى با بیــان اینکــه در باغ  وحــش ارم دو فیل 
نگهدارى مى شود، عنوان کرد: تمام درب ها کنترلى 
شــده و فیلبانان دیگر به فیل ها نزدیک نمى شوند. 
تمام کارهاى آنها غیر مســتقیم اســت و به واسطه 
آموزش هایى کــه از مربى خــود گرفته اند، روزانه 
پاهایشان شستشو مى شود و براى انجام این کار دیگر 

مانع مراقبان خود نمى شوند.
مدیر باغ وحش ارم در پایان خاطرنشان کرد: اواخر 
تابستان این مربى آلمانى با هزینه اتحادیه باغ وحش 
اروپا به مــدت ده روز به ایران مى آیــد تا به فیل ها 

آموزش هاى جدیدى را ارائه کند.
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ثبت نام تک کارت تا 20 تیر
فرهنگیان بــراى ثبت نام تک کارت تــا 20 تیر 95 
فرصت دارند، این کارت به عنوان کارت شناسایى 
آنها محسوب مى شود و به تدریج خدمات دیگر از 
جمله بانکى، کارت بلیت، بیمه و خدمات رفاهى به 

آن اضافه خواهد شد.
فرهنگیان تا 20 تیر فرصت دارند با مراجعه به نشانى 
www.profile.medu.ir نسبت به تکمیل اطلاعات 

خود اقدام کنند .
تک کارت به عنوان کارت شناسایى کارکنان آموزش 
و پرورش محسوب شــده و جایگزین کارت هاى 
موجود خواهد شــد بنابراین تکمیــل اطلاعات و 

صدور کارت الزامى است .
به منظور صیانت از اطلاعات فرهنگیان سامانه تکمیل 
اطلاعات فعال شده است و توصیه مى شود فرهنگیان 
شخصاً از طریق رایانه هاى موجود در ادارات آموزش 
و پرورش یا مدارس خود نسبت به تکمیل اطلاعات 

اقدام کنند .

جهیزیه 5 میلیونى براى نوعروسان 
مجرى طرح تأمین جهیزیه نوعروسان کمیته امداد 
گفت: طبق آمارهاى کمیته امــداد امام خمینى(ره) 
حدود 75 هزار نوعروس بر اثر ناتوانى مالى قادر به 
شروع زندگى مشترك خود نیستند. در حال حاضر 
کمیته امداد، توانایى پاسخ به نیاز 75 هزار نوعروس را 
ندارد، به همین دلیل طرح «آیینه و شمعدون» با هدف 
جلب حمایت هاى نقدى مردم بــراى تهیه جهیزیه 

نوعروسان راه اندازى شده است.
حجت الاسلام و المسلمین رضا رویت افزود: در این 
طرح براى هر یک از نوعروسان، یک جهیزیه کامل 
به ارزش 50 میلیون ریال در نظر گرفته شده است که 
با همکارى تولید کنندگان داخلى، جهیزیه اى کامل 
شــامل اقلام ضرورى زندگى و با هزینه اى معادل 
30 میلیون ریال تهیه خواهد شــد. خوشــبختانه با 
مســاعدت کمیته امداد، 70 درصد این مبلغ (معادل 
20 میلیون ریال) تأمین شــده و تأمیــن 30 درصد 
مابقى آن (معادل 10 میلیون ریال) وابسته به مشارکت 
مردمى اســت. همه افراد در این طرح خیر - که از 
نیمه ماه مبارك رمضان آغاز شــده است- مى توانند 

شرکت کند.
وى خاطرنشان کرد: در «آیینه و شمعدون» دو روش 
آسان جهت حمایت نقدى در نظر گرفته شده است؛ 
در روش پرداخت نقدى شــهروندان مى توانند از 
طریق ســامانه USSD یا شماره گیرى #3*767* 
کمک هاى خود را ارســال کنند و  یا از طریق درگاه 
اینترنتى بــه آدرس  AyneShamdoon.ir به ارائه 

کمک هاى خود بپردازند.

چطور به قبوض جرایم رانندگى 
اعتراض کنیم؟  

رئیس مرکــز اجرائیات پلیس راهــور ناجا مدارك 
مورد نیاز جهت اعتراض به قبوض جرایم رانندگى 

را اعلام کرد.
سرهنگ کرمى اسد اظهار کرد: بر اساس ماده 5 قانون 
رسیدگى به تخلفات رانندگى رسیدگى به اعتراضات 

قبوض جرایم رانندگى دو مرحله اى انجام مى شود.
وى افزود: بر این اســاس در مرحله اول رسیدگى 
غیرحضورى در واحدهاى پلیس +10 انجام مى شود 
و در مرحله بعدى در صورت درخواســت مجدد 
اعتراض، متقاضى باید به واحدهاى رســیدگى به 

تخلفات رانندگى در سراسر کشور مراجعه کند.
رئیس مرکــز اجرایات پلیس راهــور ناجا تصریح 
کرد: کارت خودرو، شناســنامه خــودرو و حضور 
مالک یا نماینــده قانونى براى اعتــراض به قبوض 
جرایم رانندگى الزامى است از سوى دیگر مراجعین 
حتماً باید جهت اعتراض به تخلفات بومى یا ساکن 
منطقه باشــند و یا پلاك خودرو آنها متعلق به استان 

مربوطه باشد.

تحصیل دختران جهشى مى شود؟
به تازگى رئیس شــوراى فرهنگى-اجتماعى زنان 
وخانواده، پیشنهاد طرحى را داده است که بر اساس 
آن دختران بتواننــد در 15 ســالگى دیپلم و در 18 

سالگى مدرك کارشناسى را دریافت کنند.
هدف شوراى فرهنگى-اجتماعى زنان و خانواده که 
در سال 1367 تأسیس شده است، برنامه ریزى کلان 

در مسائل فرهنگى و اجتماعى است.
مطرح شــدن ایــن طرح کــه جهــت تصویب به 
شــوراى عالى انقلاب فرهنگى ارائه شده است، در 
رســانه ها و نیز شــبکه هاى اجتماعى واکنش ها و
عکس العمل هاى متعددى رادربرداشته و نقدهاى 

مختلفى به آن شده است.
 

کنترل گرد و غبار
  ممکن است به این دولت نرسد

معاون سازمان محیط زیست با بیان اینکه مدیریت 
موضوع گرد و غبار به چندین سال زمان نیاز دارد و 
ممکن است به این دولت نرسد و این موضوع ایرادى 
ندارد، گفت: من واقعاً براى مردم متأســفم و از آنها 

عذرخواهى مى کنم.
سعید متصدى در گفتگو با فارس در پاسخ به اینکه سه 
سال طول کشید که کانون هاى گرد و غبار شناسایى 
شوند آیا در یکسال باقیمانده از عمر دولت مى توانید 
آنها را مدیریــت کنید، گفت: بــر روى کانون هاى 
شناسایى شده مدیریت تلفیقى انجام دادیم و همانطور 
که در حال شناسایى منشأها بودیم فعالیت هایى نیز 

انجام دادیم. 
معاون سازمان محیط زیست در خصوص شناسایى 
این منشــأها در دولت هــاى گذشــته، گفت: در 
دولت هاى گذشته به صورت بسیار جزئى در برنامه 
محیط زیست سازمان ملل برخى کانون هاى خارجى 
شناخته شده بود و در مورد کانون هاى داخلى نیز با 
این جزئیات و با این وضعیت در دولت فعلى انجام 
شده اســت به گونه اى که دولت آینده دیگر نیازى 

ندارد که دوباره این اقدامات را انجام دهد.  
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دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر گفت: 
بیــش از 97درصد جامعــه ایرانى پاك 
هســتند و حدود 3 درصد، گرفتار 

اعتیادند.
عبدالرضــا رحمانــى فضلى، 
هر چنــد به بازگشــت این 
3 درصد به زندگى ســالم 

تأکید کرد اما در عین حال به این نکته هم اشــاره کرد کــه اکنون علاوه بر 
موضوع یاد شــده، تلاش مضاعف داریم تا آن 97 درصد به ســمت اعتیاد 

 نروند. 
دبیر کل ستاد مبارزه با مواد مخدر همچنین پیشــگیرى را مهمترین حوزه 
در  عرصه مبارزه با مواد مخدر برشــمرد و اینکه طبق سیاســت هاى کلى 
برنامه ششم توسعه، اعتیاد مى بایست 25 درصد (سالانه 5 درصد)   کاهش

یابد.

رحمانى فضلى، کاهش 5 درصدى اعتیاد در سال را رقم زیادى ندانست و 
اتفاقاً اظهار کرد که ظرفیت ما براى تحقق آن بالاتر از این است.

وزیر کشور ادامه داد: از نظر افکار عمومى تقریباً حساسیت لازم ایجاد شده 
است؛ در جلسه اخیرى هم که خدمت مقام معظم  رهبرى براى ارائه گزارش 
عملکرد دستگاه  ها در کاهش آسیب اجتماعى بودیم، ایشان تأکید داشتند که 
باید با کمک مردم در  بحث پیشگیرى از آسیب هاى اجتماعى اقدام کنیم، لذا 

ما باید حوزه پیشگیرى را با کمک مردم پیش ببریم. 

رحمانى فضلى: حدود 3 درصد مردم معتادند

رنگ آب دریاچه ارومیه در روز هاى اخیر از آبى و 
آبى سبز به قرمز خونى تغییر رنگ داده است.

دریاچه ارومیه، فقط بزرگ ترین دریاچه آب شور 
جهان نیست؛ فقط مهمترین زیستگاه آرتیما اورمیانا 
نیست؛ فقط معدن میلیون ها تن نمک نیست؛ دریاچه 
ارومیه، یادگاراى است نمکین از دوران هاى دور 
با خاطراتى که شنیدنشان مانند دیدن نیست. دور 
تا دور دریاچه ارومیه گشــتن، سخت است؛ چون 
انتخاب تعدادى از دیدنى هــاى طبیعى و تاریخى 
و تفریحى بســیارى که در این مسیر نمکى وجود 
دارد و صرف نظر کردن از تعــداد دیگرى، کارى 

دشوار مى کند.
اما در روزهاى اخیر طى یک اتفاق نادر و عجیب، 
رنگ این دریاچه نمکین از رنگ آبى و آبى سبز به 

سرخ تغییر رنگ داده است.
مؤسســه تحقیقات شــیلات ایران محققان مرکز 
آرتمیاى کشــور طــى نمونه بــردارى از 
آب دریاچــه ارومیــه علــت تغییر 
رنــگ دریاچــه ارومیــه از 

آبى و آبى ســبز به قرمــز خونى را اعــلام کرد و 
علت تغییر رنــگ دریاچه را به شــرح زیر اعلام 

کردند:
1- با توجه به وضع اکولوژیکــى کنونى دریاچه 
ارومیه که در وضع اشباعیت شورى (330 گرم در 
لیتر نمک)،  کاهش شدید ارتفاع آب (بالاخص در 
مناطق ساحلى) که تابش شدید نورى را نیز به دنبال 
دارد و سفید شدگى آب دریاچه به علت رسوبات 
نمک که باعث ایجاد پدیده گلخانه اى مى شــود، 
ورود نشــدن آب هاى شــیرین که کاهش شدید 
اکســیژن را نیز به دنبال مى آورد در چنین شرایط 
اکولوژیکى از گونه جلبک هاى دونالیلاپریدیس و 
دونالیلا سالینا، گونه دوم به دلیل شرایط فوق الذکر 
غالبیت پیدا کرده و بر دریاچه حاکم مى شــود که 
دلیل علمى آن نبود امــکان تبدیل املاح آمونیاکى 
بیشتر از گونه اولى است، لذا بر دریاچه غالب شده 
و براى ایجاد شرایط آداپتاسیون زیستى ایجاد ماده 
بتاکاروتن بیشتر در آن موجبات تغییر رنگ و ظهور 
سرخى دریاچه مى شود. این جلبک به عنوان غذاى 

آرتمیا محسوب مى شود.
2- بــه دلیــل اشــباعیت شــورى آب دریاچه، 
شــرایط مســاعد براى رشــد و تکثیر گروهى از 
باکترى هاى هالوفیت ها از گروه هولوباکتریوم ها 
و هولوکوکوس مى شــود که این باکترى ها داراى 
رنگ ریزه هاى باکترو رودوپســین هســتند که به 
آنها امکان اســتفاده از انرژى نورانى خورشید را به 
صورت بى هوازى و در محیط هایى با کمبود اکسیژن 
بالا مى دهد که این رنگ ریزه ها به رنگ زرشــکى 
بوده و آب دریاچه بالاخص در سواحل که داراى 
تابش شدید نورى و نفوذ نورى هستند را به رنگ 

سرخ در مى آورد.
3- کاهش شدید اکسیژن، افزایش دماى آب دریاچه 
و شورى اشباع همگى موجب عدم تبدیل ترکیبات 
آمونیوم از تجزیه مواد آلــى ورودى به دریاچه به 
ذخایر نیتراتى آن شده و در نتیجه تولیدات اولیه آن 
موجبات افزایش فعالیت شیمیوتروف ها به جاى 
فتوسنتز کننده ها مى شــود و این عمل باعث تولید 

بیشتر این باکترى ها در دریاچه نیز مى شود.

رنگ دریاچه ارومیه 
خونین شد! 

یک پدیده شگفت انگیز طبیعى

داغ نیوز

معاون دانشــجویى دانشگاه کاشان نســبت به انتشار 
اسنادى مبنى بر لغو بورســیه دانشجویى که چند روز 
پیش در خوابگاه دانشجویى دانشگاه کاشان خودکشى 

کرد، واکنش نشان داد.
به گــزارش ایلنا، 4 تیرمــاه بود که بــار دیگر خبرى 
تأســف انگیز درباره خودکشــى یک دانشجو آن هم 
دانشــجوى بر تر شــیمى و نخبه اعلام شــد؛ خبرى 
که به سرعت در رســانه ها منتشر شــد و دلیل آن از 
سوى ســخنگوى دانشجویان بورســیه، ناتوانى این 
دانشجوى نخبه در برابر «فشــارهاى مالى، روحى و 
روانى» طى دو هفته اخیر اعلام شــد. «ایوب آقایى» 
دانشــجوى مقطع دکتراى شیمى دانشــگاه کاشان، 
اهل ایلام بود که عصر روز 3 تیرماه در دانشگاه فوت 

کرد.
 چند روز قبل نیز مجمع دانشجویان بورسیه با قطعیت 
فراوان و بدون آنکه علت خودکشــى این دانشــجو 
اعلام شود، بنا بر ظن و گمان هاى خود بیانیه اى صادر 
کرد که در آن اعلام شده بود؛ دانشــجوى کاشانى از 
شــدت تألمات روحى ماجراى بورسیه ها خودکشى

کرد!
این در حالى است که دو روز بعد از این حادثه یعنى در 
تاریخ 5 تیرماه دانشگاه کاشان با صدور بیانیه اى درباره 
درگذشت یکى از دانشــجویان دکتراى این دانشگاه 
اعلام کرد، مرحوم ایوب آقایى درباره بورس تحصیلى 

با مشکلى روبه رو نبوده است.

بررسى ابعاد مختلف مرگ 
قنبرعلى شیخ زاده معاون دانشجویى دانشگاه کاشان در 
مورد مرگ این دانشجو با اشاره به جلسه روز سه شنبه 
مسئولان دانشگاه با حضور رئیس دانشگاه اشاره کرد 
و گفت: هم اکنون کمیته اى در حال بررســى موضوع 
است و با مشخص شــدن تمامى ابعاد حادثه، آن را به 

آگاهى خواهیم رساند.
وى در تشــریح ایــن اتفــاق اظهار داشــت: عصر 
پنج شــنبه (ســوم تیرماه) مطلع شــدیم کــه براى 
یکى از دانشــجویان دانشــگاه مشــکلى پیش آمده، 
بلافاصله کارهــاى لازم و امور اورژانســى صورت 
گرفت، اما هنگامى که گروه پزشــکى به محل (اتاق 

مرحوم در خوابگاه دانشــجویان) کاشان فوت شده 
است.

در انتظار پاسخ پزشکى قانونى  
معاون دانشــجویى دانشــگاه کاشــان در واکنش به 
این پرســش که آیا ابهامى در مرگ این دانشــجو یا 
احتمال خودکشى مطرح اســت، گفت: تا این لحظه 
فقط موضوع مســمومیت مطرح شــده کــه آن هم 
نمى تواند دلیلى براى خودکشــى باشد. از یک طرف 
همانطور که گفتــم؛ اظهار نظر متقن و رســمى فقط 

بر پایه اظهار نظر پزشــکى قانونى است و از آنجا که 
در جواب نامه ریاســت دانشــگاه به این نهاد هنوز 
پاســخى دریافت نکرده ایم، لذا هیچ اظهارنظرى که 
با واقعیت تطابق داشــته باشــد نیز نمى توانیم داشته 

باشیم.
وى اضافه کرد: از طرفى نیز خانواده مرحوم صراحتاً به 
ما اعلام کردند که خود پیگیر موضوع هستند و نیازى 
به پیگیرى هاى ما نیست و اگر موردى باشد به اطلاع 
دانشگاه خواهند رساند. با این حال ما از مبادى قانونى 

پیگیر موضوع هستیم.

لغو بورسیه دانشجو صحت ندارد
شــیخ زاده دربــاره خبــر منتشــر شــده در برخى 
رســانه ها مبنى بر لغو بورس این دانشــجو توضیح 
داد و گفــت: چنین چیزى صحت نــدارد و اگر لازم 
باشــد؛ مدارك موجــود را در اطلاعیه هــاى بعدى 
دانشــگاه منتشــر خواهیــم کــرد. بــر اســاس 
مــدارك و مســتندات، ایــن دانشــجو در ســال 
دانشــگاه هاى  بــه  مراجعــه  از  پــس   1390
مختلف، نهایتاً از ســوى دانشــگاه کاشــان پذیرفته 
شــد. همچنین آخریــن نامــه اى که درباره ایشــان 
حضور ذهــن دارم، مربوط به ســال 1394 اســت، 
نامه اى که در آن ذکر شــده ادامه تحصیل دانشجوى 
مذکور هیــچ مشــکل و مانعى نــدارد. تمــام این 
مســتندات در پرونده دانشــجویى ایشــان موجود

 است.
وى افزود: برحســب این حادثه ناگوار مــا اکنون با 
خانواده این دانشجو در ارتباط هستیم و از قضا خانواده 
مرحــوم اصلاً چنین مســئله اى را که بــورس او لغو 
و مرحوم ملزم بــه بازپرداخت هزینه هاى دانشــگاه 
شــده بوده، مطرح نکرده اند و بنــده نمى دانم چنین 
بحثى اصــولاً از کجا مطرح شــده و نشــأت گرفته 

است.

سال  94 بورس آقایى تأیید شد
معــاون دانشــجویى دانشــگاه کاشــان بــا تأکید 
بر اینکه موضوع لغــو بورس این دانشــجو را کاملاً 
رد مى کنــم، گفت: یقین داشــته باشــید کــه چنین 
چیزى نیســت. باز هم تأکید مى کنم بر اســاس نامه 
ســال 1394 صراحتاً عنوان شده که این دانشجو جزو 
دانشجویان بورسیه بوده و ادامه تحصیلش هم بلامانع 
اســت. در ضمن بورسیه شدن ایشــان هم مربوط به 

دانشگاه کاشان نیست.
معاون دانشجویى دانشگاه کاشان درباره طرح موضوع 
مشکلات مالى این دانشجو هم اظهار داشت: تا آنجا که 
ما اطلاع داریم وى کاملاً مورد حمایت خانواده خود 
بوده است و اینکه گفته مى شود با مشکل مالى روبه رو 
بوده، به نظر این موضوعى ساخته و پرداخته برخى از 

اذهان است.

جدیدترین جزئیات 
مرگ دانشجوى نخبه

دبیرکل ستاد مب
7بیــش از 97در
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چ هر
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رئیس سازمان غذا و دارو گفت: 300 هزار تن از واردات روغن 
پالم به کشور کاهش یافت و با مصوبات جدید مانند افزایش تعرفه 
واردات این روغن و کاهش حــد مجاز ایزومر ترانس در روغن، 

استاندارد روغن هاى خوراکى در کشور افزایش یافت.
رســول دیناروند درباره آخرین وضعیت واردات روغن پالم به 
کشور افزود: در ســال هاى 91 و 92 سالانه بیش از 700 هزار تن 
روغن پالم که ارزان ترین نوع روغن خوراکى است به کشور وارد 
مى شــد اما با اقدامات وزارت بهداشت در ســال هاى 93 و 94، 

حدود 300 تن از واردات روغن پالم کم شد.
وى گفت:  اقدام مهم دیگرى که براى کاهش مصرف روغن پالم 
در سال 95 اجرایى شد، افزایش تعرفه واردات روغن پالم است، 
تعرفه واردات روغن پالم به حدى افزایش یافته است که قیمت آن 
به اندازه قیمت روغن سویا که ارزان ترین روغن خوراکى بعد از 

روغن پالم بود، رسیده است.
دیناروند افزود: در گذشــته چون روغن پالم ارزان ترین روغن 
بود، واردات و مصرف آن به عنوان روغن ارزان جایگزین افزایش 
یافته بود اما با تصمیم جدید ســازمان غــذا و دارو به زودى به 
جایى مى رســیم که حداکثر 30 درصد مصرف روغن خوراکى 
کشور، روغن پالم باشد و اگر به سقف 30 درصد برسیم، مشکلى 

نداریم.

چاه زمزم در مکه مکرمه و در 20 مترى کعبه واقع شده است و 30 متر 
عمق دارد و در هر ثانیه 18 لیتر آب از خود بیرون مى ریزد.

به گزارش جام جم آنلاین ، گروهى از دانشــمندان براى پى بردن به 
منبع آب چاه زمزم وارد این چاه شــدند ولى قطب نمایى که با خود 
برده بودند، از کار افتاد و کار نکرد و قطب نماهاى دیگرى نیز با خود 
به داخل چاه بردند ولى هیچیک از قطب نماها کار نکرد و سرانجام 

نتوانستند سمت و سوى منابع آب چاه زمزم را تعیین کنند.
دانشمندان سپس دوربین هاى فیلمبردارى به داخل چاه بردند تا علت 
کارنکردن قطب نماها را پیدا کنند ولى ناگهان متوجه شدند که اشیایى 
داخل چاه وجود دارد، لذا چند غواص با بستن کپسول اکسیژن به خود 
درپى بیرون کشیدن آن اشــیاء برآمدند. غواص ها در چاه آب زمزم 
ظروف قدیمى و سکه هاى فلزى و گاه بى نام و نشان و چند تکه مرمر 

پیدا کردند که نام هایى روى آن نوشته شده بود.
یکى از مسئولان عملیات بررسى آب چاه زمزم اعلام کرد : چاه زمزم به 
صورت عمودى است و در پایان امتداد عمودى خود یک مایل به سوى 
کعبه پیش مى رود و این یک مایل شامل سوراخى در یک صخره است 
و آب زمزم در همین سوراخ صخره اى جمع مى شود. مسئله عجیب 
این است که وقتى غواصان نمونه اى از آب چاه زمزم را براى آزمایش 
بیرون آوردند، معلوم شد که آب این چاه فاقد هر گونه میکروبى است 

که در آب هاى عادى یافت مى شود.

معاون کاهش تقاضا و توسعه مشــارکت هاى مردمى ستاد مبارزه 
با مواد مخدر ریاســت جمهورى گفت:  طبق دستورالعمل ابلاغى 
وزارت بهداشــت و درمان،  نوزادان معتاد در مراکز درمانى ســم 

زدایى مى شوند.
پرویز افشــار اظهار کرد: این نوزادان باید به مدت دو هفته تحت 
مراقبت ویژه قرار گیرند و کنترل درمانى شوند تا به روش تدریجى 

از مواد، بازگیرى و ترك داده شوند.
سخنگوى ستاد مبارزه با مواد مخدر گفت: نوزادان معتاد با تغذیه 
ازبند ناف مادر معتادشان به اعتیاد مبتلا مى شوند که باید حتماً تحت 

درمان قرار گیرند.
افشار یادآور شد: متأسفانه اغلب زنان معتاد و در عین حال باردار، 
اعتیاد خود را به بیمارستان اطلاع نمى دهند و با کتمان این موضوع، 
سبب مى شوند تا کارکنان آن بیمارستان از اعتیاد نوزاد مطلع نشوند 

در نتیجه به موقع براى درمان نوزاد نتوانند اقدام کنند.
سخنگوى ســتاد مبارزه با مواد مخدر در پاســخ به این سئوال که 
مادران معتاد چه زمانى پس از تولد مى توانند نوزاد خود را از مراکز 
درمانى تحویل بگیرند، گفت: نوزاد بازگیرى شده از مواد مخدر تنها 
درصورتى به مادر تحویل داده مى شــود که مادر گواهى «سلامت 
رفتار مطلوب» را به مرکــز درمانى فوق ارائه داده باشــد؛ در غیر 

اینصورت از تحویل نوزاد به مادر جلوگیرى مى شود.

عجیب ترین یافته ها در چاه زمزمروغن پالم 300 هزار تن کم شد نوزادان معتاد، سم زدایى مى شوند

معاون دانشگاه: بورسیه آقایى مشکلى نداشت

ارومیه، یادگاراى است ست نمک نمک
م نان با خاطراتى که شنیدنش
اروم گیه گشـشــ تا دور دری دریاچهاچه
انتخاب تاب تعدادعدادى ازى از دید دیدنىنى ه
حفریحى بسى بســیاــیارى کرى که دره در و ت
نکردن از از دارد و صرف نظنظر

دشوار مى کند.
طیر طى یک اما در روزهاى اخ
رنگ این دریاچه نمکین از
سرخ تغییر رنگ داده است.
مؤسسـؤسســه تحقیقات شــیلا
آآرتمیاتمیاىى کشــور طـ
آآبب درب درییاچــه
ررنرنــگـگ د

نن وو
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اقتصاد
نرخ هاى جدید تلفن 

در قبوض محاسبه مى شود
رئیس هیئت مدیره شرکت مخابرات ایران در پى اعلام 
نرخ جدید تلفن ثابت از سوى وزیر ارتباطات گفت: ما 
تابع نظر کمیسیون تنظیم مقررات هستیم و تعرفه هاى 

جدید را پس از ابلاغ، اجرایى مى کنیم.
کمیسیون تنظیم مقررات ارتباطات هفته گذشته در یک 
جدول تعرفه اى، نرخ هاى جدیدى را براى خدمات 
اینترنت و تلفن ثابت تصویب کرد. اگرچه جزئیات این 
مصوبه تاکنون از سوى وزارت ارتباطات اعلام رسمى 
نشده است، اما وزیر ارتباطات از افزایش 50 درصدى 
نرخ مکالمات درون شهرى (45 ریال به ازاى هر دقیقه 

مکالمه) خبر داده است.
 رئیس هیئت مدیره شرکت مخابرات ایران در واکنش 
به این اعلام با توجه به اینکه پیشــنهاد مخابرات براى 
تغییر نرخ هاى مخابراتى، علاوه بر افزایش نرخ مکالمه، 
افزایش آبونمان و حق اتصال را نیز شامل مى شد، گفت: 
ما تابع مصوبه کمیسیون تنظیم مقررات ارتباطات هستیم 
و توقع نداشتیم که کمیسیون با پیشنهاد ما موافقت کند.

 برات قنبرى، با بیــان اینکه منافع مخابرات یک طرف 
قضیه است و کمیســیون تنظیم مقررات، منافع عام را 
در نظر مى گیرد، ادامه داد: در پکیج تعرفه اى اینترنت و 
تلفن، تعرفه ها به گونه اى تعیین شد که مردم نیز ضرر 
نکنند. براین اساس ما به عنوان یک سند بالادستى، این 

مصوبه را اجرایى مى کنیم.
 وى در مورد اعمال نرخ هــاى جدید تلفن در قبوض 
مشترکان که به گفته وزیر ارتباطات از اول تیرماه اجرایى 
مى شود، تأکید کرد: محاســبه نرخ هاى جدید پس از 
ابلاغ به مخابرات، در قبوض مشــترکان انجام خواهد 
شد و تا زمانى که مصوبه به صورت کامل ابلاغ نشود، 

سایر موارد قطعى نیست.

سرشمارى نفوس و مسکن امسال 
اینترنتى است 

معاون طرح هــاى آمــارى مرکز آمار ایــران تفاوت 
سرشمارى مسکن و نفوس سال 1395 را نسبت به دوره 
قبل، حذف کاغذ از سرشمارى برشمرده و مى گوید در 
این دوره اطلاعات مربوط به بیمه افراد نیز ثبت مى شود.

علیرضا زاهدیان اظهار داشــت: سرشمارى عمومى 
نفوس و مسکن سال 1395 از سوم تا 24 مهرماه سال 
جارى به صورت اینترنتى اجرا خواهد شــد و طى آن 
همه هموطنان مى توانند با مراجعه به وبگاه سرشمارى 
پرسش نامه سرشمارى را به صورت اینترنتى تکمیل 
کنند. پــس از آن دوره نیز از 25 مهرمــاه تا 25 آبان ماه 
مأموران سرشــمارى با مراجعه به خانوارها پاســخ 
سئوالات سرشــمارى را از طریق تبلت جمع آورى 

مى کنند.
وى همچنین توضیح داد: در  این دوره از سرشــمارى 
ســعى شده اســت ســرى زمانى ســئوالات اصلى 
سرشمارى که ابتداى آن به سرشمارى 1335 برمى گردد 
حفظ شود و با توجه به نیازهاى کشور براى بار نخست 
است که سئوالاتى در خصوص وضعیت بیمه خانوارها 

در این سرشمارى  پرسیده مى شود.

72 درصد جمعیت کشور
 درگیر خشکسالى است

رئیس مرکز ملى خشکسالى و مدیریت بحران سازمان 
هواشناســى از درگیرى 72 درصد جمعیت کشور با 

پدیده خشکسالى خبر داد.
شاهرخ فاتح در گفتگو با ایســنا، با اشاره به شاخص 
کوتاه مدت خشکسالى هواشناسى کشور اظهار کرد: 
از ابتداى ســال زراعى جارى و بر مبناى شــاخص 9 
ماهه منتهى به خرداد ماه 95، در مناطق مرکزى و شرقى 
کشور شامل بخش هاى وسیعى از استان هاى اصفهان، 
یزد، چهارمحال و بختیارى، خراسان جنوبى، جنوب 
خراسان رضوى، شمال اســتان هاى فارس و کرمان، 
شرق سمنان، سیستان و بلوچستان، قم، مرکزى، شرق 
گیلان و غرب مازندران درجاتى از خشکسالى خفیف 
تا شدید وجود دارد. وى اظهار داشت: از سوى دیگر بر 
اساس همین شاخص کوتاه مدت، در بخش هایى از 
استان هاى کرمانشاه، ایلام، لرستان، جنوب آذربایجان 
غربى، گلستان و کردستان، آذربایجان غربى، آذربایجان 
شرقى، اردبیل، خراسان شمالى، خوزستان و هرمزگان 
درجاتى از ترسالى ضعیف تا شدید وجود دارد و مابقى 

مناطق در این بازه زمانى در شرایط طبیعى بوده اند.
رئیس مرکز ملى خشکســالى ســازمان هواشناسى 
با تأکید بر اینکه براساس شــاخص بلندمدت هفت 
ســاله، بخش هاى وســیعى از کشــور با درجاتى از 
خشکســالى ضعیف تا بسیار شــدید درگیر هستند، 
افــزود: شــاخص بلندمــدت پایش خشکســالى 
هواشناســى در بخش هایى از استان هاى فارس، یزد، 
کرمان، خراسان رضوى، خراســان جنوبى، خراسان 
شــمالى، تهران، البــرز، قــم، مرکــزى، مازندران، 
خوزســتان، ایــلام ،همــدان و کردســتان درجاتى 
از خشکســالى هاى خفیف تا بسیارشــدید را نشان 
مى دهد. در مقابل بررسى هاى مبتنى بر این شاخص، در 
شمال آذربایجان شرقى، اردبیل، و مناطق محدودى از 
جنوب سیستان و بلوچستان شرایط ترسالى ضعیف تا 
متوسط را نشان مى دهد. وى همچنین در مورد جمعیت 
تحت تأثیر خشکسالى در کشــور اظهار کرد: بررسى 
جمعیت تحت تأثیر هر یک از طبقات خشکسالى بلند 
مدت حاکى از آن است که 27 درصد جمعیت کشور با 
خشکسالى خفیف، 32 درصد خشکسالى متوسط، 12 
درصد خشکسالى شدید و یک درصد خشکسالى بسیار 

شدید درگیر هستند. 

خبر

پیش بینى برداشت 13 هزار تن طالبى
مدیر جهاد کشــاورزى آران و بیدگل بــا بیان اینکه 
بیشــترین ســطح زیر کشــت محصول طالبى در 
مناطق سفیدشــهر، نوش آباد و ابوزیدآباد قرار دارد، 
پیش بینى کرد: امسال درحدود 13 هزار تن طالبى در 

این شهرستان برداشت شود.
حســین فتاحى ســطح زیر کشــت این محصول را 
درحدود 700 هکتار و متوسط برداشت را در حدود 35 
تن در هکتار دانست.  وى گفت: امسال به دلیل شرایط 
نامساعد جوى، خشکسالى، گرما، ریزگردها و همچنین 
شیوع بیمارى قارچى، تولید این محصول به کمتر از 20 
تن در هکتار مى رسد که با این رقم تولید در حدود 50 

درصد کاهش نشان مى دهد.
برداشت طالبى از نیمه خرداد در آران و بیدگل آغاز شده 

و تا نیمه تیرماه سال جارى به پایان مى رسد.

15 تیرماه، آخرین مهلت ارائه اظهارنامه 
مالیات بر ارزش افزوده

معاون مالیات بر ارزش افزوده ســازمان امور مالیاتى 
کشور گفت: 15 تیرماه، آخرین مهلت ارائه اظهارنامه 

مالیات بر ارزش افزوده دوره سه ماهه بهار 95 است.
علیرضا طارى عنوان کرد:  مطابق قانون، مودیان نظام 
مالیات بر ارزش افزوده حداکثر 15 روز پس از پایان 
هر فصل مهلت دارند اظهارنامه مالیاتى خود را از طریق 
سایت عملیات الکترونیک مالیات بر ارزش افزوده به 

آدرس WWW.EVAT.IR ارائه کنند.
وى با بیان اینکه شرط بخشودگى هرگونه جرایم، تسلیم 
اظهارنامه در موعد مقرر قانونــى و پرداخت مالیات 
است، اظهار داشت: مودیانى که از تسلیم اظهارنامه و 
پرداخت مالیات خوددارى کنند، مشمول بخشودگى 

جریمه نمى شوند.

تولید 4500 تن تخم مرغ در نطنز
مسئول امور دام جهاد کشاورزى شهرستان نطنز گفت: 
چهار هزار و 500 تن تخم مرغ در سال 94 در شهرستان 

نطنز تولید شد.
احمد مظلومى گفت: در حال حاضر این مقدار تولید 
از دو واحد فعال درشهرستان مى باشد که با فعال شدن 
دو واحد دیگر در سال جارى، این میزان به بیش از  پنج 
هزار و 500 تن خواهد رسید. وى افزود :این واحدها 
زمینه اشــتغال 30 نفر را نیز به صورت مستقیم فراهم 

نموده اند.
مسئول امور دام جهاد کشاورزى شهرستان نطنز گفت: 
از آنجایى که تخم مرغ یکى از منابع مهم غذایى بوده 
و به ویژه از نظر پروتئین بســیار غنى اســت، توصیه 
مى شــود شــهروندان این محصول بــا ارزش را در 
ســبد غذایى خود قرار دهند. وى همچنین از کاهش 
جوجه ریزى مرغدارى هاى گوشتى  در شهرستان نطنز 
خبر داد. مظلومى تصریح کــرد: بیش از چهار میلیون 
قطعه جوجه مرغ گوشتى در شهرستان پرورش یافته و 
به بازارهاى مصرف ارسال شده است که در مقایسه با 

سال قبل حدود 7 درصد کاهش داشت.
وى علت کاهش جوجه ریزى را افزایش نرخ جوجه 

یک روزه، بیمارى و تلفات و عدم ثبات بازار ذکر کرد.

اجراي طرح هاي تشویقی مشترکان برق
مدیر اداره برق شهرســتان گلپایگان از اجراي طرح 
تابستانی تشویق مشترکان مصارف صنعتی و کشاورزي 

خبر داد.
شــاپور حدادى پور   با اشــاره به طرح تشویقى اداره 
برق شهرستان براى مشــترکان مصارف کشاورزى 
در ساعات اوج مصرف اظهار داشــت: کشاورزان با 
خاموش کردن موتور چاه هاي آب در ســاعات اوج 
مصرف یعنی از ساعات 11 تا 15، علاوه بر برق رایگان،  
20 درصد پاداش نیز دریافت مى کنند. وى همچنین 
از اجراي این طرح براي صنایــع نیز خبر داد و گفت: 
صنایعی که ژنراتور دارند به ازاي هر کیلو وات ساعت 
تولید برق در زمان اوج مصرف، 150 تومان دریافت 
خواهند کرد و گازوئیل مورد نیاز به ازاى هر کیلووات
 ســاعت بــرق تولیــدى نیز بــه آنهــا اختصاص

 خواهد یافت.
مدیراداره برق شهرســتان گلپایگان با اشاره به طرح 
تعطیلات و تعمیرات تابســتانى صنایع گفت: برخی 
تجهیزات برقی صنایع نیازمند تعمیر است که اگر این 
تعمیرات تا 15 شهریور انجام شود،  پاداش همکاري 
دریافت خواهند کرد؛ همچنین صنایعی که تعطیلات 
تابســتانی خود را به تاریخ مذکور موکــول کنند نیز 

مشمول پاداش تابستانی هستند.

واردات برنج خارجى ممنوع مى شود
قائم مقام وزیر جهاد کشاورزى در نامه اى به رئیس 
کل گمرك از ممنوعیــت واردات برنج خارجى از 

اول مرداد ماه خبر داد.
على اکبر مهرفرد قائم مقام وزیرجهاد کشــاورزى 
در امور بازرگانى و صنایع کشــاورزى در نامه اى 
به مسعود کرباسیان رئیس کل گمرك ایران با تأکید 
بر مطلب فوق، خواستار اقدام گمرکات کشور در 

این زمینه شد.

آسیابان هایى که سیلوهاى دکورى 
خود را اجاره مى دهند

نایب رئیــس انجمن علوم و فنــون غلات اصفهان 
گفت:آسیابان ها به دلیل وضعیت اقتصادى، سیلوهاى 
دکورى خود را به غله اجاره مى دهند و به ازاى هرتن 
گندم بین دوتا سه هزار و500 تومان دریافت مى کنند.

محمدرضا خواجه اظهار داشت: بین  ده تا 15 سال 
پیش نهضت سیلوسازى در سطح کشور به گونه اى 
شــکل گرفت که در حال حاضر هر آسیابان داراى 
چند سیلو است اما در سال هاى اخیر به دلیل افزایش 
جهشى قیمت آرد و گندم، بسیارى از سیلوها حالت 

دکورى به خود گرفته است.
وى بیان داشت: در حال حاضر 20 آسیابان در سطح 
استان اصفهان داریم که هر آســیابان یک یا بیش از 
یک سیلو دارد، به طورى که اکنون ظرفیت سیلوهاى 
دولتى 300 هزار تن و ســیلوهاى بخش خصوصى 

270 هزار تن است.
نایب رئیس انجمن علوم و فنون غلات اصفهان اظهار 
داشت: شرکت غله استان اصفهان در سیاستى جدید 
اقدام به اجاره سیلوهاى دکورى از آسیابان ها کرد و به 
ازاى هر تن نگهدارى گندم در سیلوها بین دو تا سه 

هزار و 500 تومان پول به آسیابان مى دهد.
وى گفت: این در حالى اســت که تا قبل از این با پر 
شدن ظرفیت سیلوهاى دولتى، گندم هاى اضافه در 
جاده، روى آسفالت و در فضاهاى باز قرار مى گرفت 
و اگر بارانى هم مى آمــد باعث کپک زدگى گندم ها 

مى شد.
خواجــه در ادامه افزود: ایــن کار در صورتى انجام 
مى گرفت که شرکت غله، زیر بار نگهدارى گندم در 
سیلوهاى بخش خصوصى نمى رفت چون پرداخت 

هزینه به آسیابان براى این شرکت به صرفه نبود.
وى اعلام کرد: در سیاســتى جدید قرار شد که هم 
کمکى به آسیابان ها شــود و هم زیر بار هزینه هاى 
بالا به آسیابان ها نروند، به طورى که به جاى تحویل 
گندم به آسیابان و واسطه قرار دادن آسیابان ها، شرکت 
غله مستقیم وارد مى شــود و فقط به آنها اجاره بها 
پرداخت مى کند.نایــب رئیس انجمن علوم و فنون 
غلات اصفهان اعلام کرد: نگهدارى گندم در سیلوها 
در بسیارى از مواقع براى آســیابان صرفه اقتصادى 
نداشت و به همین دلیل گندم و آرد بدون نگهدارى 
در سیلوهاى سربسته وارد نانوایى ها مى شد و همین 
عدم نگهدارى در سیلوى سربسته از دلایل عمده بى 

کیفیتى نان به شمار مى رفت.

ویترین

خبر

مدیرعامل سازمان بهره ورى انرژى ایران 
(ســابا) گفت: هم اکنون پیــک بحرانى 
مصرف برق بین ساعت 14 تا 15 است 
که بــراى کنتــرل آن نیازمند 

همراهى مردم هستیم.
سید حسین سجادى با بیان 
این مطلب گفت: از مردم 

درخواست مى کنیم تا ضمن اســتفاده از نور طبیعى روز نسبت به مدیریت 
مصرف در زمان پیک اقدام کنند.

 وى با اشاره به اینکه ساعت پیک در اســتان هاى مختلف متفاوت است با 
اشاره به برآیند پیک هاى کشــور گفت: احتمال مى دهیم پیک مصرف بین 
ساعت 14 تا 15 به اوج خود برسد و بین ساعت هاى 13 تا 17 یا 12 تا 16 
انتظار پیک بالایى داشته باشــیم. مدیرعامل سازمان بهره ورى انرژى ایران 
(سابا) با اشاره به ممنوعیت استفاده از لامپ هاى رشته اى از آبان ماه  سال 

جارى و استفاده از لامپ هاى پر بازده، میزان واردات سالانه لامپ هاى کم 
مصرف را بین ده تا 15 میلیون شــعله ذکر کرد و افزود: به همین میزان نیز 
لامپ کم مصرف در داخل کشور تولید مى شود که از کیفیت بالاترى نسبت 

به لامپ هاى وارداتى برخوردار است.
سجادى اظهار داشت: حدود  پنج تا شش سال است که پیک مصرف برق در 
تابستان ها از شب به روز منتقل شده و پیش بینى مى شود میزان پیک مصرف 

برق امسال تا مرز 53 هزار مگاوات افزایش یابد.

پیک بحرانى مصرف برق بین ساعت 14 تا 15 است

اســتاندار اصفهان، مجموع ارزش صادرات گمرکات 
اســتان در سه ماهه نخســت امســال را 206 میلیون 
دلار اعلام کرد و گفت: در ســه ماهه نخســت امسال 

133کیلوگرم طلا از استان اصفهان صادر شده است.
رســول زرگرپور در دومین جلســه کمیته توســعه 
صادرات استان افزود: این میزان نسبت به مدت مشابه 
سال گذشته 3 درصد کاهش وزنى و 22 درصد کاهش 

ارزشى داشت.
وى تصریح کرد: در این مدت عمده صادرات اســتان 
چُدن، آهــن و فولاد، فــرآورده هاى نفتــى، فرش و 
کفپوش ها، مصنوعات آهن و فولاد، محصولات لبنى، 
مصنوعات سنگى و گچى، قند، شیرینى، شکر و مواد 

پلاستیکى بود.
استاندار اصفهان اضافه کرد: عراق، افغانستان، پاکستان، 
امارات، مالزى، اردن، ترکیه، ترکمنستان، چین و تایلند 

کشورهاى عمده وارد کننده محصولات استان بودند.
زرگرپور افزود: صادارت فرش دســتباف در سه ماهه 
نخست امســال به مقدار 27 تنُ و به ارزش دو میلیون 
دلار بود که به 13 کشــور از جمله آمریــکا، کویت، 
امارات، قطر و... صادر شــد که آمریــکا با 33درصد، 
کویت با 23 درصــد و قطر بــا 18 درصد از ســهم 
صادرات، مهمترین کشــورهاى هــدف صدور این 

کالا بودند.
وى میزان صادرات طلا از اســتان اصفهان در سه ماهه 
نخســت امســال را 133کیلوگرم اعلام کرد و گفت: 
این میزان طلا بــه ارزش چهار میلیــون دلار از محل 
یکصد کیلوگرم ورود موقت به کشــور امارات، صادر

شد.
اســتاندار اصفهان افزود: در ســه ماهه نخست امسال 
بیش از یک تنُ کالا به عنوان صنایع دستى(جز فرش) 
با ارزش بالغ بــر 40 هزار دلار از گمرکات اســتان به 

کشورهاى امارات، سنگاپور و ... صادر شد.
وى با تشــریح برنامه هاى عملیاتى پــروژه افزایش 
صادرات کالا و خدمات غیرنفتى در سال 95 مبتنى بر 
اقتصاد مقاومتى و مدیریت هدفمند واردات در راستاى 
حفظ تراز تجارى تأکید کرد: توسعه زیرساخت هاى 
مرتبط با حــوزه تجارت خارجى شــامل ایجاد پایانه 
صادراتى، ســایت جدید نمایشــگاهى، کارگو حمل 
و نقل هوایى، نمایشــگاه بین المللى کاشــان، ایجاد 
گمرك در شهرستان کاشــان و ایجاد بندر خشک باید 

پیگیرى شود.
زرگرپور از اتاق بازرگانى خواســت تا یک ماه آینده 
تکلیف کارگو ترمینال فرودگاه شهید بهشتى اصفهان 

را مشخص کند.
وى همچنین با تأکیــد بر ســاماندهى و برنامه ریزى 

هدفمند رویدادهاى تجارى شــامل نمایشــگاه ها و 
هیئت هاى اعزامى و پذیرش گفت: شناسایى فهرست 
خدمات و کالاهاى داراى مزیت نســبى براى رقابت 
صادرات و شناسایى شــرکت هاى توانمند صادراتى 

باید پیگیرى شود.
وى بــر شناســایى موانــع توســعه صــادرات 
غیرنفتى(قانونــى و اجرایــى) و تهیه پیشــنهادهاى 
اصلاحى تأکید کــرد و گفت: آمــوزش، پژوهش و 
ارتقــاى فرهنــگ صــادرات و پرداخــت جوایز و 
مشــوق هاى صادراتــى بایــد در دســتور کار قرار 

گیرد.
استاندار اصفهان به بازدید از انبارهاى گمرك از جمله 
انبار کالاهاى تملیکى و قاچاق پرداخت و گفت: باید 
از درآمد ناچیز بازگشــت این اقلام به بازار در جهت 

تقویت تولید داخلى چشم پوشى کرد.
وى بر ایجاد ســامانه کامل پایش تصویــرى کالا در 
سراسر کشــور از جمله اســتان اصفهان تأکید کرد و 

گفت: صادرکنندگان باید حمیت اصفهانى بودن خود 
را حفظ کنند و از گمرکات بخواهند حتماً در اسناد مبدأ 
صادرات که اصفهان است درج شــود تا میزان واقعى 

صادرات استان مشخص گردد.
وى با اشاره به سامانه جامع امور گمرکى کشور گفت: با 
راه اندازى سیستم جامع فرامرزى کشور تحول بزرگى 
در این بخش صورت گرفته اســت و مى تواند باعث 
تسریع و تسهیل همراه با افزایش دقت در فعالیت هاى 

گمرك شود.
اســتاندار اصفهان با بیان اینکه این سیستم در ارتباط 
با جلوگیرى از قاچاق کالا بســیار مؤثــر خواهد بود، 
اظهارداشت: جلوگیرى از فساد و رشوه و سلامت در 
بخش گمرك از نقاط مثبت سیســتم جامع فرامرزى 

کشور است.
زرگرپور اضافه کرد: تمام موانعى که مانع بازگشــت 
استان به جایگاه گذشــته خود در صادرات است، باید 

برطرف شود.

133 کیلو طلا از اصفهان 
به امارات رفت

 آمار استاندار از جدیدترین ارقام صادراتى

مدیرعاملسازما
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رئیس اتحادیه مشــاوران املاك اصفهان گفت: باید بیشــتر به سمت وسوى 
ســاخت خانه هاى 70 تا 90 متــرى حرکت کنیم تا هم مــردم قدرت خرید 
داشته باشند و هم وام هاى مســکن بتواند یک سوم تا یک دوم قیمت مسکن 

را پوشش دهد.
رسول جهانگیرى اظهار داشت: در صورتى که بهره و سود بانکى کاهش پیدا 
کند، نقدینگى افزایش خواهد یافت و سرمایه ها به جاى تلنبار شدن در بانک ها، 

به بازار اقتصادى کشور تزریق خواهد شد.
وى افزود: زمانى که سرمایه گذار سود 25 درصدى را بدون پرداخت مالیات 
و بدون هیچ گونه ریســک از بانک ها دریافت مى کنــد، رغبت کمترى براى 

سرمایه گذارى در بازار پیدا مى کند.
این عضو کمیسیون اقتصادى شوراى اسلامى شهر اصفهان ادامه داد: کاهش 
ســود و بهره بانکى مى تواند در زمینه هاى مختلف همچون در بخش مسکن 
اثرگذار باشد و رونق بازار مسکن، در ادامه مى تواند جامعه بیکار کشور و استان 

را پوشش دهد و صاحب کار و شغل کند.
جهانگیرى با بیان اینکه زمانى یک وام بانکى مى تواند اثرگذار باشد که بیش از 
نیمى از مبلغ خرید خانه را پوشش دهد، اضافه کرد: وام هاى 50 تا 80 میلیونى 
براى افرادى که بضاعت پایینى دارند، نمى تواند تأثیر آنچنانى داشــته باشد، 
بلکه براى کسانى مناسب است که براى خرید مسکن نیازمند مبلغى هستند تا 

بتوانند خانه دار شوند.
وى خاطر نشــان کرد: در حال حاضر واحدهاى مسکونى بسیارى در استان 
اصفهان وجود دارد که ســاخته شده، اما به فروش نرســیده  است، زیرا این 

واحدها متناسب با تقاضاى جامعه نبوده  است.
رئیس اتحادیه مشاوران املاك اصفهان با بیان اینکه تقاضاى بازار مسکن خیلى 
بیشتر از عرضه آن است، اظهار داشت: رکود موجود در بازار مسکن نیز به دلیل 
عرضه بیش از تقاضاى مسکن نیست، بلکه به دلیل رکود اقتصادى کشور است 
که دولتمردان اقتصادى باید در مورد رونق اقتصادى کشور فکر اساسى کنند.

جهانگیرى با بیان اینکه تعدادى از خانه ها خالى اســت، گفت: نظام خانواده 
بیشتر به سمت یک و کمتر از دو فرزند پیش مى رود و به این ترتیب واحدهاى 
مسکونى 100 تا 150 مترى براى این خانواده ها چندان مفید نیست، هم قدرت 
خرید آنچنانى ندارند و هم وسعت واحد مورد نیاز نیست و امیدواریم با رونق 
بازار مسکن متناسب با درخواست و تقاضاى متقاضى، واحدهاى مسکونى 

ساخته شود.
وى اضافه کرد: باید بیشتر به سمت وسوى ساخت خانه هاى 70 تا 90 مترى 
حرکت شود تا هم مردم قدرت خرید داشته باشند و هم وام هاى اعطایى بتواند 

یک سوم تا یک دوم قیمت مسکن را پوشش دهد.
جهانگیرى با اشاره به آینده بازار مسکن و جذابیت سرمایه گذارى در آن ادامه 
داد: به مردم و سرمایه گذارانى که متقاضى بازار مسکن هستند، پیشنهاد مى کنم 
اکنون بهترین موقعیت براى خرید مســکن و ســرمایه گذارى در این بازار 

است.

خانه هاى 70 تا 90 مترى ساخته شود

این روزها شبکه بانکى حداقل روى کاغذ، ســودهاى  سرکش را تجربه 
نمى کند و به تدریج با روند نزولى نرخ تورم و رســیدن به مرز تک رقمى 
از میزان سودهاى بانکى اعم تسهیلات و سپرده کاسته شده است. بر این 
اساس نرخ سود تسهیلات و سپرده که تا سال 1392 و در زمان تورم حدود 
35 درصدى به بیش از 30 درصد هم مى رسید، اکنون بین 10 تا 15 درصد 

کاهش یافته است.
این در حالى اســت که در آخرین تغییرات ایجاد شده در سود بانکى، در 
حدود یک ماه اخیر بعد از تشکیل جلسات بین مدیران عامل بانک ها و البته 
با هماهنگى بانک مرکزى، ابتدا در مورد کاهش سود سپرده توافقاتى انجام 

شد و در ادامه شوراى پول و اعتبار  به کاهش نرخ سود تسهیلات رأى داد.
بر این اساس، سود سپرده سالانه از 18 به 15 درصد رسید و از اول تیرماه در 
شبکه بانکى اجرا شد. اما بانک ها با وجود توافق براى کاهش سود سپرده، 
درباره تســهیلات تصمیم نگرفتند که البته این اقدام با انتقادات بسیارى 

همراه شد.
با این حال یک هفته از اعلام موضع رئیس کل بانک مرکزى نگذشته بود 
که  شوراى پول و اعتبار  براى کاهش نرخ سود تسهیلات اقدام کرد. سیف، 
گفته بود که اگر بانک ها براى کاهش سود تسهیلات وارد نشوند به طور حتم 

بانک مرکزى سقف سود قبلى را تغییر خواهد داد.
بنابراین، جلسه روز سه شنبه شوراى پول واعتبار به طور ویژه براى بررسى 
سود بانکى برگزار شده و اعضا ضمن تأیید توافق بانک ها براى کاهش نرخ 

سود سپرده به تغییر نرخ سود تسهیلات بانکى رأى دادند.

بر اساس مصوبات شوراى پول و اعتبار، سود تسهیلات از حدود 22 درصد 
مصوب در بهمن ماه سال قبل با کاهش 4 درصدى به 18 درصد رسید. این 
در حالى است که نرخ سود تسهیلات تا حدود دو سال گذشته به بیش از 
30 درصد هم در شبکه بانکى رسیده و البته هنوز هم در برخى بانک ها و بر 
اساس شرایط خاص وام پرداختى تا 25 یا 27 درصد نیز پرداخت مى شود.

همچنین در موردى دیگر نرخ سود تسهیلات بانک کشاورزى نیز کم شد، به 
طورى که براى تسهیلات سرمایه گذارى 15  درصد و براى سایر تسهیلات 

معادل 18 درصد تعیین شده است.
اما نرخ سود دیگرى که همواره مورد توجه متقاضیان تسهیلات بانکى قرار 
دارد، سود وام هاى مسکن است و گرچه شوراى پول و اعتبار در این رابطه 
مصوبه اى نداشت، ولى اخیراً و بعد از کاهش نرخ سود سپرده به 15 درصد، 
بانک مسکن میزان سود در صندوق پس انداز یکم(خانه اولى ها) را کاهش 

داده و از 13 به 11 درصد رسانده بود.
 با این حال انتظار مى رود که نرخ ســود تسهیلات مسکن از طریق خرید 
اوراق نیز که حدود 17 درصد است نیز همزمان با کاهش سود تسهیلات، 

کاهش پیدا کند.
سودهاى کاهش یافته تســهیلات بانکى  نیز در شرایطى از 16 تیرماه و به 
فاصله حدود 16 روزه از تغییر سود سپرده به اجرا در خواهد آمد که اکنون 
فاصله بین دو سود وام سپرده به حدود 3 درصد مى رسد. در عین حال که 
سود تسهیلات بیش از 8 درصد و سپرده 5 درصد با تورم تک رقمى حدود 

9 درصدى فاصله دارد.

مدیرکل راه آهن اصفهان از حمل 200 هزار تن گندم از طریق راه آهن این 
استان در سال جارى خبر داد و گفت: با شروع پروژه تعریض پل قلعه شور 
در اواخر آبان ماه سال گذشته پس از هشت ماه، اواخر خرداد ماه امسال این 

خط آهن به شبکه ریلى کشور متصل شد.
حسن ماسورى گفت: تخلیه گندم در سیلوها از طریق جاده هاى کشور، 
همواره با ایجاد ترافیک خودروها در کنار در ورودى ســیلو و افزایش 
هزینه هاى جانبى ســوخت، ترافیک جاده اى و ... روبــه رو بوده که با 
برنامه ریزى بازرگانى دولتى ایران وهمکارى راه آهن استان، چند سالى 
است در اصفهان از طریق سیســتم ریلى، گندم بدون هیچ مشکلى وارد 

سیلوها مى شود.
وى افزود: براى این مسیر ریلى، ســیلوى اصفهان مقصد و بنادر و سایر 
استان ها به عنوان مبدأ در نظر گرفته شــده و گندم با بالاترین کیفیت و 

سلامت در سیلوها تخلیه مى شود. 
مدیــر کل راه آهن اصفهان خاطر نشــان کرد: با پیگیــرى و هماهنگى 
صورت گرفته، 200 هزار تن ظرفیت براى حمل گندم از طریق راه آهن 
در ســال جارى درنظرگرفته شــده که توســط 3300 واگن مسقف و 
فله بر، بار گندم از بنادر و داخل کشور به سیلوى اصفهان حمل خواهد 
شد و قرار است به زودى با اعلام شرایط حمل از سوى بازرگانى دولتى 
ایران براى انجــام و برنامه ریزى این بار جذب شــده اقداماتى صورت 

گیرد.

کدام سودهاى بانکى کم شد؟ حمل 200 هزار تن گندم از 
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استان
64 هزار نفر، متقاضى شرکت در کنکور 
نماینده تام الاختیار سازمان سنجش استان اصفهان با 
بیان اطلاعاتى از چگونگى برگزارى آزمون سراسرى 
ســال 95 گفت: آمار کلى شرکت کنندگان در آزمون 
سراسرى ســال جارى، 64 هزار و 199 نفر در استان 
اصفهان است که از این تعداد 31 هزار و 356 نفر در 

شهر اصفهان مى باشند.
ایروانى حوزه هاى امتحانى در نظر گرفته شده براى 
برگزارى آزمون در شهر اصفهان را دانشگاه صنعتى، 
دانشگاه اصفهان ، دانشــکده فنى و حرفه اى شهید 
مهاجر، دانشــگاه معارف قرآن و عتــرت و برخى 

حوزه هاى آموزش و پرورش عنوان کرد.
وى اضافه کــرد : داوطلبان مى توانند از روز بیســتم 
تیرماه تا 23 تیرماه کارت آزمون خود را دریافت کنند 
و باجه رفع نقص نیز از روز چهارشنبه 23 تیرماه فعال 

خواهد بود.
گفتنى اســت، آزمون سراســرى ســال 95 صبح و 
بعدازظهر پنج شنبه 24 تیر و جمعه 25 تیرماه برگزار 

مى شود.

 اکران انیمیشن «Home» در فرشچیان
انیمیشــن «Home» از امروز تا 12 تیرماه در مجتمع 

فرشچیان اکران مى شود.
این انیمیشن ساخته  Tim Johnson ، محصول سال 
2015 است که در ژانر کمدى ســاخته شده است. 
«home» اقتباسى از کتاب «معنى واقعى اسمکدى»، 

نوشته «آدام رکس» مى باشد.
درباره داســتان این فیلــم آمده: بوهــا موجودات 
فضایى کوچکى هستند که به دلیل ترس از دشمنان 
خود (گورگ ها) و ناامنى به دنبــال خانه اى جدید 
مى گردند. از این رو تصمیم مى گیرند به زمین ســفر 
کرده و محل زندگى انسان ها را غصب کنند. بوها پس 
از رســیدن به محل مورد نظر، انسان ها را بالاجبار به 
استرالیا مى برند تا آنها بتوانند با امکانات فوق العاده اى 
که بوها برایشان تدارك دیده اند به راحتى زندگى کنند 
و از طرفى سراسر کره زمین براى سکونت بوها خالى 
بماند... گفتنى است، انیمیشن home با صداپیشگى 
هنرمندان اصفهانى با مدیریت دوبلاژ میلاد فتوحى، 
از 10 تا 12 تیرماه در دو ســانس 17 و 22 در مجتمع 
فرهنگى- هنرى فرشچیان، به صورت رایگان به روى 

پرده مى رود.

مسابقه بهترین عکس روز قدس
مســابقه بهترین عکس و بهترین طرح آدمک سازى 
در راهپیمایى روز قدس شهرســتان مبارکه برگزار 

مى شود.
به گزارش روابط عمومى اداره کل فرهنگ و ارشــاد 
اســلامى اســتان اصفهان، اداره فرهنگ و ارشــاد 
اسلامى شهرستان مبارکه در نظر دارد به مناسبت روز 
جهانى قدس مســابقه بهترین عکس و بهترین طرح 
آدمک سازى در راهپیمایى روز قدس را برگزار نماید.

شــرکت کنندگان تا پایان ماه مبارك رمضان مهلت 
دارند که آثــار خود را به دبیرخانه مســابقه در اداره 

فرهنگ و ارشاد اسلامى ارسال نمایند.

نمایشگاه روز قدس با محوریت داعش
خانه کاریکاتور حوزه هنرى استان اصفهان اقدام به 
برپایى نمایشگاه محیطى کاریکاتور و تصویرسازى 

در روز قدس مى نماید.
هنرمندان خانه کاریکاتور حوزه هنرى استان اصفهان 
هر سال به مناسبت آخرین جمعه ماه مبارك رمضان 
که مصادف با روز قدس اســت اقــدام به طراحى 
پوستر و برپایى نمایشــگاه محیطى با موضوع قدس 

مى نمایند. 
امسال نیز آثار این نمایشــگاه در بخش کاریکاتور 
با موضوع گروه هاى تکفیــرى و داعش و در بخش 

تصویرسازى با موضوع مقاومت ارائه خواهدشد.
تعداد آثار این نمایشگاه محیطى 14 اثر مى باشد که 
در روز قدس در خیابان سعدى و در مسیر راهپیمایى 

روز قدس به نمایش درخواهدآمد.
خانه کاریکاتور هر ســاله آثار اعضــاى خود را در 
روز قدس با هدف از حمایت مردم مظلوم فلسطین 

به نمایش مى گذارد.

400 بیمار، تحت پوشش کمیته امداد
رئیس کمیته امداد امــام خمینــى(ره) آران و بیدگل 
گفت: بیش از سه هزار و 950 نفر در این شهرستان از 

خدمات حمایتى کمیته امداد استفاده مى کنند.
اصغر خادم تعداد خانواده هاى تحت حمایت در این 
شهرستان را، دو هزار و 290 خانوار اعلام کرد و اظهار 
داشت: بیش از سه هزار و 950 نفر در این شهرستان از 

خدمات حمایتى کمیته امداد استفاده مى کنند.
وى با اشــاره به اینکه 130 نفراز ایتام این شهرستان 
نیز تحت پوشش کمیته امداد هســتند، بیان داشت: 
ایتام تحت پوشش کمیته امداد آران و بیدگل توسط 
700 نفر از خیرّان حمایت مى شــوند و به صورت 
ســرانه یک میلیون و 115 هزار ریــال در ماه کمک 

دریافت مى کنند.

زندانیان اصفهان، 4 برابر ظرفیت
رئیس کل دادگسترى اســتان اصفهان گفت: تعداد 
زندانیان موجود در زندان  هاى استان اصفهان چهار 

برابر ظرفیت اسمى است.
احمد خسروى وفا در گفتگو با مهر با اشاره به افزایش 
تعداد زندانیان استان اصفهان در سال جارى نسبت 
به سال گذشته اظهار داشــت: این افزایش آمار قابل 

ذکر نیست.
وى در ادامه با بیان اینکه در حال حاضر در اســتان 
اصفهان تعداد زندانیان موجــود در زندان  ها چهار 
برابر ظرفیت اسمى است، ابراز داشت: در این زمینه 

مسئولان اجرایى باید توجه بیشترى داشته باشند.
رئیس کل دادگسترى استان اصفهان با تأکید بر اینکه 
در راستاى توسعه زندان ها دولت باید اقدام عاجلى 
را انجام دهد، افزود: سیاست دستگاه قضا به حداقل 

رساندن احکام منتهى به زندان بوده است.

مصالحه 76 درصدى در کلانترى ها 
معاون اجتماعى فرماندهى انتظامى اســتان اصفهان 
گفت: با تلاش کارشناسان مشاوره و مددکارى این 
فرماندهى، 76 درصد از پرونده هاى تشــکیل شده 
در کلانترى ها در مدت ســه ماهه امسال به مصالحه 

ختم شد.
سرهنگ جهانگیر کریمى افزود: در سه ماهه امسال 
بیش از هفت هزار نفــر از خدمات رایــگان مرکز 
مشاوره آرامش این معاونت در زمینه هاى خانوادگى، 
روانشناختى، انتظامى، حقوقى، مددکارى اجتماعى 
و روان ســنجى بهره مند شــدند که بیشــترین نوع 
خدمات ارائه شــده در حوزه مســائل خانوادگى و 

روانشناختى بود. 
وى یکى از موفق ترین واحدهــاى نیروى انتظامى 
استان را، واحد مشاوره مستقر در کلانترى ها اعلام 
کرد و افزود: براســاس آمارهاى به دست آمده، 76 
درصد از پرونده هاى تشکیل شده در کلانترى ها در 
سه ماهه اول امســال با تلاش کارشناسان مشاوره به 
مصالحه ختم شده و از ادامه رسیدگى آنها در مراجع 

قضائى جلوگیرى شده است. 

دانشگاه خبر

توزیع 1200 سبد غذایى 
مدیرکمیته امداد امام خمینى(ره)شهرســتان تیران و 
کرون گفت: هزار و 200 ســبد غذایى از ابتداى ماه 
مبارك رمضان میان خانواده هاى تحت حمایت کمیته 

امداد این شهرستان توزیع شده است.
على طالبى با اشــاره به طرح «توشــه برکت» اظهار 
داشت: طرح توشه برکت از ابتداى ماه مبارك رمضان 
ویژه حمایت از خانواده هاى نیازمند و تحت حمایت 
کمیته امداد در شهرستان تیران و کرون اجرا شده وهم 

اکنون نیز در حال انجام است.
مدیر کمیته امداد امام خمینى(ره) شهرســتان تیران و 
کرون درباره اجراى این طرح یادآور شد: طرح توشه 
برکت به همــت کمیته امداد امام خمینى(ره) اســتان 
اصفهان در راستاى حمایت از خانواده هاى نیازمند از 
ابتداى ماه مبارك رمضان آغاز شده و در شهرستان ها 

نیز در حال انجام است.
طالبى با اشــاره به نقش مؤثر خیرّان و نیکوکاران در 
اجراى این طرح، گفت: فرهنگسازى و تبلیغات لازم 
جهت اجراى طرح توشه برکت از قبل از ماه مبارك 
رمضان آغاز و تاکنون بالغ بر یک میلیارد ریال توسط 

خیران شهرستان جمع آورى شده است.
وى افزود: تعداد 400 سبدغذایى دیگر شامل گوشت، 
برنج، روغن نباتى، ماکارونى، رب گوجه، پنیر و خرما 

نیز تا پایان ماه مبارك رمضان توزیع خواهد شد.

کاشان، پایلوت طرح 
مهارت هاى زندگى شد

مدیر بهزیســتى شهرستان کاشــان گفت: سازمان 
بهزیستى کشور این شهرســتان را به عنوان پایلوت 
طرح ملى آموزش هاى گروهى مهارت هاى زندگى 

انتخاب کرد.
مهدى جهادى اظهار داشــت: اقدام هاى اولیه براى 
اجراى این طرح از سوى ســازمان بهزیستى انجام 

شده است.
وى افزود: مهارت هاى زندگــى معمولاً به صورت 
فردى آموزش داده مى شــود که براى اثربخشــى 
بیشتر در این طرح، آموزش ها به صورت گروهى از 
طریق هیئت هاى مذهبى، سازمان هاى مردم نهاد و 

گروه هاى همیار انجام مى گیرد.
مدیر بهزیستى کاشان به تنوع فعالیت ها و خدمات 
ارائه شده به جامعه هدف 10 هزار نفرى اشاره کرد و 
گفت: فعالیت هاى این اداره قبل از تولد به صورت 
مشــاوره ژنتیکى بــه مددجویان آغاز شــده و پس 
از تولد نیز در حــوزه امور اجتماعى و پیشــگیرى 
از آســیب هاى ایــن حــوزه و توانبخشــى ادامه 

مى یابد.

97 درصد اردستانى ها با سوادند
فرماندار اردســتان از با ســواد بودن97 درصد از 
جمعیت این شهرســتان خبر داد و گفت: اردستان 
جزو 17 منطقه ســبز باســوادى اســتان اصفهان 

محسوب مى شود.
علیرضا غیور اظهار داشــت: براســاس آمارهاى 
موجود آموزش وپرورش، تنها 3 از درصد جمعیت 

این شهرستان ازسواد محروم هستند.
وى تشکیل نهضت سوادآموزى را یکى از اقدام هاى 
بسیار مؤثر انقلاب اسلامى دانست و افرود: با وجود 
فعالیت هایى که براى ریشــه کن کردن بى سوادى 
پس از پیروزى انقلاب انجام شده، هنوز عده اى از 

سواد بى بهره هستند.
رئیس شوراى پشــتیبانى ســواد آموزى اردستان 
همچنین خاطرنشــان کرد: طبــق ضوابط نهضت 
سواد آموزى، پیش بینى مى شود بین 500 تا 600 نفر 

هنوز در این شهرستان بى سواد باشند.

رونمایى از آلبوم تک نوازى سنتور
مراســم رونمایى از آلبوم «بامداد» تکنوازى سنتور 
اثر «مسیح افقه» در موزه موســیقى اصفهان برگزار 

مى شود.
آلبوم «بامداد» که شامل تکنوازى سنتور اثر مسیح افقه 
مى باشد، در موزه موسیقى اصفهان رونمایى خواهد 
شد. در این آلبوم موســیقى، برخى قطعات «فرامرز 
پایور» شــامل پوپک و اولین چهارمضراب اصفهان 
خارج از کوك متداول اصلى، اجرا و در چپ کوك 
نواخته شده است که به گفته خالق اثر، البته با توجه به 
محدودیت هاى کوك سنتور و در برخى از موارد عدم 
پیوستگى پرده هاى لازم، ناگزیر، تغییرات مختصرى 

ایجاد شده است.
مراســم رونمایى از آلبــوم «بامداد»، تــک نوزاى 
ســنتور مســیح افقه، یک شــنبه 13 تیرماه 1395 
ســاعت19 و 30 دقیقه در موزه موســیقى واقع در 
خیابان توحیــد میانى، ابتداى خیابان شــهید قندى 

برگزار خواهد شد.

خبر

مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســتان اصفهان با 
بیان اینکه هفته نخست مهرماه، زمان احتمالى 
برگزارى جشنواره فیلم کودك خواهد بود، گفت: 
در صورت عدم موافقت شهردارى براى این 
زمان پیشنهادهاى دیگر ارائه مى شود.

حجت الاســلام والمســلمین 
حبیب رضا ارزانى با اشاره به 

زمان برگزارى جشــنواره بین المللى فیلم کودکان و نوجوانان اظهار داشت: در 
جلسه معاون سینمایى وزارت ارشاد و تعدادى از مســئولان این وزارتخانه با 
شهردار و اعضاى شوراى شهر اصفهان، مقرر شد براى تعیین زمان برگزارى این 
رویداد، شهردارى  اصفهان تفاهمنامه اى تنظیم کرده و به تهران ارسال کند. وى 
افزود: پس از تدوین این تفاهمنامه، مسئولان وزارت ارشاد آن را امضا کردند و 
نزدیک به 10 روز پیش، شهردارى اصفهان این تفاهمنامه را دریافت کرده و در 

صدد اجراى آن برآمده است. 

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامى استان اصفهان با اشاره به زمان برگزارى سى امین 
جشــنواره بین المللى فیلم کودکان و نوجوانان بیان کرد: پیشنهاد ابتدایى  براى 
برگزارى  جشنواره در سال جارى هفته نخست مهرماه است و دلیل انتخاب این 

زمان برگزارى جشنواره پیش از آغاز ماه محرم است.
حجت الاسلام و المسلمین ارزانى خاطرنشان کرد: این زمان تنها در صورتى به 
تصویب نمى رسد که براى شهردارى مشکلى در هماهنگى هتل ها و یا برگزارى 

در این بازه زمانى وجود داشته باشد.

 اعلام زمان برگزارى جشنواره فیلم کودك

همزمان با سالروز شهادت حضرت على(ع) مراسم زیارت از قرآن خطى 
روستاى سعید آباد برگزار شد.

به گزارش روابط عمومى اداره کل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان، 
محمد رضا ترحمى اظهار داشت: هر ســال خیل عظیمى از عاشقان 
امیرالمؤمنین على(ع) جهت بازدید و زیارت قرآن خطى که منتسب به 
ایشان مى باشد به روستاى سعید آباد از توابع شهرستان لنجان مى آیند.

وى در ادامه تصریح کرد:  قرآن ســعیدآباد یکى از با ارزش ترین آثار 
تاریخى ایران اسلامى به حســاب مى آید که مربوط به قرن اول یا دوم 

هجرى قمرى است.
محمد رضا ترحمى در ادامه بیان کرد: قرآن سعیدآباد شامل جزء سوم 
قرآن کریم بوده که به خط کوفى بر روى پوســت آهو تحریر شده و 
حواشــى آن نیز با طلا به تذهیب درآمده که این قرآن منتسب به خط 

مبارك حضرت على (ع) است.
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرســتان لنجــان در ادامه گفت: 
سعید آباد (لنجان)، روستایى از توابع بخش باغ بهادران شهرستان لنجان 

در استان اصفهان مى باشد و این روستا در دهستان چمرود قرار دارد.

اولیــن نمایشــگاه تخصصى تســهیلات و ملزومــات ازدواج 
(جهیزیه، تشــریفات و مؤسســات وابســته) از 12 تا 17 تیر ماه 
در محل نمایشــگاه هاى اصفهان واقع در پل شهرســتان برگزار 

مى شود. 
به گزارش واحد رسانه شرکت نمایشــگاه هاى بین المللى استان 
اصفهان، این نمایشــگاه در اولین سال برگزارى خود میزبان بیش 
از 90 مشــارکت کننده در زمینه هایى چون مؤسسات تشریفاتى 
مرتبط با ازدواج، مؤسســات مشــاوره قبل از ازدواج، تالارها، 
آتلیه هاى عکاسى، آرایشــگاه ها، مزون هاى لباس عروس و نیز 
فروشگاه هاى عرضه کننده انواع ســفره عقد و آیینه و شمعدان، 

انواع لوازم خانگى، فرش ماشینى، لوستر و مبل خواهد بود.
مشارکت کنندگان بخش لوازم خانگى نمایشگاه نیز تسهیلات 10 
میلیون تومانى در قالب وام قرض الحسنه را براى بازدیدکنندگان 

به ویژه زوج هاى جوان در نظر گرفته اند. 
این نمایشگاه طى ســاعت 17 تا 23 میزبان بازدیدکنندگان عزیز 

خواهد بود.

زیارت قرآن خطى
 روستاى سعید آباد 

نمایشگاه ملزومات ازدواج 
برپا مى شود

 معــاون فرهنگى و مطبوعاتى اداره کل فرهنگ و ارشــاد اســلامى 
استان اصفهان از برگزارى جشــنواره مطبوعات در دو بخش اصلى 
و جنبى با حضــور داوران اصفهانــى در دى و یا بهمن ماه امســال 

خبر داد.
حجت الاسلام والمسلمین  امیررضا ارزانى پیرامون برگزارى جشنواره 
مطبوعات استان اصفهان اظهار داشت: جشنواره مطبوعات با اهداف 
ایجاد همدلى میان اهالى مطبوعات، ارتقا و پیشرفت اهل قلم، ایجاد 
رقابت مثبت و افزایش انگیزه و خلاقیت رسانه ها، توسعه ظرفیت هاى 
موجود مطبوعات و شناسایى نقاط قوت و ضعف رسانه هاى استان 

برگزار خواهد شد.
 وى بــا بیان اینکه جشــنواره مطبوعات امســال با جشــنواره هاى 
سال گذشته تفاوت هایى خواهد داشت، افزود: در سال هاى گذشته  
اصحاب رســانه در ده رشــته از قیبل مقاله، ســرمقاله، یادداشت، 
عکس، خبر، گزارش، مصاحبه، تیتر و ... آثار خود را ارسال مى کردند 
و در تهران ارزیابى مى شد، امسال این موضوعات در دو بخش اصلى 
و جنبى بررسى مى شود و در بخش اصلى همان ده رشته مورد ارزیابى 

قرارمى گیرد.

جزئیات بیشتر از
 جشنواره مطبوعات اصفهان

شوراى هماهنگى تبلیغات اســلامى و ستاد برگزارى 
مراســم روز جهانى قدس اســتان اصفهــان، با صدور 
بیانیه اى از مردم مؤمن، موحد و روزه دار استان اصفهان 
دعوت کرد تــا با حضور معنوى و بــا بصیرت خود در 
آخرین جمعه مــاه مبارك رمضان، همــگام، هم صدا و 
همدل با آزادگان و مســلمانان جهان در راهپیمایى روز 
جهانى قدس شرکت نمایند. در بخشى از این بیانیه آمده 
اســت: روز جهانى قدس، روز به اهتزاز درآمدن پرچم 
اسلام و پیروزى حق بر کفر اســت که هرساله به دست 
تواناى جوانان رشــید ملت ایران بر قله اقتدار به نمایش 
گذاشته مى شــود تا هر روز ستونى از ستون هاى سست 

استکبار فرو ریزد.
روز جهانى قدس، روز اسلام و عرصه نمایش وحدت، 
انسجام و اتحاد اسلامى و حمایت هاى همه جانبه امت 
اسلامى از آرمان هاى فلسطین و قدس شریف است. در 
این روز مردم مؤمن و روزه دار با مشــت هاى گره کرده، 
برصهیونیست جنایتکار غاصب فریاد بر مى آورند: مرگ 
بر اسرائیل و مرگ بر آمریکا و در این روز هم صدا، نداى 
آزادى و رهایى بیت المقدس به عنوان اولین قبله مسلمین 
جهان و قلب تپنده اسلام که جغرافیایى به وسعت قلوب 
تمامى شیعیان دارد، را ســر داده و تعلق قدس به جهان 
اسلام را با بانک رساى تکبیرهاى خود به گوش جهانیان 

مى رسانند. 
مردم روزه دار و متدین اصفهان! بیایید در واپسین روزهاى 
ایام پرخیر و برکت ماه ضیافت الهى و در آخرین جمعه از 
ماه مبارك رمضان در راهپیمایى سراسرى، عظیم و مردمى 
روز جهانى قدس؛ ابتکار ارزنده امام راحل (رضوان ا... 
علیه) را ارج نهاده و با وحدت اســلامى، هر نوع فتنه و 
تفرقه در صفوف به هم پیوسته مسلمین را محکوم کرده 
و با حضور پرشور خود، لزوم برچیدن بساط اشغالگرى 
از جغرافیاى جهان اســلام را به قدرت هاى استکبارى 

گوشزد نمایید. 
شوراى هماهنگى تبلیغات اســلامى استان اصفهان در 
پایان این بیانیه، ضمن گرامیداشت فرارسیدن روز جهانى 
قدس، از عموم مردم شریف و ولایتمدار استان اصفهان 
دعوت به عمل مى آورد بــا حضور در گردهمایى عظیم 
این روز که در تاریخ جمعه 1395/4/11 ســاعت 10 و 
30 دقیقه صبح با ســخنرانى حجت الاسلام والمسلمین 
سالک نماینده مردم اصفهان در مجلس شوراى اسلامى 
برگزار خواهد شد، حمایت خود را از مردم مظلوم و مقاوم 
فلسطین در راه مبارزه با رژیم اشغالگر قدس اعلام و بار 
دیگر با آرمان هاى امام خمینــى (ره) و مقام معظم رهبرى

(مد ظله العالى) تجدید بیعت نمایند. 
ضمن دعوت مجدد به حضور شــما روزه داران مؤمن 
و انقلابى، درخواســت مى گردد چتر و زیرانداز همراه 

داشته باشید. 

دعوت استاندار اصفهان از مردم انقلابى اصفهان 
استاندار اصفهان با صدور پیامى مردم ولایتمدار و همیشه 
در صحنه استان را به شرکت در راهپیمایى روز جهانى 

قدس دعوت کرد. 
به گزارش اداره کل روابط عمومى استاندارى اصفهان، 
رســول زرگرپور ضمن اعلام همبستگى باملت مظلوم 
فلسطین و اظهار انزجار از اقدامات رژیم صهیونیستى، از 
آحاد مردم انقلابى، ولایتمدار و همیشه در صحنه استان 

اصفهان دعوت کرد که در راهپیمایى روز جهانى قدس 
حضور یابند. 

در بخشى از این پیام آمده است:
روز جهانــى قدس، روز فریــاد انزجار و نمــاد آزادى 
خواهى و ظلم ستیزى مردم مستضعف دنیاست؛ روزى 
که مشــت هاى وحدت و یکپارچگى به همدیگر گره 
مى خورند و در صفوف میلیونى در سرتاســر جهان بر 
پیکره پوشــالى و جعلى رژیم اشــغالگر فرود مى آیند 
و روزى اســت که هرســاله با هوشــمندى حکیمانه 
و دوراندیشــى الهى امام راحل (ره) بــه روز وحدت و 
همبستگى ملل مسلمان جهان در حمایت از قدس شریف 

بدل گردیده است. 
روز جهانى قدس امسال در حالى فرا مى رسد که شرایط 

حساس منطقه اى و جنایات شــبانه روز گروهک هاى 
تکفیرى و عوامل استکبار و صهیونیســم بین الملل در 
سرزمین هاى اسلامى بیش از پیش نمایان گردیده است 
و ایجاب مى کند که امســال نیز امــت روزه دار و مؤمن 
ایران اســلامى بار دیگر وظیفه دینى و ایمانى خود را در 
برابر ســتمگران و زورگویان عالم فریاد زنند و همانند 
گذشته به فریادهاى «هل من ناصر ینصرنى» مردم مظلوم 
فلسطین لبیک گفته و در راستاى زنده نگه داشتن روحیه 
ظلم ستیزى و ظلم ناپذیرى مردم ایران و جهان در مقابل 
استکبار و استبداد در راهپیمایى عظیم روز جهانى قدس 

شرکت کنند.

روز قدس، عرصه 
نمایش وحدت است

فردا ساعت10:30، میدان امام(ره)

مدیر کل میراث فرهنگى، صنایع دستى و گردشگرى 
استان اصفهان از تصویب طرح نهایى حذف رطوبت 
دائمى از دیوارهاى مسجد امام(ره) در شوراى فنى اداره 

کل میراث فرهنگى استان خبر داد.
فریدون اللهیارى افزود: با توجه به نفوذ رطوبت در 
دیوارهاى بخش هاى مختلف مسجد امام (ره) اصفهان، 
به ویژه در محورهاى جنوب غرب و جنوب مسجد، 
عملیات رطوبت زدایى در این مسجد بزرگ تاریخى 
به صورت اضطرارى از نیمه دوم سال 1393 آغاز شد. 
وى تصریح کرد: این عملیات در سه بخش مختلف 
در حال انجام است که از آن جمله مى توان به بررسى 
پایش شبکه فاضلاب محلات پیرامون مسجد امام(ره) 
و بازار ارگ بزرگ اصفهان، بررسى و پایش و مرمت 
سیستم فاضلاب درون مسجد و در نهایت بررسى 
وضعیت مجموعه سرویس هاى بهداشتى این مسجد 

تاریخى اشاره داشت.
مدیرکل میراث فرهنگى، صنایع دستى و گردشگرى 
استان اصفهان تصریح کرد: عملیات پایش سیستم 
فاضلاب درون مسجد امام(ره) شامل بررسى تمامى 
کانال ها و راه آبه هاى درون این مسجد عظیم تاریخى 
است که در طول 1/5سال گذشته آغاز شد، و پس از 

بررسى هاى گسترده به این نتیجه رسیدیم که با توجه 
به کاربرى هاى گســترده این مســجد تاریخى، در 
طول دهه هاى گذشــته تمامى کانال هاى زیرزمینى 
این مسجد عظیم 400 ســاله در دستور کار سازمان 

قرار گرفت.
اللهیارى اظهار داشــت: همزمان با بررسى سیستم 
داخلى مسجد، کار بررسى شبکه گسترده فاضلاب 
محلات پیرامون مســجد و به ویژه بــازار بزرگ و 
تاریخى اصفهــان با همــکارى اداره آب منطقه اى 
اصفهان به صورت محله به محله و کوچه به کوچه 
با حضور کارشناسان دو نهاد میراث فرهنگى و آب 

منطقه اى صورت مى پذیرد.
مدیر کل میراث فرهنگى استان اصفهان به طرح نهایى 
رطوبت زدایى از مسجد امام (ره) اشاره کرد و افزود: 
یکى از معضلات اصلى نفوذ رطوبت به دیوارهاى این 
مسجد تاریخى، احداث بیش از صد چشمه سرویس 
بهداشتى در محور جنوب غربى این مسجد تاریخى 
بوده که در طى دو دهه گذشته ایجاد شده و متأسفانه به 
دلیل عدم رعایت نکات فنى در ساخت آن و همچنین 
استفاده گسترده از آن، شاهد بروز مشکلات جدى در 

این بخش از مسجد امام (ره) هستیم.

تصویب طرح حذف رطوبت از مسجد امام(ره) 
جمعى از دانشجویان دانشگاه آزاد نجف آباد با على 
اعتصام پور مدیر درمان تأمیــن اجتماعى دیدار و 

گفتگو کردند. 
به گــزارش روابط عمومى مدیریــت درمان، دکتر 
اعتصام پور در این دیدار که در مرکز پژوهش دانشگاه 
آزاد برگزار شــد گفت: همه همت ما باید این باشد 
که این روحیه مطالبه، خواســتن و مدعا داشتن در 
زمینه هاى گوناگون را در نســل جوان کشورمان به 
خصوص جوانان علمى گســترش بدهیم. من هم 
به این اعتقاد دارم که شــما هم باید پیگیر مطالبات 
شخصى خود به عنوان آینده سازان این کشور باشید.

اعتصام پور به 30 هزار مترمربع ســاخت و ساز در 
بخش درمان استان اصفهان اشــاره کرد و گفت: در 
سال 1394 مدیریت درمان استان مبلغ حدود هزار 
میلیارد تومان هزینه کرده است که در بخش درمان 
غیر مســتقیم با چهارهزار و 400 مرکز درمانى قرار 
دارد. وى به تشــریح اهداف کلینیک سیار پرداخت 
و گفت: با اجراى طرح کلینیک سیار هرجا ضرورت 
ایجاب کند با اعزام گروه هاى پزشــکى و یا استفاده 
از پزشک متخصص مقیم، مشکلات درمانى مردم 
را برطــرف خواهیم نمــود. اعتصام پــور حضور 

دانشجویان پزشکى را به صورت گروهى در کلینیک 
سیار خواستار شد. 

مدیر درمان تأمین اجتماعى از تشکیل کمیته پژوهشى 
خبر داد و گفت: با تشکیل گروه هاى تخصصى در 
بخش درمان مســتقیم مى توانیم چالش هاى درمان 

استان را برطرف نماییم.
اعتصام پور بــا بیان تفاوت هاى تخریــب و انتقاد، 
گفت: انتقادهاى سازنده دانشجویان علاوه بر اصلاح 
اشکالات گذشته، مســیر آینده را هموار مى کند. در 
ادامه این دیدار نمایندگان دانشجویان به بیان نظرات 
خویش درباره معضلات و مشــکلات فعالیت هاى 
علمى و مسائل و مشکلات پیش روى دانشجویان 
پرداختند که توسط مدیر درمان و مسئولین بیمارستان 

دکتر شریعتى مورد بررسى قرار گرفت. 
در حاشــیه این دیدار اعتصام پــور از پروژه بخش 
آنژیوگرافى، NICU و تعدادى از بخش هاى بســتر 
بیمارستان دکتر شریعتى به طور سرزده بازدید کرد. 

لازم به ذکر است پروژه ساخت بخش آنژیوگرافى 
و NICU از چهار ماه پیش کلنگزنى شده و در هفته 
تأمین اجتماعى (19 الى 21 تیرماه ســال 95) قابل 

بهره بردارى مى باشد.

انتقادهاى دانشجویان، مسیر را هموار مى کند

مدیرکل فرهنگ و ارشــ
بیان اینکه هفته نخست م
برگزارى جشنواره فیلم کود
در صورت عدم موافقت
زمان پیشنهادها
حجت الاس
حبیب رض

8 مسیر به سمت میدان امام (ره)
مراسم راهپیمایى روز جهانى قدس در اصفهان ساعت 
10 صبح از مسیرهاى هشت گانه به سمت میدان امام (ره) 
انجام مى شود. مسیرهاى راهپیمایى جهت اطلاع عموم 

به شرح زیر اعلام مى گردد:
مسیر شماره 1: مســجد مصلا- میدان قدس- خیابان 
هاتف- میدان امام على (ع)- چهارراه شکرشکن- خیابان 

حافظ- میدان امام (ره)
مسیر شماره 2: مسجد آیت ا... خادمى – میدان شهدا- 
خیابان چهارباغ پایین- میدان امام حسین (ع)- خیابان 

سپاه میدان امام (ره)
مسیر شماره 3: مسجد ا... – میدان احمدآباد- خیابان 

احمدآباد- خیابان حافظ- میدان امام (ره)
مسیر شماره 4: مســجد نورباران – چهارراه نورباران 
- خیابان شــریف واقفى- چهارراه نقاشى- چهارراه 

شکرشکن- خیابان حافظ- میدان امام (ره)
مسیر  شــماره 5: مســجدحجت اکبر- خیابان شیخ 
صدوق- پل فردوســى- خیابان فردوســى- مسجد 
الاقصى- میدان فلسطین- خیابان استاندارى- خیابان 

سپاه- میدان امام (ره)
مسیر شماره 6: مسجد الهادى- میدان انقلاب- چهارباغ 
عباسى- میدان امام حســین (ع)- خیابان سپاه- میدان 

امام (ره)
مسیر شماره 7: مسجد جامع گورتان- مسجد بهاران چى

- خیابان آتشگاه- میدان جهاد- خیابان صارمیه- خیابان 
طالقانى- میدان امام حسین (ع)- خیابان سپاه- میدان امام (ره)
مسیر شماره 8: مسجد موسى بن جعفر (ع)- خیابان حکیم 
نظامى- خیابان نظر شــرقى- خیابان توحید – خیابان 
شهید مطهرى- میدان انقلاب- چهارباغ عباسى– میدان 

امام حسین (ره)- خیابان سپاه- میدان امام (ره) 
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ورزش

شاگردان لوزانو در فکر
 شکست صدرنشین لیگ جهانى 

تیم ملــى والیبال ایران در هفته ســوم لیگ جهانى 
میزبان است و تلاش مى کند از این فرصت استفاده 
کند و جایگاه خود را در جــدول رده بندى بهبود 
ببخشــد. تیم ملى والیبال ایران فردا شب در اولین 
بازى خود در هفته سوم لیگ جهانى 2016 در سالن 
12 هزارنفرى آزادى به مصاف صربستان مى رود و 
تلاش مى کند باخت هفته دوم خود را برابر این تیم 

در خانه جبران کند. 
تیم هاى ایران و صربستان در هفته دوم لیگ جهانى 
در بلگراد صربســتان به مصاف هــم رفتند که این 
بازى با برترى 3 بر یک صربستان همراه بود. دیدار 
در تهران هفتمین مصاف ایران با صربستان است. 
پیش از این سه بازى را ملى پوشان ایران و سه بازى 

را صرب ها با پیروزى پشت سر گذاشته اند.
تیم ملى ایران در شــش بازى گذشــته خود چهار 
شکست و دو پیروزى را براى خود ثبت کرده است 
تلاش مى کند در دیدار برابر صربستان وهمچنین 
دوبازى دیگر برابر ایتالیــا و آرژانتین که در تهران 
برگزار مى شود نتایجى را به دســت بیاورد که در 
رده بندى کلــى در جایگاهى بهتــر از دهمى قرار 
بگیرد. ایران با دو برد برابر بلغارســتان و آرژانتین 

5 امتیازى است.
تیم ملى ایران در دومین مســابقه خود نیز با ایتالیا 
بازى مى کند و در نهمیــن و آخرین بازى خود در 
مرحله گروهى لیگ جهانى بــه مصاف آرژانتین و 
خولیو ولاســکو مى رود. آرژانتینى ها در هفته اول 

لیگ جهانى 3 بر 2 مغلوب ایران شدند.

غفور: مردم والیبال را تنها نمى گذارند
پشت خط زن تیم ملى والیبال ایران گفت: شاید تیم 
ملى نتایج خوبى کسب نکرده باشد، اما شک ندارم 

در هفته سوم مردم والیبال را تنها نمى گذارند.
امیر غفور درمورد عملکرد تیــم ملى والیبال ایران 
در هفته هاى اول و دوم لیگ جهانى والیبال 2016 
اظهار داشت: واقعیت این است که فشار روحى و 
جسمى زیادى روى بازیکنان است. در رقابت هاى 
انتخابــى المپیک تمام ملى پوشــان هرچه در توان 
داشــتند به کار گرفتند و حالا هم بســیار خســته 

هستند.
پشــت خط زن تیم ملى والیبال ایــران عنوان کرد: 
در مجموع شرایط کلاً خوب اســت، اما متأسفانه 
صحبت هایى که به دور از انصاف اســت و پس از 
هر شکست مطرح مى شود خســتگى ملى پوشان 
را مضاعف مى کند. واقعاً تــک تک بازیکنان براى 
موفقیت تیم ملى تلاش مى کنند، اما گاهى فشارها 
به قدرى زیاد مى شود که عملکرد بازیکنان تحت 

تأثیر قرار مى گیرد.

توپ و تور

 تأسیسات ایران آخر شد!
مسابقات فوتسال جام باشگاه هاى جهان با عنوان 

هشتمى براى نماینده ایران پیگیرى شد.
تیم تأسیسات دریایى که براى عنوان هفتم و هشتم 
به مصاف اسپورتینگ لیسبون پرتغال رفته بود، بازى 
را با نتیجه 2 بر یک واگذار کرد تا در بین هشت تیم 
حاضر در این مســابقات، به عنوان هشتمى بسنده 
کند. هرچند پیش از این وحید شمســایى سرمربى 
- بازیکن تیم تأسیســات تأکید کــرده بود نتیجه 
در این مســابقات برایش اولویت نیست و به جام 
باشگاه هاى جهان به چشم یک میدان آماده سازى 
براى جام باشگاه هاى آســیا نگاه مى کند. تیم هاى 
دینامو مسکو روســیه و اینتر موویستار اسپانیا نیز 
براى تعیین تیم هاى پنجم و ششــم به مصاف هم 
رفتند که این بازى با نتیجه 2 بر یک به سود نماینده 

روسیه خاتمه یافت.

به اضافه فوتبال

خرید کاوه کار دست منصوریان داد
مهاجم شــماره 10 اســتقلال که از خریــد مهاجم 
ناراضى اســت، مى خواهــد به لیگ ترکیــه برود. از 
باشگاه اســتقلال خبر مى رسد که ســجاد شهباززاده 
ســاز جدایى کوك کرده و ســر تمرینــات حاضر 

نمى شود. 
شنیده مى شود وى از خرید کاوه رضایى شاکى است 
و حاضر هم نیست در پستى غیر از مهاجم هدف بازى 
کند. گویا به اطلاع شهباززاده رسانده اند با خرید رضایى 
او باید به عنــوان وینگر یا هافبک در لیگ شــانزدهم 
بازى کند و همین موضوع باعث ناراحتى سجاد شده 
است. گفته مى شود شهباززاده از لیگ ترکیه پیشنهاد 
دارد و به مسئولان باشگاه استقلال پیغام داده که قصد 

جدایى دارد.

طارمى و رضاییان سالم هستند
بعد از شایعات درباره احتمال حضور طارمى و رضاییان 
در زمان انفجارها در فرودگاه آتاتورك،مهدى طارمى 
گفت:«خدا را شکر من و رامین سالم و سرحال هستیم. 
ما قرار بود اواخر سه شنبه شب به ایران بیاییم اما چون 
کار ما با باشگاه ریزه اسپور به عقد قرارداد کشید دیگر 
به ســمت فرودگاه نرفتیم و به هتل محل اقامت خود 

برگشتیم. ما اصلاً زمان انفجارها در فرودگاه نبودیم.»
این بازیکن ادامه داد:« ما تا چند روز دیگر به تهران باز 
خواهیم گشت چرا که باید کارهاى اقامت و تهیه منزل 
در ترکیــه را انجام دهیم. باید بگویــم ما حتى صداى 

انفجار را هم نشنیدیم و خدا را شکر سالم هستیم.»

بدنساز انگلیسى در استقلال
بدنساز اســتقلال در روزهاى آینده به تهران مى آید. 
بدنســاز مد نظر استقلالى ها، «اســتیون جونز» مربى 
انگلســتانى در روزهاى آتى وارد تهران مى شود و در 
اردوى احتمالى به ارمنســتان هم آبــى ها را همراهى 

مى کند. 
وى سابقه کار در تیم بزرگسالان و پایه سنت پترزبورگ 

روسیه، العین امارات و میدلزبورو انگلستان را دارد.

ابراهیمى 3 میلیارد مى خواهد!
استقلالى ها که مدیر پیشین شــان این روزها به دلیل 
پرداخت هاى بى رویه به دادگاه مى رود و مى آید براى 
تمدید قرارداد با امید ابراهیمى نمى توانند خیلى بیش 
از آنچه به سایرین داده اند، بپردازند. رقمى که البته دو 
میلیارد تومانى تخمین زده مى شود اما رقم مورد نظر 

امید یک میلیارد تومانى بیشتر پیش بینى مى شود. 
همچنین امید مى گوید طلبى حدود یک میلیارد تومانى 
از فصل هاى قبل دارد که باید تکلیفشان مشخص شود. 
دور اول مذاکرات روز ســه شــنبه به نتیجه نرسید تا 
استقلالى ها که چشمى را در آن پست مصدوم مى بینند 
و نتوانستند حدادى فر راهم بگیرند،به شدت بترسند 
از اینکه امید در این تیم نماند و شــرایط سختى براى 

استقلال رقم بخورد.

یوکى با قوچان نژاد همبازى مى شود
هافبــک تیــم جوبیلــو ایواتا در آســتانه پیوســتن 
به تیم هیرنوین قــرار دارد. تیمى که بــه تازگى رضا 

قوچان نژاد را به خدمت گرفته است. 
به گزارش «ورزش سه»، یوکى کوبایاشى 24 ساله که 
در پنج سال اخیر براى جوبیلو ایواتاى ژاپن بازى کرده 
مورد توجه تیم هلندى قرار گرفته و به نظر مى رســد 
در روزهاى آتى با جدى تر شــدن مذاکرات طرفین،  

کوبایاشى همبازى رضا قوچان نژاد خواهد شد.

زمان بازى قهرمانان تغییر کرد
رئیس کمیته مسابقات ســازمان لیگ فوتبال از تغییر 
زمان برگــزارى رقابت هاى فوتبال ســوپر جام بین 
تیم هاى ذوب آهن اصفهان و استقلال خوزستان خبر 
داد. غلامرضا بهروان، افزود: طبــق برنامه قرار بود که 
سوپر جام فوتبال ایران اول مرداد ماه برگزار شود، اما 
به دلیل تغییر برنامه لیگ برتــر و برنامه تیم ملى، زمان 

برگزارى سوپر جام تغییر خواهد کرد. 
وى گفت: سوپر جام در صورت همکارى دو باشگاه 
استقلال خوزستان و ذوب آهن اصفهان چند روز زودتر 
برگزار خواهد شد. ســوپر جام فوتبال بین قهرمانان 
لیگ برتر و جام حذفى برگزار مى شود. تیم استقلال 
خوزستان عنوان قهرمانى مســابقات لیگ برتر و تیم 
ذوب آهن اصفهان عنوان قهرمانى مسابقات جام حذفى 

فوتبال باشگاه هاى کشور را به دست آورد.

ناکامى بازیکن پرسپولیس
امیرعباس آیینه چى نیم فصل دوم فصل گذشــته به 
پرسپولیس پیوست و به جز سه دقیقه در بازى با صباى 
قم فرصت بازى به دست نیاورد.این بازیکن اما براى 
فصل جدید توسط برانکو از لیست کنار گذاشته شد 
و به همین دلیل براى حضور در تمرین اکسین البرز که 
امسال به لیگ دسته اول صعود کرده بر سر تمرین این 

تیم حاضر شد.
آیینه چى که با لباس پرسپولیس در تمرین اکسین حاضر 
شده بود طبق شنیده هاى نامه نیوز در مواجهه با فیروز 
کریمى مدیرفنى این تیم ظاهراً لحن خوبى نداشته و به 
همین دلیل اجازه تمرین نیز پیدا نکرده و موفق به جلب 

نظر کریمى نشده است.

 مشکل جدید در انتقال نریمان جهان
هافبک فصل گذشته تیم گسترش فولاد با ماشین سازان 
به توافق نرسید. با وجود اینکه مســئولان دو باشگاه 
ماشین سازى و گســترش فولاد سه شنبه شب بر سر 
صدور رضایتنامه سامان نریمان جهان به توافق رسیدند 
و درنهایت رضایتنامه این بازیکن ازسوى آبى پوشان 
تبریزى صادر شد اما توافق مالى میان نریمان جهان و 
ماشین سازى صورت نگرفته است. نریمان جهان دیروز 
با مدیران باشگاه ماشین سازى جلسه اى را برگزار کرد 
که در این جلسه دو طرف بر سر مسائل مالى به توافق 
نرسیدند.  اگر ظرف یکى دو روز آینده این توافق حاصل 
نشود، حضور نریمان جهان در ماشین سازى منتفى شده 

و او به گسترش فولاد برمى گردد.

تایم اوت

مهدى طارمى و 
رامین رضاییان 
در یــک لحظه 
بــا یــک تیــم 
ترکیه اى قرارداد 
امضا کرده اند و 
بــراى  ایــن 

هواداران پرسپولیس بسیار سنگین است.  در شبکه هاى اجتماعى به وضوح 
مــى شــود خشــم هــواداران پرســپولیس را از ایــن اتفــاق دیــد. 
کار بــه جایــى رســیده که رامیــن رضاییــان مجبــور به حــذف تمام 
پست هاى خود در صفحه اینستاگرام شود تا از گزند فحاشى ها دور بماند.
البتــه رضاییان و طارمــى حق دارند کــه در هر تیمى مــى خواهند بازى 
کنند و شــاید عصبانیــت بیش از حد هــواداران پرســپولیس هم منطقى

 نباشد. 

اما در این میان رفتار عجیب هواداران پرســپولیس هم قابل تأمل است. در 
یکى از کانال هاى هوادارى پرســپولیس که تعداد اعضاى آن حدود 270 
هزار نفر اســت، این دو بازیکن حتى تهدید هم شده اند که اگر بخواهند با 
تیم ملى در تهران بازى کنند، هواداران پرســپولیس علیه آنها شعار خواهند 

داد.
 پرسپولیسى ها جدایى طارمى و رضاییان را به کارلوس کى روش سرمربى 

تیم ملى هم ربط داده اند و او را در این انتقال مقصر مى دانند.

طارمى و رضاییان تهدید شدند

مهاجم ســابق پرســپولیس در اولین گفتگوى خود
بعد از پیوســتن به ریزه اســپور ترکیــه گفت: براى 
بررسى شــرایط، قصد ســفر به ترکیه داشــتم اما با 
دیدن شــرایط باشــگاه ریــزه اســپور و صحبت با
 ســرمربى و مدیر باشــگاه تصمیم به عقد قرارداد دو 
ســاله گرفتم. مهدى طارمــى در گفتگو بــا فارس، 
در خصــوص پیوســتنش بــه باشــگاه ریــزه 
اســپور ترکیــه صحبــت هایى کــرد کــه در زیر 

مى خوانید:
خیلى ناگهانى با باشــگاه ریزه اســپور 
قرارداد بســتى به طورى کــه هواداران 

پرسپولیس شوکه شده اند.
باشــگاه دو ســه ماه قبل باید بگویــم که این 

و براى دیــدن بازى هایم پیشنهاد داده بود 
به ایران فرســتاده بودند. نماینــده هایى را 

خودم هم تصور نمى کردم شــرایط باشــگاه اینگونه 
باشد که در ســفرم به ترکیه دیدم. ابتدا براى بررسى 
شرایط قصد سفر به ترکیه داشتم و حتى مى خواستم 
بابت اینکه نماینده شــان پنج بار به ایران ســفر کرده 
تشکر کنم و بعد تصمیم بگیرم. وکیل و مدیر برنامه ام

هم به همین دلیــل همراهــم نبودند ولــى با دیدن 
شــرایط باشــگاه ریزه اســپور و صحبت با سرمربى 
و مدیر باشــگاه تصمیم به عقــد قرارداد دو ســاله 

گرفتم.
اما روز شنبه که به باشــگاه پرسپولیس 
آمدى خبرهایى منتشر شد مبنى بر اینکه با 

پرسپولیس توافق کرده اى!
ببینید من بعد از پایان لیگ به باشــگاه گفته بودم قصد 
ماندن در ایران ندارم. در چنــد روز اخیر حرف ها و 
وعده هایى را شنیدم که اگرچه خیلى ها گفتند آنها را 

باور نکن ولى به احترام حرف ها و قول ها به باشگاه 
رفتم. در همان جلســه هم کاغذ و قلــم را در اختیار 
دکتر طاهرى قرار دادم گفتم شــما هر شرایطى دارید 
برایم بنویســید .من کاغذ را با خودم مى برم و بعد از 
مشورت با پدرم که اولین مربى من بوده جوابم را اعلام

مى کنم.
پس اینکه گفته مى شود قول و قرارهایى 
هم در این میان رد و بدل شــده داستانش 

چیست؟
هیچ شرط خاصى هم خودم مطرح نکردم و همه چیز 
منوط به مشورت شد پس هیچ قول و قرارى نبوده که 
به آنها پشت پا بزنم.مدیرعامل باشــگاه مى تواند در 
این باره شــهادت بدهد. از دکتر طاهرى و ترکاشوند 
به سبب صداقتشان تشــکر مى کنم چون ثابت کردند 
اهل وعده دروغ نیستند و شــفاف و بر اساس توانایى 
مالى باشگاه حرف زدند. در هرحال تأکید مى کنم من 
آنجا هیچ قولى ندادم و اگــر همه چیز نهایى بود امضا 

مى کردم.
امــا گفته مى شــود یکى از هــواداران 
پرســپولیس و یا حتى نزدیکان او به تو 
پیشــنهاد چهار میلیــارد و 400 میلیونى 

داده اند.
اگر همین حرف را باور کنیم ثابت مى شود من بخاطر 
پول نرفته ام چون قراردادم در ترکیه حدود یک سوم 
مبلغ اعلامى آنهاست. حالا یکسرى حرف ها هست که 

به موقع مى زنم تا کسى پشت هواداران سنگر نگیرد.
در همان چند ساعتى که خبر قراردادت 
با ریزه اســپور منتشــر شــد در فضاى 
مجازى موضع گیرى هــاى زیاد بر علیه 
تو به راه افتاده. با ایــن موضوع چطور

 مى خواهى کنار بیایى؟
مــن هــر چــه دارم از ایــن هــواداران اســت. 
همین هــا روزهــاى زیادى مــرا تشــویق کردند و 
امروز هم که واکنش تند دارند بخاطر این اســت که

نمى خواستند من از پرسپولیس بروم. هوادار همیشه 
حق دارد. بابت همه لطف هواداران و پیشکســوتان 
و رســانه ها تشــکر مى کنم. خدا را شــکر مى کنم 
تیم در آســتانه قهرمانــى ام را اواســط فصل براى 
رفتن به کشــورهاى عربى ترك نکــرده ام و تا همین 
یک هفته قبل هــم هیچ صحبتى در مــورد ماندن من 
نبود کــه بگویند تیــم را معطل انتخابم گذاشــته ام. 
ان شاءا... پرسپولیس فصل آینده در هر سه جام قهرمان 

شود.

رامین رضاییان مدعى است قراردادى با پرسپولیس ندارد 
و از سوى دیگر پرسپولیسى ها مدعى هستند که رضاییان 
با این تیم قــرارداد دارد. اما بد نیســت بدانید که حضور 
مدافع پرسپولیس در ترکیه، یک پشت پرده جالب دارد. 
در این خصوص شنیده مى شود که مدتهاست رابطه رامین 
رضاییان با یکى از مربیان با سابقه فوتبال کشورمان که در 
خصوص منشورى بودن وى نیز در ســال هاى گذشته 
صحبت هاى زیادى شنیده شده بود، به شدت گرم شده تا 
جایى که حضور در رستوران این آقاى سرمربى در طول 
هفته هاى گذشته، تبدیل به عادتى ترك ناشدنى براى این 

بازیکن شده بود.

از سوى دیگر یکى از مدیران برنامه نه چندان قانونى که 
با این سرمربى روابطى کاملاً حسنه دارد و نقل و انتقالات 
بازیکنان خارجى نیز تخصص وى مى باشد و از سوى دیگر 
در کشور ترکیه نیز پایگاه و جایگاه خوبى دارد، به واسطه 
رفت و آمدهاى رضاییان به رستوران جناب سرمربى، با 
رضاییان رابطه برقرار کرده و پیشنهاد ترکیه به این ترتیب 

شکل مى گیرد.
در خصوص این جناب مدیر برنامه باید گفت که وى در 
سال هاى اولیه کارش، موفق شد دو تن از بازیکنان مطرح 
استقلال در دهه هفتاد را به یکى از تیم هاى نه چندان مطرح 

ترکیه برده و یکى دو سالى در آنجا مشغول کند.

عجیب ترین خبر فوتبال ایران در روزهاى گذشــته به 
ثبت قرارداد دو ستاره فصل قبل پرسپولیس بود. رامین 
رضاییان و مهدى طارمى مشترکاً تصمیم گرفتند تا با عقد 
قراردادى دو ساله با باشگاه ریزه اسپور ترکیه، رسماً با 
پرسپولیس وداع کنند. پیش از این از مقصدهاى احتمالى 
رضاییان صحبتى مطرح نشــده بود اما شــنیده مى شد 
مهدى طارمى پیشنهادهاى زیادى از لیگ هاى مختلف 
اروپایى به خصوص از لیگ اسپانیا و یونان دارد. بررسى 
عملکرد تیم جدید این دو بازیکن در لیگ ترکیه نشان 
مى دهد انتخاب رضاییان و طارمى چندان هم انتخاب 

مناسبى براى پیشرفت در فوتبال نبوده.

ریزه اســپور در فصل گذشــته از میان 16 تیم در رده 
سیزدهم جدول قرار گرفت و با اختلافى تنها 6 امتیازى 
نسبت به تیم چهاردهم، موفق شد از خطر سقوط نجات 
پیدا کند. این تیم مجموعاً فقــط 9 برد از 34 بازى خود 
داشته و در 15 بازى شکست خورده. ریزه اسپور علاوه 
بر اینکه با 39 گل خط حمله  نســبتاً ضعیفى در کارنامه 
خود داشــت، صاحب یکى از بدترین خطوط دفاعى 
لیگ هم بود. بررسى مجموع عملکرد این تیم در فصل 
گذشته ســوپر لیگ ترکیه، نشــان مى دهد که انتخاب 
طارمى و رضاییــان براى خروج از ایران شــاید کمى 

عجولانه بوده باشد.

0201 2صندلى ،یک دایى و 
یک مظلومى!

افشاى محتواى جلسه 
هدایتى با طارمى

لیگ برتر و هواى گرم 
مرداد ماه!

وضعیت تیم صباى قم همچنان در ابهام است. صبایى ها در ابتدا 
على دایى را به عنوان سرمربى خود معرفى کرده بودند اما پس از 
اتفاقات ایجاد شده در قسمت مدیریتى این تیم دیگر وى را روى 

نیمکت خود نمى بینند.
 قمى ها به احتمال بســیار زیاد براى حضور در لیگ شــانزدهم 
از بین پرویــز مظلومى و صمد مرفاوى و در وهله بعد ســهراب 
بختیــارى زاده ،یــک ســرمربى را بــه عنــوان نفــر اول 
خواهنــد  نتخــاب  ا آینــده  فصــل  در  خــود  نیمکــت 

کرد.
این اتفاق در حالــى مى افتد کــه وضعیت نفتى هــا نیز کم کم 
در حال روشــن شــدن اســت. این تیم که ســهمیه خــود را 
در اختیار بهنام پیشــرو قــرار داده به احتمال بســیار زیاد على 
دایــى را بــه عنــوان ســرمربى فصــل آینــده خــود خواهد 

دید.
بنابرایــن دایــى، مظلومــى، مرفــاوى و احتمــالاً ســهراب 
بختیارى زاده ترکیب مربیانى را تشــکیل مــى دهند که دو نفر از 
آنها به عنوان آخرین تکه هاى پازل ســرمربى گرى لیگ برترى 

محسوب مى شوند.

عباس پهلوان که نزدیک ترین دوســت حســین هدایتى اســت 
صحبت هاى جالبى از جلســات هدایتى با طارمى را افشــا کرد. 
پهلوان که اولین نفرى بود که خبر ماندن طارمى را مطرح کرده بود 
مى گوید حســین هدایتى براى نگه داشتن طارمى در پرسپولیس 
پیشنهادى چهار میلیارد و 400 میلیونى به این بازیکن داده است 
و از او قــول ماندن گرفت! رقمى عجیب که اگر واقعیت داشــته 
باشد مى توانست طارمى را به گران ترین بازیکن لیگ ایران تبدیل

کند.
بخشــى از متن منتشر شــده توســط پهلوان را مى خوانید: «این 
حرف رو فقــط و فقــط الان مى زنم چــون قرار نبــود جایى 
زده بشــه و میدونم حــاج حســین ناراحت مى شــه اما چون 
دلم خیلى سوخته دوســت دارم شــماها هم بدونین که تو این 
شب ها چه به ما ها گذشت و دیگر جایى از کم کارى حاج حسین 
سخنى نباشه . حســین هدایتى بخاطر دل شــما هواداران عزیز 
حاضر به قبول پیشنهاد چهار میلیاردو 400 میلیون تومانى جهت 
حفظ مهدى طارمى شده بود و همه جوره هم توافق کرده بودیم، 
ولى خودمون هم نفهمیدیم که چى شــد و مهدى ســر از ترکیه 

در آورد.»

ســازمان لیــگ برتــر در حالى تصمیــم بــه آغاز بــازى ها 
از 4 مــرداد گرفته اســت کــه بازى هــاى این فصل دســتکم 
75 روز بخاطــر تیــم ملــى و دو ســه هفتــه اى هــم بــه 
بهانه تعطیــلات نیم فصــل تعطیــل خواهد شــد در حالى که 
مــى شــد بــا برنامــه ریــزى بهتــر هماننــد اروپایــى هــا
کــه  کــرد  آغــاز  مــرداد  اواخــر  از  را  هــا  بــازى 
تــا آن موقــع کمــى از گرماى هــوا کاســته مى شــود و اگر 
هم شــدت گرما بــه قوت خــود باقــى بماند دســتکم تعداد 
بازى هایى کــه در روزهاى گرم برگزار مى شــود کمتر خواهد 

بود.
اینطور احساس مى شــود که شــروع زودهنگام لیگ برتر براى 
اجراى تعطیلات بلند مدت است و به نوعى مى توان گفت تیم ها 

قربانى این تعطیلات مى شوند!
مشــخص نیســت کى مــى خواهیم بــه ایــن باور برســیم 
بازیکنانــى بــا کیفیــت ملى کــه برخــى از آنها در تیــم هاى 
خارجى تــوپ مــى زننــد بــراى هماهنگــى آن هــم براى 
دیــدار با تیــم هایــى چــون قطــر نیــاز بــه 18 روز تمرین 

ندارند! 

وداع با پیرمردها
عبدا... ویسى همان تجربه اش در استقلال خوزستان 
لیگ هاى چهاردهم و پانزدهم را در سپاهان تکرار کرد. 
او در ابتداى لیگ چهاردهم، همه بازیکنان مسن و سابقاً 
ستاره را به استقلال خوزستان برد. استقلال خوزستان با 
این مردان باتجربه از ابتدا تا انتهاى فصل جزو تیم هاى

قعرنشــین بود و درنهایت براى مانــدن در لیگ برتر 
متوسل به تبصره پلى آف شد. در لیگ پانزدهم، ویسى 
همه این بازیکنان را از تیمش بیــرون کرد و تصمیم 
گرفت بازیکنان جوان، گمنام و لیگ یکى را به تیمش 
بیاورد. ویسى با این استقلال خوزستان از ابتداى فصل، 

مدعى بود و درنهایت هم قهرمان شد.
ویسى به محض حضور روى نیمکت سپاهان، تجربه 
استقلال خوزستان لیگ پانزدهم را در اصفهان تکرار 
کرد. عذر اکثریت باتجربه ها خواســته شد و هادى 
عقیلى، رحمان احمدى، شــهاب گردان، محمدرضا 
خلعتبرى، لى آندرو پادووانى و بقیه رفتنى شــدند. 
ویســى ســپس به دنبال جذب جوانان رفت شامل 
اسمى هایى مثل فرید کریمى و مهرداد محمدى و على 
هلیچى و موسى کولى بالى و طالب ریکانى و جلال 
الدین على محمدى و البته فرامــوش نکرد همچنان 

بازیکنان ناشناخته را پر و بال بدهد.
ســپاهان لیگ شــانزدهم، شــاید کم ســتاره ترین 
سپاهان تاریخ باشــد ولى تجربه استقلال خوزستان 
پیش روى ماســت و باعث مــى شــود حداقل ده 
هفته براى پیــش بینى و حکم دادن صبــر کنیم. باید 
دید مدیران ســپاهان که کمتر شــباهتى بــه قبلى ها 
در دوران درخشــان و پر از جام این تیــم دارند هم 
صبر مــى کنند یا اینکــه مثل فصل قبــل خیلى زود 
تیم را با اخراج فرکى و جذب اســتیماچ به مســلخ 
مى برند و خودشــان بســان قهرمان، قربانى شــدن 

ابَرَقهرمان را نگاه مى کنند.

دیدگاه 

03

نماینده مــردم انزلــى در مجلس شــوراى 
اســلامى از بازگشــت تیم فوتبال ملوان به 
لیگ برتــر و انحلال باشــگاه نفــت تهران 

خبر داد.
حسن خســته بند اظهار داشت: در جلسه اى
با حضور وزیــر ورزش و جوانــان، رئیس 
فدراسیون فوتبال و مســئولان باشگاه ملوان 
بندرانزلى و نفت تهران و چند تن از نمایندگان 
مردم گیلان در مجلس شــوراى اســلامى ، 
انحلال باشگاه نفت تهران در دستور کار قرار 

گرفت.
وى خاطرنشان کرد: با توجه به انحلال باشگاه 
نفت تهران ، براســاس قوانین فوتبال ، ملوان 
بندرانزلى به عنوان آخرین تیم ســقوط کرده 
به لیگ یک ، به جمع تیم هاى حاضر در لیگ 

برتر اضافه مى شود.
نماینده مردم انزلى درمجلس شوراى اسلامى 
همچنیــن یادآورشــد: انتقال ســهام نفت 
تهران به شــرکت بهنام پیشــرو براســاس

 اعلام ســایت باشــگاه نفت تهران به طور 
100 درصد نبــوده و علاوه برآن براســاس 
پیشــنهاد وزیر ورزش و جوانــان مطالبات 
مربوط بــه بازیکنــان تیم نفت نیز تســویه 

مى شود.
نماینده مردم انزلى در شــرایطى این خبر را 
اعلام کرد کــه اداره کل تربیت بدنى اســتان 
تهران از انتقال امتیاز نفت تهران به شــرکت 
بهنام پیشرو کیش خبر داده و تأکید کرده بود 
که تیم نفت در تهران مى ماند و با همین نام به 

فعالیتش ادامه خواهد داد.
منصورعرفانیان نماینده شرکت بهنام پیشروى 
کیش هم در این ارتباط گفته بود: بعد از پروسه 
طولانى واگذارى سهام باشگاه نفت تهران بر 
اساس مصوبات قانونى اعلام شده، توانستیم 
مجوزهاى لازم را اخذ کــرده و همه تلاش 
خود را مى کنیم تا تیمى درخــور نام نفت را 
بدون تغییــر نام تیم راهــى رقابت هاى لیگ 

شانزدهم کنیم.

ملوان به لیگ برتر
 برمى گردد؟

قولى نداده بودم که 
به آن پشت پا بزنم

اولین گفتگوى طارمى بعد از پیوستن به ریزه اسپور 

پشت پرده ماجراى
 رضاییان

ریزه اسپوردقیقاً
 کجاست؟

یــم که این 
و برهاد داده بود
به ایرینــده هایى را 
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کنداکتور

خلیل زاده پرسپولیسى نمى شود
باشگاه سپاهان بار دیگر اعلام کرد اجازه جدایى به 

مدافع تیمش را نمى دهد.
شجاع خلیل زاده با وجود اینکه در تمرینات سپاهان 
شرکت کرده و به کارش با این تیم در شهرکرد ادامه 
مى دهد اما با پیشــنهاد دوباره اى از سوى مسئولان 

پرسپولیس مواجه شده است.
پرسپولیســى هــا بعــد از منتفى شــدن حضور 
کنعانى زادگان و جدایى ماریچ، درخواست جدیدى 
به باشــگاه سپاهان ارســال کرده و خواهان جذب 
شجاع خلیل زاده شده اند. باشــگاه سپاهان نیز بار 

دیگر مخالفت خود با این مسئله را اعلام کرد.

حسن زاده: اولویتم ذوب آهن است
مسعود حســن زاده مى گوید: دو سال در اصفهان 
و تیم فوتبال ذوب آهن بودم و نســبت به این تیم و 

لباسش عِرق پیدا کرده ام.
مسعود حسن زاده اظهار داشت : پس از پایان فصل 
گذشته احساسم این بود که ســرمربى تیم فوتبال 
ذوب آهن احتیاجى به من نــدارد و به همین دلیل 
به پیشــنهاداتم فکر کردم و حتى بــا تعدادى وارد 
مذاکره شدم اما حقیقتاً از ته قلب دوست نداشتم از 

ذوب آهن جدا شوم.
مهاجم ذوب آهنى ها ادامــه داد: اکنون که متوجه 
شده ام آقاى گل محمدى روى من نظر دارد، دوست 
دارم به گزینه ماندنم در ذوب آهن فکر کنم، احساسم 
این است شرایط ذوب آهن را بار دیگر بررسى کنم و 

به زودى تصمیم خودم را نهایى خواهم کرد.

کریمى به جاى کریمى
جدایى احتمالى هافبک جوان سپاهان زمینه را براى 
جذب یک بازیکن تقریباً همنام و هم پسُــت با او 
فراهم کرد. به گزارش ایمنــا، فرید بهزادى کریمى 
چند هفته پیش پس از توافق با ســپاهان بخاطر بند 
عجیبى که در قــراردادش وجود داشــت در صبا 
ماندنى شد اما پس از منتفى شدن حضور على دایى 
در این تیم کریمى هم مثل اکثر همبازیانش مجدداً به 

صرافت جدایى افتاد.
در ابتدا به نظر مى رســید که پس از فعل و انفعالات 
عجیبى که در باشــگاه قمى رخ داد این بازیکن 27 
ساله دیگر شانسى براى طلایى پوش شدن ندارد و 
در این فاصله پیشنهاد تیم اصفهانى را از دست داده 
است اما برخلاف تصور، او با سپاهان قرارداد بست 

و به اردوى این تیم در شهرکرد ملحق شد.
آنچه باعث شــد علیرغم این رفت و برگشتن هاى 
عجیب، شــانس دوباره در خانه کریمى را بزند به 
غیر از اعتقاد عبدا... ویسى به این بازیکن به جدایى 
قریب الوقوع دیگر هافبک این تیم مربوط مى شود 
که از قضا با او همنام هم هســت. على کریمى در 
آســتانه پیوســتن به دینامو زاگرب قرار دارد و با 
جدایى احتمالى او جا براى جذب یک هافبک دیگر 

باز مى شود.

روى خط نصف جهان

شناگر اصفهانى به آب زد
مسابقات شناى انتخابى المپیک در مجارستان آغاز 
 شد. این رقابت ها آخرین شانس شناگران تیم ملى 
کشورمان براى کسب سهمیه المپیک ریو محسوب 
مى شود. جمال چاوشــى فر شناگر اصفهانى هم در 
ترکیب تیم ملى ایران در مسابقات انتخابى المپیک 

است. این مسابقات تا 12 تیرماه برگزار مى شود. 

منهاى فوتبال

گوچى و شایعه حضورش در پرسپولیس
دو سالى است که شایعات زیادى درباره حضور رضا 
قوچان نژاد در لیگ برتر ایران شنیده مى شود. رضا که 
مدت ها ســکوت کرده بود، روزسه شنبه در واکنش 
به این شایعات گفت: «من خودم هم این شایعات را 
شنیدم. حتى شنیدم که از ســوى چند باشگاه ایرانى 
با مدیر برنامــه هایم تماس زیــادى گرفتند ولى من 
خودم دوست داشــتم در اروپا بمانم. فعلاً هم هدفم 

همین است. 
در آینده هم خدا بزرگ اســت. هر چه خدا بخواهد 
همان مى شود.» او در پاســخ به این سئوال که انگار 
پرسپولیس به جذب تو علاقه دارد، جواب مى دهد: 
«اتفاقاً در این مدت حرف هاى زیادى از قولم درباره 
پرسپولیس نوشــتند که هیچکدام از آنها را من نگفته 
بودم. اصلاً این حرف ها از دهان من بیرون نیامده بود. 
به همین دلیل از مردم بخاطر این چیزها عذرخواهى 

مى کنم.»

جدال دوباره بنگر و عشورى
فصل گذشته در جریان بازى پرسپولیس و تراکتور در 
ورزشگاه آزادى بنگر و عشورى درگیرى شدیدى با 
هم پیدا کردند تا جایى که هواداران تراکتور زمانى که 
خبر پیوستن بنگر به تیم شان را شنیدند به شدت واکنش 
نشان دادند. اما عشورى که حالا محبوب ترین بازیکن 
تراکتور محسوب مى شــود در حمایت از هم تیمى 
جدید خود گفت:«این اتفاقات مربوط به گذشته است 
و بنگر هم دوست داشت براى تیمش با تعصب بازى 
کند. حالا او یک تراکتورى است و هواداران باید ازاو 
حمایت کنند.»  این صحبت هاى عشورى باعث شد 
تنش به وجود آمده خیلى زود فروکش کند و کاپیتان 
فصل گذشته پرسپولیس بدون حاشیه خاصى رسماً به 

تراکتور بپیوندد. 
حالا که تمرینات تراکتور از هفته پیش آغاز شده، این دو 
بازیکن در تمرینات باز هم با جدیت تمام رو در روى 
هم قرار مى گیرند. البته این بار نه به عنوان دو رقیب بلکه 

دو یار که براى موفقیت تراکتور تلاش مى کنند.

سردار از روبین کازان جدا شد؟
ســردار آزمون مهاجم تیم ملى فوتبال که یک فصل 
موفق را در روستوف روسیه پشت سر گذاشت، به دلیل 
قراردادى که با روبین کازان داشت، بار دیگر باید به این 

تیم بازمى گشت. 
مهاجم تیم ملى در پســتى که از فرودگاه اســتانبول 
روى صفحه شــخصى خود قرار داده، عکســى از 
دیدارش با رئیس جمهورى تاتارســتان را ثبت کرده 
و آورده است: «ملاقات با رئیس جمهورى تاتارستان..

مى دونستم دوســت داشــتید بمونم ولى...» به نظر 
مى رسد این متن به نوعى خداحافظى سردار با روبین 
کازان باشــد و باید دید مقصد بعدى او کجاست. از 
بنفیکاى پرتغال به عنوان جدى ترین مشترى مهاجم 

تیم ملى کشورمان نام برده مى شود.

تغییر زمان برگزارى مسابقات لیگ برتر
رئیس کمیته برگزارى رقابت هاى لیگ برتر از تغییر  
زمان آغاز رقابت هاى لیگ شــانزدهم سخن گفت.

غلامرضا بهروان در گفتگو با ســایت ســازمان لیگ 
فوتبال ایران اضافه کرد: لغو اردوى تیم ملى با هدف 
تعامل با باشگاه ها صورت گرفت تا باشگاه ها بازیکنان 
خود را در فصل آماده ســازى در اختیار داشته باشند. 
هدف ســازمان لیگ ایجاد تعامل مثبت و سازنده بین 
باشــگاه ها و تیم ملى اســت. به همین دلیل هم لیگ 
شــانزدهم روز 6 مرداد آغاز نمى شود و مسابقات را 
چند روز زودتر آغاز خواهیم کــرد. به این ترتیب 

مسابقات لیگ برتر روز چهارم مرداد آغاز مى شود.
رئیس کمیته برگزارى مسابقات سازمان لیگ برتر 
تصریح کرد: با تغییراتى که در زمان آغاز لیگ برتر 
ایجاد کردیم سعى خواهیم کرد که هفته چهارم 
لیگ برتر را حداکثر تــا 22  مردادماه به پایان 
برسانیم تا بازیکنان پیش از بازى با قطر مدت 
زمان بیشــترى در اختیار سرمربى تیم ملى 

قرار بگیرند.

یعقوب کریمى با استقلال 
توافق کرد

هافبک اســتقلال بعد از توافــق مالى با 
مسئولان باشگاه استقلال رسماً در این تیم 

براى یک فصل دیگر ماندنى شد.
یعقوب کریمى که یک سال دیگر با استقلال 
قرارداد دارد، با حضور در باشــگاه استقلال 
براى فصل آینده با این باشگاه به توافق مالى 
رسید. کریمى از شروع تمرینات پیش فصل 
استقلال در کنار سایر بازیکنان تمرین کرده 
است و روز سه شنبه هم به صورت رسمى دراین تیم 

ماندنى شد.

رقم قرارداد طارمى و رضاییان با 
ریزه اسپور

اگر چه رضاییان و طارمى معتقدند که حضورشــان 
در ترکیه تنها جنبه فنى داشــته و آنها بــه فوتبال این 
کشــور به چشــم ســکوى پرتابى به فوتبال اروپا 
نگاه مى کنند امــا نمى توان این موضــوع را رد کرد 
که دو بازیکن ســابق پرســپولیس، بــراى انتخاب 
تیم جدیدشــان بحــث هاى مالــى را هــم در نظر 

گرفته اند. 
باشــگاه ریزه اســپور به رضاییان گفته بود فقط در 
صورتى با تو قــرارداد مى بندیم کــه طارمى را هم با 
خودت بیــاورى. رامین هــم به مهدى مــى گوید 
بیا یک ســر با هم برویم ترکیه و اگر پیشــنهاد ریزه 
اســپور خوب نبود، با هم برمى گردیــم که طارمى 
هم ابتدا فقط براى تفریح مى رود اما آنجا پیشــنهاد 
ســه میلیارد و 150 میلیون تومانى ریزه اسپور دست 
و پاى طارمى را شــل مى کند و او با ترك ها قرارداد 
مى بندد. ترك ها به خــود رامین هم دو میلیارد و صد 
میلیون تومان پیشــنهاد مى دهند و رضاییان هم امضا 

مى کند.

تایم اوت

وزیــر ورزش و جوانــان در 
نخستین جلســه هیئت مدیره 
جدید باشگاه استقلال 
اســتقلال  گفت: 
پرســپولیس  و 
محدودیتى  هیچ 
بــراى جذب 

بازیکنان مورد نظر خود ندارند، اما مــلاك وزارت ورزش رعایت حقوق 
مردم و حفظ بیت المال است. به گزارش ایرنا، محمود گودرزى در نخستین 
جلسه با هیئت مدیره جدید باشگاه استقلال با تبریک به هیئت مدیره جدید 
این باشگاه گفت: برنامه از ابتداى حضور این بوده که از ناحیه این دوباشگاه 
بار مالى بر دوش دولت قرار نگیرد و خوشبختانه برنامه هاى وزارت ورزش 
جواب داد و این دو تیم در رده هاى دوم و سوم لیگ برتر قرار گرفتند و ثمرات 
مدیریت مناسب این دو باشگاه در فصل جدید بیشــتر نمایان خواهد شد. 

وزیر ورزش و جوانان، افزود: نه استقلال و نه پرسپولیس هیچ محدودیتى در 
جذب بازیکنان مورد نظر خود نداشته اند ولى مبناى کار دو باشگاه بایستى 

شفاف و روشن باشد.
وزیر ورزش و جوانان به هیئت مدیره جدید اســتقلال توصیه کرد که با کار 
مدیریتى منسجم، یکصدایى، حرکت بر اساس قانون و مقرارت و قرار گرفتن 
هیئت مدیره در نقش اصلى و تصمیم گیرنده نهایى به موفقیت استقلال بیشتر 

کمک کنند.

سرخابى ها محدودیتى براى جذب بازیکن ندارند

فصلِ سرد تلویزیون!
پوشــش رقابت هاى یورو 2016 در رسانه ملى، حالا 
تبدیل به یکى از ســوژه هاى داغ شبکه هاى اجتماعى 
شده است. مسابقه هاى حســاس یورو تنها از طریق 
گیرنده هاى زمینى در دسترس هســتند اما قطع شدن 
پخش ماهواره اى، تنها تصمیم غیرقابل دفاع تلویزیون 
در حوزه فوتبال در روزهاى گذشته به شمار نمى رود. 

صداوسیما دیدارهاى یورو را از طریق دو برنامه مختلف 
روى آنتن مى برد و حالا با رسیدن این مسابقه ها به مرحله 
حذفى، ناگهان یکى از این دو برنامه به تعطیلى کشیده 
شده  است. صداوســیما تصمیم گرفته برنامه فوتبالى 
شــبکه 3 را حفظ کند و برنامه مشابه شبکه ورزش که 
با استقبال بیشــتر مخاطب ها روبه رو شده بود را کنار 
بزند. این اتفاق در حالى رخ مى دهــد که ویژه برنامه 
شــبکه 3 کاملاً بر مبناى تبلیغ براى یک سامانه خاص 
ساخته شده و هیچ آیتم ویژه اى ندارد اما برنامه شبکه 
ورزش با اجراى محمدحسین میثاقى و آیتم هاى متنوع  
روى آنتن مى رفت و به عنــوان یکى از متفاوت ترین 
و محتوامحورترین برنامه هاى فوتبالى در رسانه ملى 

شناخته مى شد. 
ظاهراً براى تلویزیون، حفــظ برنامه درآمدزا مهمتر از 
حفظ کردن برنامه محبوب مخاطب ها بوده تا به همین 
سادگى قید ادامه پخش این برنامه زده شود و «فصلِ داغ 

فوتبال» در فصل سرد تلویزیون به پایان برسد. 
فوتبال، آخرین حلقه اتصال بسیارى از مخاطب ها با 
رسانه ملى است اما به نظر مى رسد این موضوع براى 
تصمیم ســازان دســتگاه عریض و طویل رسانه ملى 
اهمیتى ندارد و توجه به کیفیت برنامه هاى فوتبالى نیز 

در میان اولویت هاى آنها نیست. 

کرنر

 دختر بیست و یک ساله اى که توانســت آخرین بازى پرسپولیس را در 
استادیوم صدهزار نفرى آزادى ببیند، ســختى هاى زیادى را در این راه 
متحمل شد و حتى مجبور شــد که اداى آدم هاى کر و لال را در بیاورد. 
شکیبا که عاشق پرسپولیس اســت ترجیح مى دهد که از این پس از پاى 
تلویزیون بازى هاى تیم محبوبش را تماشا کند. دختر خبرساز فوتبال ما با 

آى اسپورت گفتگو کرده که بخش هایى از آن را مى خوانید. 
براى رفتن به استادیوم استرس نداشتى؟

استرس که خیلى داشــتم. همه اش مى ترســیدم مرا بگیرند و بازداشت 
کنند. نمى دانســتم کارى که انجام داده ام جرم اســت یا نه. یک جورایى 

بلاتکلیف بودم.
وارد استادیوم شدى فحش هم مى دادند؟

فحش هم دادند. فحش هایى کــه توى کوچه و خیابان هم مى شــنوید. 
فحش هایى که به گوش همه رســیده! آنقدر توى دنیاى مجازى و بیرون 

فحش هست که دیگر نمى شود در موردش صحبت کرد.
وقتى متوجه حضور شما شدند چى؟
وقتى فهمیدند که من دختر هستم رعایت کردند.

چطور چهره ات را عوض کردى؟
صورت من خیلى دخترانه اســت و بــه همین دلیل بایــد خیلى چیزها 

را رعایت مى کــردم. اولین کارى که کــردم لاك هایم را پــاك کردم و 
گوشــواره هایم را در آوردم. اولش با گواش یــک تکه هایى از صورتم 
را رنگ کردم و بعــد کل صورتم را! وقتى دیدم باز هم جنســیتم معلوم 
اســت، کل صورتم را رنگ کردم. بعدش با زغال دســتم را سیاه کردم. 
ابروهایم را دو برابر کردم و با همان زغال کمى سبیل براى خودم نقاشى 

کردم.
از لحاظ شرایط فیزیکى چه کار کردى؟

اولش لباس هاى پدرم را تست کردم و دیدم که برایم خیلى بزرگ  است. 
بعدش لباس هاى دایى را پوشیدم و آنها هم سایز من نبود. چند دست لباس 
روى هم پوشیدم تا شرایطم بهتر شود و قبلش حتى دور خودم پارچه مبلى 

پیچیدم که نفهمند من دختر هستم.
در بازرسى بدنى چه اتفاقى افتاد؟

من دور خــودم پارچه مبلــى پیچیــدم و کناره هاى تنم پر بــود از این
 پارچه. توى بازرســى اول وقتى با من حرف زدند، اداى آدم هاى لال را 
در آوردم و... سرم را انداختم پایین ومسیرم را رفتم تا گیر نیافتم. اما توى 
بازرسى دوم وقتى طرف پرســید که چرا کنار تنم سفت است، صدایم را 
کلفت تر و پســرانه کردم و با لهجه لاتى گفتم: «تصادف کردم حاجى... 

بسته اس!»

در جریان بازى چه اتفاقى افتاد؟
وسط بازى بود که مأمورها آمدند سراغ یکى از تماشاگران. از شانس بد 
من آن تماشــاگر نزدیک من بود. وقتى مأمورها به من نزدیک شدند قلبم 
ریخت. سرم را انداختم پایین و فقط مى لرزیدم. آنها نزدیک من شدند ولى 

کسى که نزدیک من بود را بلند کردند و بردند.
در جریان بازى چه اتفاقى افتاد که لو رفتى؟

وسط بازى، پرسپولیس حمله کرد و من یکدفعه حواسم پرت شد و جیغ 
زدم. کسى که جلوى ما بود، برگشت و نگاهى به من کرد. ماتش زده بود 
ودرِ گوشى با بغل دســتى هایش صحبت کرد. وقتى متوجه شدند، قرار 

گذاشتند که صدایش را در نیاورند و مرا لو ندهند.
وضعیت فرقى کرد؟

آنهایى که فحش مى دادند بیشتر رعایت کردند و دیگر حرف زشت نزدند. 
به من خیلى احترام گذاشتند و اوضاع خیلى بهتر شد.

شنیدیم خیلى تهدید شدى.
بعضى ها آمدند و مــرا تهدید کردند. یک چیزهایى نوشــتند که عجیب 
بود. گفتند مرا جلوى ورزشــگاه دار مى زنند. نمى دانم کارم درست بود 
یا غلط ولى دیگر از این کارها نمى کنم. خوب نیست که یک دختر توى 

ورزشگاهى برود که پرُ از پسر است!

گفتگو با دخترى که بازى پرسپولیس را در ورزشگاه دید 

دور خودم پارچه مبلى پیچیدم!

این 11 مرد
تیم رؤیایى سپاهان در لیگ شانزدهم

ورود عبدا... ویسى به سپاهان با تغییراتى در شاکله تیم همراه بود، به طورى که بسیارى از بازیکنانى که نتوانسته بودند در فصل 
قبل عملکرد رضایتبخشى داشته باشند، از تیم کنار گذاشته شدند و جاى آنها را بازیکنان مورد نظر ویسى گرفته اند. ویسى مانند 
سال قبل در استقلال خوزستان، امسال هم چند سورپرایز دارد و باید ببینیم عملکرد آنها مى تواند انتظارات این مربى را در فصل 
پیش رو تأمین نماید. البته از حالا و با توجه به تغییرات وسیعى که در این تیم صورت گرفته صحبت کردن در مورد ترکیب 11 
نفره سپاهان کمى زود است، اما با توجه به بازیکنانى که در لیست آن ها وجود دارد، مى توانیم پیش بینى اى از ترکیب احتمالى 

آنها در لیگ شانزدهم داشته باشیم. ترکیبى که البته با سورپرایزهایى همراه است.

وعده عبدا... ویســى در مورد خرید یک گلر بزرگ 
خارجى محقق شد و گلر اســبق آتلتیکو مینیرو و 
همبازى سابق رونالدینیو پس از توافقات لازم به جمع 
سپاهانى ها پیوســت. لى اولیویرا که سابقه قهرمانى 
و نایب قهرمانى در ســرى A برزیــل، قهرمانى در 
جام باشگاه هاى آمریکاى جنوبى و حضور در جام 
باشگاه هاى جهان با آتلتیکو مینیرو را در کارنامه خود 
دارد با عقد قراردادى یکســاله به تیم فوتبال فولاد 
مبارکه سپاهان پیوسته است. البته با توجه به جدایى 
شهاب گردان و رحمان احمدى سپاهان به دروازه بان 
دوم احتیاج خواهد داشت. گفتنى است این دروازه بان 
در شش ســال اخیر اغلب به عنوان دروازه بان دوم 
فعالیت مى کرده و تنها در 32 بازى به میدان رفته است. 

جلال الدین على محمــدى بهترین عملکرد را بین 
عوامل هجومى تیم صبا در فصل گذشته داشت، او 
در لیگ پانزدهم موفق شد در 17 بازى براى صباى 
قم شش گل به ثمر رساند و همچنین در اکثر گل هاى 
صبا تأثیر مستقیم داشت.  على محمدى امتیازآورترین 
بازیکن صبا در فصل گذشــته است و حضور او در 
میانه میدان مى تواند ضعف هاى سپاهان در این نقطه 

از زمین را برطرف کند.

یکــى از پدیده هــا و خریدهاى ســپاهان در لیگ 
شانزدهم همین بازیکن مى باشد. دنیل نوروزى 24 
ســاله متولد کپنهاگ، از پدر و مادرى ایرانى الاصل 
مى باشــد که قرار اســت براى اصفهانى ها در دفاع 

چپ بازى کند.
 او سابقه حضور موفق در تمام رده هاى پایه تیم ملى 
دانمارك به جز تیم بزرگســالان را در کارنامه دارد. 
حضور او در سمت چپ خط دفاعى مى تواند خیال 
سپاهانى ها را از این پست راحت کند و شاید بتواند 
با بازى هاى درخشــان خود جاى حاج صفى را در 

این تیم پر کند.

مدافع فصل گذشــته تراکتورسازى تبریز که پس از 
پایان دوران ســربازى به تیم سپاهان بازگشت، پس 
از کش و قوس هاى فراوان در این تیم ماندنى شــد. 
او فصل گذشــته در 21 بازى براى تراکتورسازان به 
میدان رفت و دو گل نیز به ثمر رساند تا مشخص شود 
که چرا او را یکى از بهترین دفاع هاى وسط فعلى در 
کشور مى دانند. فصل گذشته او در کنار خالد شفیعى 
در تراکتورسازى توانستند فصل خوبى را براى این 

تیم رقم بزنند.

زوج موسى کولى بالى و محمد طیبى در عمق خط 
دفاعى استقلال خوزستان را مى توان از دلایل اصلى 
قهرمانى این تیم در لیگ پانزدهم به حساب آورد. حالا 
عبدا... ویسى کولى بالى مدافع تنومند اهل مالى را با 
خود به اصفهان برده تا با قرار گرفتن در کنار شجاع 
خلیل زاده زوج خط دفاعى ســپاهان را مقتدرتر از 
همیشه بسازد. ســپاهان با وجود این دو بازیکن در 

عمق خط دفاعى ترکیب مطمئنى خواهد داشت.

1- لى وینستون 
لئاندرو داسیلوا 
اولیویرا

2- شجاع 
خلیل زاده

3- موسى 
کولى بالى

با جدایى وریا غفورى از سپاهان معماى این تیم در 
فصل آینده براى این نقطه از زمین شکل گرفت. آنها 
در این پست على هلیچى را در اختیار دارند. هلیچى 
سهمیه زیر 23 سال به حساب مى آید و باید دید چه 
اتفاقاتى براى او در این فصل رقــم خواهد خورد. 
محمد روشندل بازیکن دیگرى است که ویسى در 
این پست در اختیار دارد و فصل گذشته در این پست 
در ترکیب ســپاهان به میدان مى رفت. با خرید على 
هلیچى که عبدا... ویسى از او شناخت خوبى دارد به 
نظر مى رسد روشندل کار سختى براى قرار گرفتن در 

ترکیب اصلى این تیم دارد.

4-  على هلیچى 

با تصمیم عبدا... ویســى رســول نویدکیا فصل آینده 
کاپیتان ســپاهان خواهد بــود تا به نوعى او جانشــین 
بــرادرش در پرافتخارتریــن تیــم تاریــخ لیگ برتر 
شــود. این بازیکــن تمرینــات فصل جدیــد خود 
را با شــادابى شــروع کرده و اگر با همین انرژى ادامه 
دهد، فصــل خوبى پیــش روى این بازیکــن خواهد 

بود. 
رسول نویدکیا با توجه به مشکلاتى که برادر بزرگش با 
مجموعه سپاهان دارد، مى تواند در غیاب او مرد اول میانه 

میدان سپاهان لقب گیرد.

6- رسول نویدکیا

5- دنیل نوروزى

7- جلال الدین 
على محمدى

این بازیکن که یکى از سوژه هاى فصل نقل و انتقالات 
و گزینه بسیارى از تیم هاى لیگ برترى بود، در نهایت 
به سپاهان پیوست. او که یکى از ارکان اصلى تیم راه 
آهن در فصل گذشته بود حالا در تیم ویسى مى تواند 

براى رسیدن به پیراهن تیم ملى هم تلاش کند.
 ده گل زده، دو پــاس گل و بــه دســت آوردن 
یک ضربه پنالتى براى تیمى که رکورد هفته ها دورى 
از گلزنى را به خود اختصاص داده بود نیز نتوانست 
راه آهن را از سقوط نجات دهد تا تک ستاره شان در 

این فصل راهى سپاهان شود.

9- مهرداد 
محمدى 

سیدینهو بازیکن برزیلى تیم سپاهان براى بازى در 
پست هافبک تهاجمى به جمع زردپوشان اصفهانى 
اضافه شده اســت. این بازیکن که ســابقه بازى در 
بوتافوگو کنار کلارنس سیدورف را هم در کارنامه 
دارد، براى حل مشکل سپاهان در میانه میدان به این 
تیم اضافه شده است. با توجه به انتظاراتى که از این 
بازیکن وجود دارد، باید دید آیا او مى تواند پاسخ 

این انتظارات را با بازى هاى خود بدهد یا خیر.

8- سیدینهو

فرید بهزادى کریمــى در مدت حضــورش میان 
شاگردان دایى در تیم صبا در قامت یک ستاره تکنیکى 
و گلزن ظاهر شــد که البته فرصت سوزى هایش در 
برخى بازى ها فریاد على دایى را به آسمان برد. ستاره 
27 ساله و تکنیکى تیم سپاهان مى تواند یکى از مردان 

کلیدى ویسى در فصل پیش رو باشد.

10- فرید بهزادى 
کریمى

 فوتبالیست برزیلى - تیمور شــرقى یایى است 
که دو ملیتى و صاحب پاســپورت تیمور شرقى 
است و سهمیه آسیایى سپاهان محسوب مى شود. 
این بازیکن 24 سال ســن دارد و سابقه بازى در 
تیم هاى جوانان ســائوپائولو و گرمیو را دارد، در 
رده بزرگســالان هم در تیم هاى مختلف برزیلى 

بازى کرده است. 
او موفق شــد ســال 2014 آقــاى گل لیگ قطر 
شــود و بعد راهى عمان و مالزى شــد. نکته اى 
که در مــورد اولیویرا وجود دارد این اســت که 
این بازیکن در چند سال اخیر در هیچ باشگاهى 
دوام چندانى نداشته است و با تعداد بازى هاى کم 

تیم هاى قبلى خود را ترك کرده است.

11- پدرو هنریکه 
اولیویرا

تغییر زمان برگزارى
رئیس کمیته برگزارى رقا
زمان آغاز رقابت هاى لیگ
غلامرضا بهروان در گفتگو
ل فوتبال ایران اضافه کرد:
تعامل با باشگاه ها صورت
خود را در فصلآماده ســ
هدف ســازمان لیگ ایجا
باشــگاه ها و تیم ملى اسـ
آ 6شــانزدهم روز 6 مرداد
چند روز زودتر آغاز خو
مسابقات لیگ برتر روز
رئیس کمیته برگزارى
تصریح کرد: با تغییرات
ایجاد کردیم سعى خ
لیگ برتر را حداکث
برسانیم تا بازیکنا
زمان بیشــترى

قرار بگیرند.

یعقوب

هافبک اســتق
مسئولان باشگا
براى یک فصل دیگ
یعقوب کریمى که
قرارداد دارد، با ح
براى فصل آینده
رسید. کریمى از
کنا تقلالد ا

ى فصل نقل وانتقالات 
گ برترى بود، در نهایت 
 از ارکان اصلى تیم راه 
در تیم ویسى مى تواند 

 هم تلاش کند.
 بــه دســت آوردن

 رکورد هفته ها دورى 
 داده بود نیز نتوانست 
 تا تک ستاره شان در 

9- مهرداد
محمدى

سپاهان براى بازى در 
ع زردپوشان اصفهانى 
ن که ســابقه بازى در 
رف را هم در کارنامه 
ن در میانه میدان به این 
نننناین ه انتظاراتى که از 
یا او مى تواند پاسخ 

ودبدهد یا خیر.

8- سیدینهو

ج وزیــر ورزش و
نخستین جلســه ه
جدید باشگ

گفت:
پر و 
هیچ 
بــ



دعاى روز بیست و چهارم ماه مبارك رمضان:
ا یُؤْذِیکَ وَ  اللَّهُمَّ إنِِّی أسَْأَلکَُ فِیهِ مَا یُرْضِیکَ وَ أعَُوذُ بکَِ مِمَّ

ائلِِینَ. أسَْأَلکَُ التَّوْفِیقَ فِیهِ لأِنَْ أطُِیعَکَ وَ لا أعَْصِیَکَ یَا جَوَادَ السَّ
خدایا در این روز آنچه تو را خشنود مى کند از تو درخواست 
مى کنم، و از آنچه تو را ناخشنود مى کند به تو پناه مى آورم، 

و از تو در این روز توفیق اطاعت و ترك نافرمانى ات را 
خواستارم، اى بخشنده به نیازمندان.

پس از یاد خدا و درود! تو از اجل خود پیشى نخواهى گرفت، و آنچه 
که روزى تو نیســت به تــو نخواهد رســید، و بدان کــه روزگار دو 
روز اســت: روزى به ســود، و روزى به زیان تو؛ و همانــا دنیا خانه 
دگرگونى هاســت، و آنچه که به ســود تو (و از آن تو) است هر چند 
ناتوان باشــى خود را به تو خواهد رســاند، و آنچه که به زیان تو است 

مولا على (ع)هرچند توانا باشى دفع آن نخواهى کرد.

آگهى فراخوان ثبت نام داوطلبان عضویت 
در هیأت مدیره و بازرسان اتحادیه هاى صنفى شهرستان اصفهان 

  (شماره: 95/263 تاریخ: 95/4/6)
به اســتناد ماده (6) آئین نامه اجرایى نحوه برگزارى انتخابات هیأت مدیره و بازرسان اتحادیه هاى صنفى (موضوع تبصره 3 ماده 22 قانون نظام 
صنفى)، بدینوسیله به اطلاع اعضاى اتحادیه صنف در و پنجره ســازان آلومینیومى شهرستان اصفهان مى رساند، داوطلبان عضویت در هیأت 
مدیره و بازرسان اتحادیه، مى توانند حداکثر ظرف مدت 15 روز (بدون احتساب روزهاى تعطیل) از روز دوشنبه مورخ 95/4/28 تا روز پنجشنبه 
مورخ 95/5/14 پس از ثبت نام در سامانه ایرانیان اصناف به نشانى: www.iranianasnaf.ir  و دریافت کد رهگیرى، جهت ثبت نام حضورى از 
ساعت 8 الى 13 به ساختمان شهید کاظمى سازمان صنعت، معدن و تجارت به نشانى: خیابان 22 بهمن، مجموعه ادارى امیرکبیر مراجعه نمایند. 

مدارك لازم جهت ثبت نام: 
اصل و تصاویر: پروانه کسب، شناسنامه (تمامى صفحات)، کارت ملى، مدرك تحصیلى، شش قطعه عکس 4×6، در اختیار داشتن شناسه صنفى 

دو نفر معتمد صنفى جهت ثبت نام الکترونیکى

تذکرات مهم مربوط به قانون نظام صنفى و آئین نامه اجرایى نحوه برگزارى انتخابات هیأت مدیره و بازرسان اتحادیه هاى صنفى: 
* داوطلب شدن کارکنان اتحادیه ها، اتاق اصناف شهرستان و ایران و دستگاه هاى اجرایى موضوع ماده (5) قانون مدیریت خدمات کشورى در 
انتخابات هیأت مدیره اتحادیه هاى صنفى منوط به استعفاى آنان از شغل قبلى خود پیش از ثبت نام در انتخابات مى باشد. (تبصره 6 ماده 22 قانون) 
* از زمان لازم الاجرا شدن قانون، عضویت افراد در هیأت مدیره، بیش از دو دوره متوالى و یا چهار دوره متناوب ممنوع مى باشد. (تبصره 3 ماده 

6 آئین نامه اجرایى)
* تعداد اعضاى هیأت مدیره، پنج نفر اصلى و دو نفر على البدل براى اتحادیه هاى داراى کمتر از هزار واحد صنفى عضو و هفت نفر اصلى و سه نفر 

على البدل براى اتحادیه هاى داراى بیش از هزار واحد صنفى عضو خواهد بود. (ماده 22 قانون) 
* در اتحادیه ها افراد منتخب به ترتیب براساس اکثریت نسبى آراى مأخوذه شامل یک نفر رئیس، دو نفر نائب رئیس (اول و دوم)، یک نفر دبیر و یک 
نفر خزانه دار تعیین مى شود. همزمان با برگزارى انتخابات اعضاى هیأت مدیره اتحادیه، انتخاباتى براى انتخاب دو نفر بازرس (اصلى و على البدل) 

برگزار مى شود. (ماده 23 قانون)
* در صورت درخواست کلیه منتخبان، سمت آن ها از طریق برگزارى انتخابات داخلى در حضور رئیس یا نماینده کمیسیون نظارت تعیین مى شود. 

(تبصره 3 ماده 23 قانون)
* چنانچه تعداد داوطلبان عضویت در هیأت مدیره براى اتحادیه هاى داراى کمتر از هزار عضو، کمتر از ده نفر و در اتحادیه هاى داراى بیش از هزار 
عضو کمتر از پانزده نفر و تعداد داوطلبان بازرس کمتر از سه نفر باشد، مهلت ثبت نام حداکثر براى دو نوبت متوالى به مدت ده روز تمدید مى گردد و 
چنانچه پس از آن، تعداد داوطلبان ثبت نام شده کمتر از نصاب یاد شده شوند، نسبت به ادغام اتحادیه اقدام خواهد شد. (ماده 7 آئین نامه اجرایى) 

* افراد زیر نمى توانند در اولین انتخابات بعدى اتحادیه داوطلب شوند: 
1- اعضاى معزول هیأت مدیره 

2- اعضاى هیأت مدیره یا داوطلبانى که استعفا و انصراف آنان به تشخیص کمیسیون موجب اخلال در برگزارى انتخابات شده است. 
(تبصره 4 ماده 6 آئین نامه اجرایى) 

سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان 
هیأت اجرایى برگزارى انتخابات هیأت مدیره و بازرسان اتحادیه هاى صنفى شهرستان اصفهان 

1- تابعیت جمهورى اسلامى ایران  
2- اعتقاد و التزام عملى به نظام جمهورى اسلامى ایران

3- نداشتن سوء پیشینه کیفرى مؤثر 
4- عدم ممنوعیت تصرف در اموال 
مانند: حجر، ورشکستگى و افلاس 

5- عدم اعتیاد به مواد مخدر 
6- عدم اشتهار به فساد 

7-داشتن حداقل مدرك تحصیلى دیپلم براى افراد فاقد سابقه 

عضویت در هیأت مدیره 
8- حداکثر سن در زمان ثبت نام هفتاد و پنج سال 

9- داشتن پروانه کسب معتبر دائم 
(پروانه کسب معتبر، مجوزى اســت که تاریخ اعتبار آن منقضى 
نگردیده، صاحب آن تغییر شغل نداده و واحد صنفى خود را به غیر 
واگذار و یا اجاره نداده باشــد، واحد صنفى فعال و مکان آن تغییر 

نیافته باشد.) 
10- وثاقت و امانت

شرایط داوطلبان عضویت در هیأت مدیره و بازرسان

وقایع روز از دریچه کاریکاتور
طرح: تسنیم
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